


# ទីសំគាល់របស់សត្វ

 សូមអរគុណ។ ហើយគាត់បាននិយាយថា “សូមឱ្យខ្ញុំលាក់ខ្លួននៅក្នុង ទ្រង់។” ហេតុអ្វី ខ្ញុំគិតថាវាស្រស់ស្អាតណាស់។ ខ្ញុំចូលចិត្តវាពិត ពិតតែម្តង ល្អណាស់។ សូមអរគុណ។

ហើយ “សួស្តី” ដល់អ្នកទាំងអស់គ្នា “ពេលល្ងាច” ហើយសូមឱ្យពរជ័យរបស់ ព្រះនៅជាមួយអ្នកទាំងអស់គ្នា។

ឥឡូវនេះ វាជាម្តងទៀត យប់នេះ ឯកសិទ្ធិរបស់យើងក្នុងការបើកទំព័រនៃ ព្រះបន្ទូល នៅទីនេះ ដើម្បីសិក្សា។ ខ្ញុំ—ខ្ញុំចូលចិត្តច្រៀង ខ្ញុំគ្រាន់តែស្រឡាញ់វា។ ហើយខ្ញុំតែងតែនិយាយទៅកាន់មនុស្សថា “នៅពេលដែលអ្នកទៅដល់ឋានសួគ៌ ប្រសិនបើអ្នកមិនអាចរកឃើញខ្ញុំនៅជុំវិញបល្ល័ង្កនៅកន្លែងណាមួយ ទៅកន្លែង ដែលពួកគេកំពុងច្រៀង។” ហើយខ្ញុំ—ខ្ញុំចង់នៅទីនោះ។ ហើយខ្ញុំចូលចិត្តច្រៀង មែនទែន។ ប៉ុន្តែ នៅក្នុងពេល—នៃការប្រជុំដំណឹងល្អ ជាកន្លែងដែលការសម្រេច ចិត្តត្រូវធ្វើ តាមខ្ញុំគិត “គ្រាន់តែបទចម្រៀងមួយឬពីរបទ ហើយយ៉ាងលឿនទៅកាន់ ព្រះបន្ទូល។ ផ្តល់ពេលវេលាដល់ព្រះបន្ទូល។” ឃើញទេ? ព្រោះនោះជារឿង សំខាន់—រឿងសំខាន់គឺត្រង់ទៅនឹងព្រះបន្ទូល។

មាននរណាម្នាក់នៅទីនេះ មនុស្សមកពីក្រៅទីក្រុង ពួកគេស្នាក់នៅក្នុង រ៉ឺម៉ក នៅខាងក្រោយកន្លែង ដែលខ្ញុំសន្មត់ថានឹងជួបនៅពេលសៀលបន្តិច មុន ពេលកម្មវិធី។ ប្រសិនបើពួកគេនៅទីនេះ: ខ្ញុំសុំទោសដែលខ្ញុំមិនបានបំពេញ ការណាត់ជួបនោះ ហើយខ្ញុំនឹងជួបអ្នកភ្លាមៗបន្ទាប់ពីកម្មវិធីចប់ ហើយអត់ទោស ឱ្យខ្ញុំដែលនិយាយថា “ខ្ញុំនឹងនៅទីនេះ” នៅពេលដែលខ្ញុំ រឿងផ្សេងទៀតកើតឡើង នោះខ្ញុំមិនអាចនៅទីនេះនៅពេលនោះទេ។

ឥឡូវនេះ យប់ថ្ងៃស្អែក...យើងតែងតែបង្ហាញរឿងមួយ ព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវគ្រី ស្ទ នោះហើយជាអ្វីទាំងអស់ ហើយអ្វីដែលជាព្រះហឫទ័យដ៏ទេវភាពរបស់ទ្រង់ គឺសម្រាប់យើងធ្វើ។ ប៉ុន្តែប្រសិនបើវាជាព្រះទ័យរបស់ទ្រង់នៅយប់ថ្ងៃស្អែក នៅ លើគ្រានៃព្រះ យើងនឹងនិយាយ ប្រសិនបើព្រះអម្ចាស់សព្វព្រះទ័យ។

2 ហើយយប់នេះ យើងផ្តល់ឲ្យ ប្រសិនបើទ្រង់...ជាឯកសិទ្ធិរបស់ទ្រង់សម្រាប់

យើងក្នុងការធ្វើវា ឬឯកសិទ្ធិរបស់យើងសម្រាប់យើងដើម្បីធ្វើសម្រាប់ទ្រង់ ជាជាង នៅយប់នេះ យើងចង់និយាយអំពីប្រធានបទដ៏សំខាន់បំផុតមួយនៃសម័យកាល: ទីសំគាល់របស់សត្វ។

3 ហើយកាលពីយប់មិញយើងស្ថិតនៅក្នុងសម័យក្រុមជំនុំ សម័យកាល ក្រុមជំនុំទាំងប្រាំពីរ។ ហើយការចាប់ផ្តើមជាមួយនឹងយុគសម័យក្រុមជំនុំអេកេស្តរ នៃអេកេស្តរ ហើយបានបញ្ចប់នៅគ្រាពួកជំនុំឡៅឌីសេ ដែលជាសម័យក្រុមជំនុំ ចុងក្រោយ។ ហើយសូមព្រះអម្ចាស់បន្ថែមព្រះពររបស់ទ្រង់ឥឡូវនេះទៅក្នុង ព្រះបន្ទូលនៅពេលយើងនិយាយ។

4 ឥឡូវនេះយើងនឹងអានក្បាលរបស់យើងនៅក្នុងការអធិស្ឋានមួយភ្លែត មុន ពេលយើងបើកព្រះបន្ទូលដ៏ទេវភាពនេះ។

5 ព្រះវរបិតានៃស្ថានសួគ៌អើយ យើងមានអំណរគុណចំពោះឯកសិទ្ធិនេះ ដែល យើងមាននៅយប់នេះ ដើម្បីនៅរស់ ហើយនៅទីនេះនៅលើផែនដី យប់នេះ ហើយ មានសុខភាពល្អនិងកម្លាំង ហើយអាចអង្គុយនៅក្នុងអគារដែលជាកន្លែងដែល ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះកំពុងត្រូវបានអាន។

6 ហើយយើងអធិស្ឋាន ឱព្រះដ៏ប្រោសលោះដ៏មានពរ ជាអ្នកប្រោសលោះ របស់យើង ដែលបានលាងយើងដោយព្រះលោហិតរបស់ទ្រង់ ហើយបានសំអាត យើងពីអំពើបាប ហើយឥឡូវនេះ បង្ហាញយើងទៅព្រះវរបិតា ដោយគ្មានកំហុស ក្នុងព្រះគ្រីស្ទយេស៊ូវ សូមទ្រង់យាងមក យប់នេះ ហើយយកព្រះបន្ទូល ហើយ បើកវាទៅក្នុងចិត្តរបស់យើង។ សូមឲ្យព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធបានកាន់ព្រះបន្ទូល ដូចដែលវាត្រូវបានបង្រៀន ហើយសូមឲ្យវាទៅកាន់គោលដៅរបស់វា ដល់គ្រប់ បេះដូង បេះដូងខ្ញុំ និងបេះដូងទស្សនិកជន។ ដូចដែលយើងត្រូវការវា ព្រះវរបិតា អើយ សូមឲ្យវាត្រូវបានផ្គត់ផ្គង់។ ហើយសូមកុំឲ្យនរណាម្នាក់បំពានលើព្រះបន្ទូល ឡើយ។ ហើយឱព្រះវរបិតាអើយ ប្រសិនបើពេលណាដែលទូលបង្គំត្រូវនិយាយ អ្វីដែលជួយនឹងការដឹកនាំរបស់ទ្រង់ សូមព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធបញ្ញប់មាត់ខ្ញុំ។ ខ្ញុំ គ្រាន់តែចង់ដឹងថាអ្វីជាការពិត ហើយបន្ទាប់មកដើរនៅទីនោះ។

7 សូមប្រទានពរដល់យើងទាំងអស់គ្នាឥឡូវនេះ សូមអត់ទោសឱ្យយើង ពីអំពើបាបរបស់យើង ដូចដែលយើងបានប្រមូលផ្តុំគ្នានៅក្នុងព្រះវិហារនៃ ការថ្វាយបង្គំនេះ។ ហើយសូមឲ្យអំពើបាបរបស់យើងស្ថិតនៅក្រោមព្រះលោហិត

ហើយវិញ្ញាណរបស់យើងបានដាក់នៅក្នុងអាកាសកិរិយាត្រឹមត្រូវនៃការថ្វាយបង្គំ  
នៅពេលនេះ។ ដ្បិតយើងសូមក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ។ អាម៉ែន។

8 ឥឡូវនេះ គ្រាន់តែគិត ក្រដាសតូចមួយនៅទីនេះ ខ្ញុំបានសរសេរទុកម្តី  
ជាច្រើនដើម្បី...សំដៅលើ ដើម្បីអាន ដើម្បីចាប់ផ្តើមជាមួយ។ ហើយឥឡូវនេះ  
នៅពេលដែលខ្ញុំក្រោកឡើងនៅទីនេះ វាហាក់ដូចជាខ្ញុំមិនមានអារម្មណ៍ចង់អានវា  
ទេ។ នោះហើយជារបៀបដែលវាទៅ អត្ថបទខ្លីៗបួនប្រាំដើម្បីចាប់ផ្តើម។

9 ប៉ុន្តែខ្ញុំចង់អានប្រនិយាយរឿងនេះជាមុនសិន ក្នុងការអធិប្បាយ ខ្ញុំមិនដែល  
គិតទេ។ អ្នកដឹងទេ ប្រហែលជាដូចជា...ខ្ញុំមិនមានគម្រោងអ្វីដែលត្រូវនិយាយ  
ជាងអ្នកទេ ឃើញទេ គ្មានរឿងអីទេ។ ខ្ញុំគ្រាន់តែរង់ចាំទ្រង់។ ហើយដូចដែលខ្ញុំ  
ឃើញវា ខ្ញុំគ្រាន់តែឈោងយកវា ហើយប្រគល់វាចេញ។ ហើយបន្ទាប់មកពេលខ្លះ  
វាអាចស្តាប់ទៅដូចជាពិបាកបន្តិច ពេលខ្លះ ប៉ុន្តែវាគ្រាន់តែជាវិធីតែមួយគត់ដែល  
ខ្ញុំទទួលវា។ នោះហើយជា—នោះជាវិធីតែមួយគត់ដែលខ្ញុំអាចផ្តល់វា។

10 ឥឡូវនេះ នៅក្នុងនេះអនុញ្ញាតឱ្យវា...ខ្ញុំនិយាយម្តងទៀតនៅយប់នេះ។  
នេះមិនសំដៅទៅលើបុគ្គលណាមួយឬសាសនារបស់នរណាម្នាក់ទេ ឃើញទេ  
មិនមែនទាល់តែសោះ។ យើងមិនជឿលើរឿងនោះទេ។ យើងជឿថាយើងជា  
ជនជាតិអាមេរិកពិតប្រាកដ ដែលមនុស្សគ្រប់រូបអាចមានឯកសិទ្ធិថ្វាយបង្គំព្រះ  
តាមការកំណត់នៃមនសិការផ្ទាល់របស់គាត់។ ហើយយើងចង់ឱ្យវាតែងតែបែប  
នោះ។ ប៉ុន្តែនៅក្នុងក្រុមជំនុំនីមួយៗ យើងមានគោលលទ្ធិ។

11 ជាច្រើនដង នៅក្នុងអង្គការ និកាយ ពួកគេមានគោលលទ្ធិមួយ។ ហើយ  
ពួកគេស្ថិតនៅលើគោលលទ្ធិនោះ “នេះគឺជាគោលលទ្ធិរបស់យើង។” មិនថា  
អ្នកដឹកនាំគិតយ៉ាងណាទេ គាត់ត្រូវតែអធិប្បាយពីគោលលទ្ធិ ព្រោះគាត់ស្ថិតនៅ  
ក្នុងនិកាយ។

12 ហើយនៅទីនេះ យើងមិនមានគោលលទ្ធិទេក្រៅពីព្រះគ្រីស្ទ នោះជាគោល  
លទ្ធិ ហើយគ្មានច្បាប់ទេក្រៅពីសេចក្តីស្រឡាញ់ គ្មានសៀវភៅទេក្រៅពីព្រះគម្ពីរ។  
ហើយព្រះគ្រីស្ទជាព្រះសិរសា ហើយព្រះគម្ពីរគឺជាសៀវភៅសិក្សារបស់យើង  
ពិភពលោកគឺជាព្រះវិហាររបស់ខ្ញុំ។ ដូច្នេះខ្ញុំចូលចិត្ត—ខ្ញុំចូលចិត្តអធិប្បាយ  
តាមរបៀបដែលខ្ញុំមានអារម្មណ៍ដើម្បីអធិប្បាយ និងគ្រាន់តែជាវិធីដែលខ្ញុំឃើញ  
វា។

13 ហើយបន្ទាប់មកនៅក្នុងពេលនេះ នៅក្នុងការនិយាយជាពិសេសនៅលើផ្នែកដ៏លំបាក រីង កាត់ផ្នែកនៃដំណឹងល្អនេះ ប៉ុន្តែ អ្នកដឹងទេ នេះគឺជាដំណាក់ដំនុំជំរះ។ “ការដំនុំជំរះចាប់ផ្តើមនៅ” (កន្លែងណា?) “ដំណាក់របស់ព្រះ។” ត្រូវហើយ។ នេះជាកន្លែងដែលការដំនុំជំរះចាប់ផ្តើម។ ហើយមាន...ប្រសិនបើអ្នកទៅទីនេះទៅកាន់តុលាការ ហើយអ្នកត្រូវតែមានការដំនុំជម្រះ ពួកគេទទួលបានសៀវភៅច្បាប់នៅទីនោះ ពួកគេត្រូវអានច្បាប់នេះ ដើម្បីរកមើលអ្វីដែលអ្នកត្រូវបានដំនុំជំរះ។ ហើយនោះជារបៀបដែលវាស្ថិតនៅក្នុងដំណាក់របស់ព្រះ យើងត្រូវយកវាចេញពីព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ។

14 ហើយឥឡូវនេះ ជាច្រើនដង នៅក្នុងរឿងទាំងនេះ ដូច្នេះអ្នកត្រូវប្រាកដថាទទួលបានវាឥឡូវនេះ នោះខ្ញុំអាចខុស។ ការបកស្រាយរបស់ខ្ញុំអាចខុស។ ប៉ុន្តែខ្ញុំព្យាយាមអានវាយ៉ាងយកចិត្តទុកដាក់ ហើយគ្រាន់តែនិយាយដូចដែលវានិយាយ។ គ្រាន់តែនៅត្រឹមត្រូវជាមួយបទគម្ពីរ អ្វីដែលវានិយាយ។

15 ហើយឥឡូវនេះវាក្រក់ពេក...ប្រហែលជាវាមិនមែនជានេះរបស់ព្រះអម្ចាស់ទេ ហើយប្រហែលជាវា ខ្ញុំមិនដឹងទេ ថាខ្ញុំចង់មានពីមួយសប្តាហ៍ទៅមួយសប្តាហ៍នៅក្នុងសៀវភៅនេះ គ្រាន់តែនៅទីនេះហើយមើលវាគ្រលប់ទៅជានិយាយវិញ និងជានិយាយវិញនិងវិវរណៈ ហើយចង់ភ្ជាប់ជាមួយពួកហោរា។

16 ហើយព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះទាំងមូលត្រូវបានចងភ្ជាប់ជាមួយគ្នា។ សៀវភៅហុកសិបប្រាំមួយ សរសេរដោយចំនួនមនុស្ស រាប់រយឆ្នាំដាច់ពីគ្នា ហើយមិនមានមួយផ្ទុយនឹងមួយទៀតទេ គ្មានមួយសោះ។ ពួកគេម្នាក់ៗល្អឥតខ្ចោះ។ មិនដែលមានបំណែកនៃអក្សរសិល្ប៍សរសេរដូចវាទេ នៅក្នុងពិភពលោកទាំងមូល។

17 ពួកគេបាន អស់រយៈពេលពីរពាន់ឆ្នាំហើយ ដែលព្យាយាមផ្លាស់ប្តូរការអធិស្ឋានរបស់ព្រះអម្ចាស់។ ដើម្បីដាក់ពាក្យមួយទៅក្នុងវា ឬយកមួយចេញពីវា ដើម្បីធ្វើឱ្យវាកាន់តែប្រសើរ។ អ្នកគ្រាន់តែមិនអាចធ្វើវាបាន។ អូ វាល្អឥតខ្ចោះ។ វាជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ។

18 ហើយខ្ញុំជឿថា—ព្រះគម្ពីរគឺជាព្រះបន្ទូលដែលបានបើកសម្តែងរបស់ព្រះ។ គ្រប់ព្រះបន្ទូលរបស់វាត្រូវបានបើកសម្តែង។ ខ្ញុំមិនជឿថានេះមិនមែនជាការបើកសម្តែងទេ ហើយនេះគឺ បែបនោះ។ ខ្ញុំជឿថាវាត្រូវបានបើកសម្តែងទាំងអស់។ វាអាចទាំងអស់គឺត្រឹមត្រូវឬមិនអញ្ចឹងខុសទាំងអស់ ហើយប្រសិនបើវាត្រូវបាន

លាយបញ្ចូលគ្នា នោះយើងមិនដឹងថាត្រូវធ្វើអ្វីទេ។ ប៉ុន្តែវាជាសេចក្តីពិត។ ខ្ញុំ សុខចិត្តលះបង់ជីវិតរបស់ខ្ញុំនៅពេលណាមួយសម្រាប់អ្វីដែលព្រះបន្ទូលរបស់ ព្រះអម្ចាស់នៅទីនេះ។

19 ឥឡូវនេះ ឥឡូវនេះពួកគេទើបតែមានប៉ុន្មានយប់នេះ។ ហើយដោយវិធីនេះ យើងនឹងមានកម្មវិធីនៅយប់ថ្ងៃសៅរ៍ នឹងបន្តដូចគ្នា នៃការមាន...

20 មនុស្សមួយចំនួននៃព្រះវិហារបាននិយាយថាពួកគេនឹង...ភាពខ្វះក្រី ដើម្បី ចូលមកព្រះវិហារនៅព្រឹកថ្ងៃអាទិត្យ ដែលពួកគេខ្លះបាននិយាយថាពួកគេនឹង ស្នាក់នៅយប់ថ្ងៃសៅរ៍ បន្ទាប់ពីកម្មវិធី ហើយជួយសម្អាតព្រះវិហារ ដើម្បីកុំឲ្យ មនុស្សមកនៅព្រឹកថ្ងៃអាទិត្យ ឬ...ឬពួកគេនឹងមិនចាំបាច់ធ្វើការនៅថ្ងៃអាទិត្យ ទៅ —ដើម្បីជួសជុលព្រះវិហារ។ យើងមិន...យើងចង់...ខ្ញុំមិនមែនជាអ្នកឈប់សម្រាក ទេ ប៉ុន្តែខ្ញុំនៅតែចូលចិត្តគោរព—ការថ្វាយបង្គំដិតបំផុតតាមដែលខ្ញុំអាចធ្វើបាន។

21 ហើយឥឡូវនេះ ខ្ញុំគិតថាខ្ញុំនឹងប្រកាសនៅយប់ស្អែក ប្រហែលជា ប្រសិនបើ ព្រះអម្ចាស់សព្វព្រះហឫទ័យ អ្វីដែលយើងនឹងនិយាយនៅយប់ថ្ងៃសៅរ៍។

22 ឥឡូវនេះ យប់នេះគឺ៖ ទិសគាល់របស់សត្វ។ ហើយនៅយប់ថ្ងៃស្អែក៖ ក្រា របស់ព្រះ។ ពួកគេជាពីរភាគច្រើន...ខ្ញុំគិតថា ប្រធានបទសំខាន់បំផុតដែល ត្រូវនិយាយនៅថ្ងៃនេះ រឿងខ្ញុំពិតជាជឿថាយើងកំពុងរស់នៅក្នុងពេលវេលានៃ ការស៊ើបអង្កេតរបស់ព្រះ។ ខ្ញុំជឿថាយើងធ្វើត្រូវនៅថ្ងៃនោះ។ ហើយយើងមិនចង់ ក្លាយជាការខ្ចីកាល់ទេ។ យើងមិនចង់ក្លាយជាមនុស្សឆ្លក់ទេ។ យើងគ្រាន់តែចង់ ចូលទៅជិតវាដូចដែលព្រះគម្ពីរនឹងនិយាយវានៅទីនេះ ហើយជាការពិតណាស់ ល្អឥតខ្ចោះ។

23 ហើយឥឡូវនេះក្នុងការធ្វើបែបនេះ យើងឮមនុស្សជាច្រើន ថ្ងៃនេះនិយាយអំពី ទិសគាល់របស់សត្វ។ អ្នកបានឮវាជាយូរមកហើយ “តើវាជាអ្វី? តើអ្នកណាធ្វើវា? កន្លែងណា? តើអ្នកណានឹងមានវា? ហើយប្រសិនបើពួកគេមានវា តើ—តើវានឹង ធ្វើអ្វីដល់ពួកគេ? អ្វី? អ្វី? តើវាអាចបង្កគ្រោះថ្នាក់ដល់អ្នកទេ? តើមាន—តើមាន គ្រោះថ្នាក់ដល់វាទេ?”

24 មែនហើយ ឥឡូវនេះ នោះហើយជាអ្វីដែលយើង—យើងចង់ស្វែងរកពី ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ រៀងដំបូង “ប្រសិនបើមានទិសគាល់របស់សត្វដែលបាន

និយាយនៅក្នុងព្រះគម្ពីរ?" ហើយរឿងបន្ទាប់ "តើវាទាក់ទងនឹងសម័យណា? ហើយអ្នកណានឹងជាមនុស្សដែលមានវា? ហើយតើអ្នកនឹងធ្វើអ្វី? តើអ្នកអាចមានវាហើយមិនដឹងទេ?" ជាដើម នោះគ្រាន់តែជាសំណួររបបបែបនោះ។ ដូច្នេះ តាមចំណេះដឹងរបស់ខ្ញុំ—ថានេះនឹងក្លាយជាមុខវិជ្ជាមួយក្នុងចំណោមមុខវិជ្ជាពីរដ៏សំខាន់បំផុត ដែលខ្ញុំអាចគិតនៅក្នុងព្រះគម្ពីរ *ទីសំគាល់របស់សត្វ និងគ្រាវរបស់ព្រះ។*

25 ឥឡូវនេះ ទីមួយ ខ្ញុំមានបទគម្ពីរនៅទីនេះដើម្បីបង្ហាញថា... ឬគ្រាន់តែសរសេរចេញ ដូច្នេះខ្ញុំអាចដាក់ទៅរកវា ហើយនោះគឺជាពួកបរិសុទ្ធ... ដើម្បីចាប់ផ្តើមជាមួយ យើងគ្រាន់តែមើលថាតើទីសំគាល់របស់សត្វគឺជាអ្វី និង "តើវាមានគ្រោះថ្នាក់ទេដែលមានទីសំគាល់នេះ? តើមែនទេ?" ឥឡូវនេះនៅក្នុងវិវរណៈជំពូកទី១៤ និងខទី៩ វាជាសាររបស់ទេវតាទីបី។ ឥឡូវនេះ អ្នកប្រាជ្ញព្រះគម្ពីរណាម្នាក់...

26 ខ្ញុំឃើញបងប្រុសស្ទែនលីនៅទីនេះ ហើយមានអ្នកបម្រើព្រះពីរប្រើនាក់ទៀតមានវត្តមាន។ ហើយកាលពីល្ងាចមិញមានបងប្អូនខ្លះមកពីថ្នាក់សិក្ខាសាលាបាទីស្ទនៅល្វីស៊ីល ហើយប្រហែលជាមានខ្លះនៅយប់នេះ។ ខ្ញុំមិនដឹងទេ។ ហើយប្រហែលជាមេតូឌីស បាទីស្ទ កាតូលិក ហើយអាចជាជនជាតិយូដាអូស្ត្រូលីយ៉ា ដក់។ ខ្ញុំមិនដឹងទេ។ ប៉ុន្តែវាមិនមែន...

27 នេះមិនមែនធ្វើឱ្យប៉ះពាល់ដល់អារម្មណ៍របស់នរណាម្នាក់ឡើយ មិនមែនទាល់តែសោះ។ ហើយវាគ្រាន់តែសម្រាប់... គ្រាន់តែជារបៀបដែលព្រះគម្ពីរត្រូវបានសរសេរ ដើម្បីអានវា ហើយអនុញ្ញាតឱ្យអ្នកមើលវា ដោយខ្លួនឯង។ ហើយសូមចូលទៅជិតវាដូចដែលយើងដឹងពីរបៀប ដោយកោតខ្លាចព្រះ ដោយដឹងថាទ្រង់នឹងវិនិច្ឆ័យយើងសម្រាប់ពាក្យរបស់យើង។ ពាក្យរបស់យើងនឹងប្រទានពរដល់យើងឬច្បាស់ទោសយើងនៅថ្ងៃជំនុំជម្រះ។

28 ហើយប្រសិនបើខ្ញុំមានអារម្មណ៍ថាខ្ញុំដឹងអ្វីមួយ ហើយរក្សាវាមកវិញ បន្ទាប់មក ព្រះនឹងឱ្យខ្ញុំបង់ថ្លៃវានៅថ្ងៃជំនុំជម្រះ និងព្រលឹងដោយដែរបស់ពួកគេ ដោយនិយាយថា "បងប្រុសប្រាណហាំ ប្រសិនបើអ្នកគ្រាន់តែប្រាប់យើង យើងនឹងមិនស្ថិតក្នុងស្ថានភាពនេះនៅថ្ងៃនេះទេ។"

29 ខ្ញុំចង់ឈរដូចប៉ុលពីបុរាណ "ខ្ញុំមានសេរីភាពពីឈាមរបស់មនុស្សទាំងអស់។"

ដ្បិតខ្ញុំមិនបានគេចចេញដើម្បីប្រាប់អ្នករាល់គ្នាពីដំបូន្មានទាំងមូលរបស់ព្រះទេ។”  
 ត្រូវហើយ ដូចដែលខ្ញុំឃើញវា ហើយបើខ្ញុំខុស នោះព្រះអត់ទោសឲ្យខ្ញុំ។ រឿង  
 ទាំងនេះមិនដែលមក... ខ្ញុំមិនដែលទៅសិក្ខាសាលាណាមួយទេ មិនដែលទៅ  
 សាលារៀនណាមួយ មិនដែលយកពាក្យរបស់នរណាម្នាក់អំពីវាទេ។ ខ្ញុំបាន  
 ចូលទៅក្នុងព្រះគម្ពីរ នៅក្នុងការអធិស្ឋាន។ ហើយនេះត្រូវបានបើកសម្តែងដោយ  
 ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ទេវតានៃព្រះដែលដែលដឹកនាំខ្ញុំឱ្យមើលឃើញការនិមិត្តនិង  
 អ្វីៗផ្សេងទៀតដូចនោះ និងការព្យាបាលអ្នកជំងឺ។ ហើយអ្នកអាចវិនិច្ឆ័យដោយ  
 រឿងនោះថាតើវាពិតឬអត់។

30 ឥឡូវនេះ នេះជាសាររបស់ទេវតាទីបី ទៅកាន់លោកិយ។ ហើយអ្នកដឹងទេ  
 សាររបស់ទេវតាទីបី វានឹងចេញឥឡូវនេះនៅថ្ងៃនេះ។ នេះគឺជាការហោះហើរនៃសារ  
 ទេវតាទីបី ប្រសិនបើអ្នកជាអ្នកអានព្រះគម្ពីរ។

31 មានវេទនាបីតាមវា។ ទីមួយបានកើតឡើងនៅក្នុងសង្គ្រាមលោក  
 លើកទីមួយ។ ទីពីរបានកើតឡើងនៅក្នុងសង្គ្រាមលោកលើកទីពីរ។ អ្នកឃើញអ្វី  
 ដែលយើងនឹងចូលឥឡូវនេះ។ ត្រូវហើយ។ យើងនៅចុងបញ្ចប់នៃផ្លូវ។

32 ឥឡូវនេះ ចូរយើងយល់ពីគំនិតរបស់យើង មុនពេលយើងអានបទគម្ពីរ។ តាម  
 ស្ថានភាព យើងត្រូវបានចងនៅគ្រាចុងក្រោយ។ រយៈពេលប៉ុន្មាន? ខ្ញុំមិនដឹងទេ  
 គ្មាននរណាម្នាក់ធ្វើទេ។

33 ប៉ុន្តែ មើល ចូរយើងនិយាយជាប្រវត្តិសាស្ត្រ។ ពីរពាន់ឆ្នាំដំបូង លំដាប់  
 ពិភពលោកបានឈានដល់ចំណុចកំពូល ហើយព្រះបានបំផ្លាញពិភពលោក  
 ដោយទឹក។ អ្នកដឹងទេ? បន្ទាប់មកវាចេញមកដូចជាពិភពលោកថ្មី។ ហើយពីរ  
 ពាន់ឆ្នាំទីពីរ វាបានមកដល់ទីបញ្ចប់ម្តងទៀត ហើយព្រះបានបញ្ជូនព្រះយេស៊ូវ។  
 តើវាត្រូវទេ? នេះគឺជាចុងបញ្ចប់នៃពីរពាន់ឆ្នាំបន្ទាប់គឺឆ្នាំ ១៩៥៤។ “ហើយ  
 ដំណឹងល្អ” ព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលថា “ការងារនឹងត្រូវបានកាត់បន្ថយ” (ដើម្បីអ្វី?)  
 “ជាប្រយោជន៍ដល់អ្នករើសតាំង ឬមិនដូច្នោះទេគ្មានសាច់លាមកនឹងបានសង្គ្រោះ  
 ឡើយ” វានឹងអាក្រក់ណាស់។ ដូច្នោះយើងនៅគ្រាចុងក្រោយ។ ហើយបន្ទាប់មកទី  
 ប្រាំពីរ ប្រភេទគឺសហស្សវត្សរ៍ មួយពាន់ឆ្នាំ។

34 កាលដែលព្រះបានធ្វើការប្រាំមួយពាន់ឆ្នាំ យើងដឹងថាមួយពាន់ឆ្នាំ... “មួយថ្ងៃ  
 នៅស្ថានសួគ៌គឺមួយពាន់ឆ្នាំនៅលើផែនដី” ពេត្រុសទីពីរ។ ឃើញទេ? ឥឡូវនេះ

ហើយព្រះជាម្ចាស់បានបង្កើតពិភពលោកក្នុងរយៈពេលប្រាំមួយពាន់ឆ្នាំ។ ហើយ ក្រុមជំនុំបានធ្វើការប្រឆាំងនឹងអំពើបាបឥឡូវនេះអស់រយៈពេលប្រាំមួយពាន់ឆ្នាំ។ ហើយឆ្នាំទីប្រាំពីរពាន់ ព្រះជាម្ចាស់បានសម្រាក ហើយបានសម្រាកទីប្រាំពីរ ហើយឥឡូវនេះប្រភេទនៃសហស្សវត្សរ៍ ក្រុមជំនុំដែលរស់នៅលើផែនដីនេះ នៅ ទីនេះក្នុងទម្រង់រាងកាយ អស់រយៈពេលមួយពាន់ឆ្នាំ ដោយគ្មានជំងឺ ទុក្ខព្រួយ បញ្ហាឬការស្លាប់។ យុគសម័យមាសដ៏អស្ចារ្យនឹងមកដល់ឥឡូវនេះ! អូ សម្រាប់ រឿងនោះ! អូ ខ្ញុំចូលចិត្តបទនោះ:

ផែនដីកំពុងថ្ងូរ យំសម្រាប់ថ្ងៃនៃការដោះលែងដីផ្អែមល្អែម នៅពេលដែលព្រះយេស៊ូវនឹងយាងមកផែនដីម្តងទៀត។

ខ្ញុំចូលចិត្តវា។

អំពើបាបនិងទុក្ខព្រួយ ការឈឺចាប់និងការស្លាប់នៃលោកិយ ងងឹតនេះនឹងឈប់ នៅក្នុងរជ្ជកាលដ៏រុងរឿងជាមួយព្រះយេស៊ូវនៃសន្តិភាពមួយ ពាន់ឆ្នាំ។

ព្រះគម្ពីរបាននិយាយថា “ពួកគេបានគ្រប់គ្រងនិងសោយរាជ្យជាមួយ ព្រះគ្រីស្ទមួយពាន់ឆ្នាំ” សហស្សវត្សរ៍។

ឥឡូវនេះ សាររបស់ទេវតាទីបីនេះ គឺមុនការយាងមករបស់ព្រះអម្ចាស់ នៅពេលដែលត្រានិងទីសម្គាល់ត្រូវបានដាក់។ ឥឡូវនេះ នឹងមានការប្រជុំមួយដ៏ ធំ ការប្រជុំមួយ។

<sup>35</sup> នៅភាគខាងលិច ពេលយើងចេញទៅក្រៅ ខ្ញុំធ្លាប់ ខ្ញុំមានតាំងពីខ្ញុំនៅក្មេង ចេញទៅក្រៅសម្រាប់និទាយរដូវនិងជុំរដូវស្លឹកឈើជ្រុះ ចេញទៅភ្នំហើយដេញ ហ្វូងសត្វចុះ។ ហើយបន្ទាប់ពីយើងប្រមូលគោក្របីទាំងអស់ដែលយើងអាច រកបាន ពីគ្រប់កន្លែង បន្ទាប់មកយើងដេញចេញទាំងអស់...ដែលមិនមែនជា កម្មសិទ្ធិរបស់យើង។ របស់យើងមានម៉ាកមួយ ហើយពួកគេមានម៉ាកមួយ។ ហើយប្រសិនបើអ្នកធ្លាប់...

<sup>36</sup> មានអ្នកណាធ្លាប់ឃើញគោក្របីទេ? វាជារឿងមួយដែលត្រូវមើលគោក្របី។ ខ្ញុំ ធ្លាប់អាណិតគោ។ ហើយវាជាភាពញើកញើកដ៏គួរឱ្យភ័យខ្លាចនៅពេលអ្នកចាប់ផ្តើម



ដាក់ស្លាកសញ្ញាគោក្របី។ កំដៅដៃកម៉ាកដែលធ្លាប់ជាការងាររបស់ខ្ញុំ ខ្ទប់ដៃក។ ហើយដាក់វានៅលើចង្កូតវ័យក្មេងដែលដាក់នៅទីនោះ ហើយជើងរបស់គាត់ត្រូវបានចង ហើយដាក់ម៉ាកនៅលើគាត់ ហើយសក់និងសាច់ត្រូវឆ្អិន បោះជីវតូចមួយលើវា ហើយបង្វែរវាចេញ។ ហើយនិយាយពីការទៅ! គាត់ពិតជាទៅ។ ប៉ុន្តែ មើលគាត់ត្រូវបានសម្គាល់។

37 ហើយនោះជារបៀបដែលព្រះធ្វើលើយើង។ អ្នកត្រូវតែចុះទៅអាសនៈហើយចង ម្តងបន្តិចៗ។ ប៉ុន្តែ បងប្អូនអើយ នៅពេលដែលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធបានដាក់ម៉ាកនៅលើអ្នក អ្នកអាចរត់ហើយស្រែក ប៉ុន្តែអ្នកត្រូវបានសម្គាល់។ ហ្នឹងហើយ។ អ្នកនៅទីនោះ។ នៅពេលដែលចៅហ្វាយមក ទ្រង់ដឹងពីកន្លែងដែលអ្នកជាកម្មសិទ្ធិ។

ប៉ុន្តែ អូ ចំពោះអ្នកដែលរង្វេងរង្វាន់នោះ អ្នកដែលត្រូវបានគេថ្កោលទោសឱ្យត្រលប់មកវិញក្នុងចំណោម—ការច្រណែន។

38 ឥឡូវនេះ ពេលវេលានៃម៉ាក។ ហើយឥឡូវនេះនឹងមានអ្នកជិះតែពីរនាក់ ប៉ុណ្ណោះនៅក្នុងនេះ នោះនឹងជាព្រះនិងសាតាំង។ សាតាំងនឹងយកវា ហើយព្រះនឹងយករបស់ទ្រង់។ យប់នេះយើងនឹងមើលថាអ្នកណាពាក់ម៉ាករបស់សាតាំង ហើយនៅយប់ស្អែក យើងនឹងមើលថាអ្នកណាពាក់ម៉ាករបស់ព្រះ យោងទៅតាមព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ។

39 ឥឡូវនេះ នេះគឺជាសាររបស់ទេវតា ខទី ៩ នៃជំពូកទី ១៤។ អានបទគម្ពីរទាំងនេះពីរបីនៅទីនេះ ខ្ញុំបានសរសេរចេញ។ “ហើយទេវតា...”

*រួចមានទេវតាទី៣មកតាមក្រោយទៀត ទាំងបន្តិដោយសំឡេងយ៉ាងខ្លាំងថា បើអ្នកណាក្រាបថ្វាយបង្គំដល់សត្វនោះ និងរូបវា ហើយទទួលទីសំគាល់វានៅលើថ្ងាស ឬ...នៅដៃ*

*អ្នកនោះនឹងត្រូវផឹកស្រាផងសេចក្តីឃោរឃៅរបស់ព្រះ ជាស្រាឥតលាយ ដែលចាក់ទៅក្នុងពែងនៃសេចក្តីក្រោធរបស់ទ្រង់ ព្រមទាំង...ត្រូវរងទុក្ខវេទនា នៅក្នុងភ្លើង និងស្ពាន់ជំរំ ចំពោះមុខនៃពួកទេវតាបរិសុទ្ធនិងកូនចៀមផង:*

40 ប្រាកដណាស់មិនចង់ធ្វើអ្វីជាមួយវាទេ! មើល។

ដង្ហែងនៃសេចក្តីទុក្ខលំបាករបស់គេ និងហុយឡើងអស់កល្ប  
ជានិច្ចរៀងរាល់ទៅ: គេនឹងឥតមានសេចក្តីស្រាកស្រាន្តឡើយ  
ទាំងយប់ទាំងថ្ងៃ គឺពួកអ្នកដែលក្រាបថ្វាយបង្គំដល់សត្វនោះ: និងរូបវា  
ឬអ្នកណាដែលទទួលទីសំគាល់នៃឈ្មោះវាផង។

41 ខ្ញុំមិនចង់ធ្វើអ្វីជាមួយវាទេ ខ្ញុំប្រាកដណាស់។ បាទ។ ស្តាប់ខបន្ទាប់ ខណៈ  
ពេលដែលខ្ញុំកំពុងមើលវា។

នេះហើយជាសេចក្តីអត់ធ្មត់របស់ពួកបរិសុទ្ធ ដែលកាន់តាមបញ្ញត្តិ  
របស់ព្រះ ហើយមានសេចក្តីជំនឿដល់ព្រះយេស៊ូវ។

42 ឥឡូវនេះជំពូកទី១៥ និងខទី២។ ហើយ...ស្តាប់ឥឡូវនេះ នៅក្នុងជំពូកទី១៥  
និងខទី២។ ឥឡូវនេះ យើងកំពុងអានពីខទី១៤ និងខទី៩។ ឥឡូវនេះទី១៥ និងខ  
ទី២។

ទេវតាទី១ក៏ចេញទៅ ចាក់ពីបានខ្លួន ទៅលើផែនដី នោះមនុស្សដែល  
មានទីសំគាល់របស់សត្វ គេក៏កើត...ដំបៅកាច...អាក្រក់ណាស់ និង  
អស់ពួកអ្នកដែលក្រាបថ្វាយបង្គំដល់រូបវា។

ជំពូកទី១៦ និងខទី២។

ដែលពួកស្តេចនៅផែនដីបានសហាយស្មន់នឹងវា ហើយអស់អ្នកនៅ  
ផែនដីបានស្រវឹង ដោយស្រាកំហឹងរបស់សេចក្តីកំផិតនៃវា។

43 ចាំបន្តិច។ ខ្ញុំសូមអភ័យទោស។ ខ្ញុំបានបើក ច្បាស់ជាបើកម្តងពីសេន្លឹក  
ហើយ។ ត្រូវហើយ។ ឥឡូវនេះជំពូកទី២០ និងខទី៤។ មិនអីទេ យើងនៅទីនេះ។

ខ្ញុំក៏ឃើញបណ្តឹងជាច្រើន និងពួកអ្នកដែលអង្គុយលើ ហើយ  
មានអំណាចបានប្រគល់ ដល់អ្នកទាំងនោះ: ឲ្យជំនុំជំរះ: នោះព្រលឹង  
មនុស្សទាំងប៉ុន្មាន ដែលត្រូវគេកាត់ក្បាល ដោយព្រោះធ្វើបន្ទាល់  
ពីព្រះយេស៊ូវ ហើយដោយព្រោះព្រះបន្ទូលនៃព្រះ ព្រមទាំងពួកអ្នក  
ដែលមិនបានក្រាបថ្វាយបង្គំដល់សត្វនោះ: ឬរូបវា ក៏មិនបានទីសំគាល់  
វា នៅលើថ្ងាស ឬនៅលើដៃឡើយ អ្នកទាំងនោះបានរស់វិញ ហើយក៏  
សោយរាជ្យជាមួយនឹងព្រះគ្រីស្ទ នៅ១ពាន់ឆ្នាំ។

44 មិនអាចទទួលទិសគាល់របស់សត្វហើយបន្ទាប់មកថ្វាយបង្គំព្រះគ្រីស្ទឬនៅ ជាមួយទ្រង់។ “ប៉ុន្តែអ្នកណាដែលថ្វាយបង្គំសត្វនោះ ឬរូបរបស់សត្វនោះ នឹងត្រូវ រងទុក្ខនៅចំពោះព្រះភក្ត្រព្រះ និងនៅចំពោះមុខពួកទេវតាបរិសុទ្ធ។” នោះហើយជា អ្វីដែលព្រះអម្ចាស់មានបន្ទូលអំពីវា។

45 ឥឡូវនេះយើងនឹងចាប់ផ្តើម។ បើកព្រះគម្ពីររបស់អ្នកឥឡូវនេះទៅជំពូកទី ១៣ នៃវិវរណៈ ហើយយើងនឹងចាប់ផ្តើមបន្តិចទៀត។ ឥឡូវនេះវាចាំបាច់ណាស់។ ហើយស្តាប់ដោយយកចិត្តទុកដាក់ឥឡូវនេះ។

46 ទីមួយ យើងចង់លើកយកប្រធានបទរបស់យើងពីយប់មិញ។ យប់មិញយើង បានយកសម័យកាលក្រុមជំនុំ នោះ របៀបដែលយើងបានឃើញព្រះយេស៊ូវឈរ នៅក្នុងក្រុមជំនុំរបស់ទ្រង់ “និយាយដូចជាសំឡេងនៃទឹកជាច្រើន ហើយទ្រង់មាន សក់ដូចជាមច្ឆើម ភ្នែកដូចជាអណ្តាតភ្លើង។”

47 ចងចាំ ទាំងអស់—ការបើកសម្តែងគឺជានិមិត្ត និងជានិមិត្តរូប។ ទាំងអស់ មានអត្ថន័យ ដូច្នេះអ្នកត្រូវមើលយ៉ាងយកចិត្តទុកដាក់។ អានពីហោរា មើលថាតើ និមិត្តសញ្ញាមានន័យយ៉ាងណា បន្ទាប់មកប្រៀបធៀបវានៅទីនេះ ដូច្នេះអ្នកនឹងដឹង ថានិមិត្តសញ្ញាពិតជាមានន័យយ៉ាងណា។

48 “មានភ្នែកដូចជាអណ្តាតភ្លើង” រត់ទៅមកជុំវិញផែនដី។ ហើយយើងបាន រកឃើញថាអណ្តាតភ្លើងទាំងនោះដូចជា... “ដាវ ដាវមួយចេញពីមាត់របស់ទ្រង់ ហើយដាវមុខពីរ” ហើយយើងបានរកឃើញថា នោះគឺជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ បានចេញពីមាត់របស់ក្រុមជំនុំ។ “ហើយវាថែមទាំងកាត់ដល់ខ្នង ហើយជាអ្នក យល់ដឹងពីគំនិតនិងចេតនានៃចិត្ត” ហេព្រើរជំពូកទី៤។

49 យើងបានរកឃើញក្រុមជំនុំឈរនៅទីនោះក្នុងភាពស្រស់ស្អាតរបស់វា ព្រះគ្រីស្ទទើបតែបង្កើតវា! ហើយក្រុមជំនុំមាន “សម្លៀកបំពាក់” ពណ៌ស។ ហើយ អ្នកសម្គាល់ឃើញថា វាគឺជាស្រ្តីម្នាក់ “នៅជុំវិញសុដន់” វាមានសម្លៀកបំពាក់គ្រប ដណ្តប់លើភាពអាម៉ាស់របស់នាង ហើយត្រូវបាន “ខ្សែមាស” ទាញនៅជុំវិញវា ដែលកាន់វានៅជុំវិញដើមទ្រូង។ “ស” និយាយអំពីសេចក្តីសុចរិតរបស់ព្រះគ្រីស្ទ ហើយ “ខ្សែមាស” តំណាងឱ្យដំណឹងល្អ។ ការអធិប្បាយនៃដំណឹងល្អនាំមកនូវ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធលើក្រុមជំនុំ សេចក្តីសុចរិតរបស់ព្រះគ្រីស្ទ កាន់វានៅទីនោះ ចងជាមួយខ្សែ ខ្សែក្រវាត់។

50 បន្ទាប់មកទ្រង់បានឈរនៅលើ “ជើងដូចជាលង្ហិនដែលត្រូវបានដុតនៅក្នុង ឡ។” លង្ហិននិយាយអំពីការជំនុំជំរះរបស់ព្រះ។ ហើយព្រះ ដើម្បីធ្លាប់ចិត្តសម្បថ ដ៏អស្ចារ្យរបស់ទ្រង់ដែលទ្រង់បានយក ទ្រង់បានបញ្ជូនព្រះគ្រីស្ទ ហើយព្រះគ្រីស្ទ បានបង់ការជំនុំជំរះរបស់ព្រះ។ ហើយបន្ទាប់មកក្រុមជំនុំគឺផ្នែកលើការវិនិច្ឆ័យដ៏ ទេវភាព ព្រះគ្រីស្ទឈរនៅកន្លែងរបស់វា។ រូបភាពដ៏ស្រស់ស្អាត “ឈរនៅជើង ចង្កៀងមាសប្រាំពីរ!”

51 ហើយបន្ទាប់មកយើងរកឃើញថាសម័យក្រុមជំនុំដំបូង អ្វីដែលពួកគេមាន។ តើមានមនុស្សប៉ុន្មាននាក់នៅទីនេះកាលពីយប់មិញ? តោះមើលដែររបស់អ្នក។ មិន អីទេ នោះមិនអីទេ។ យុគសម័យក្រុមជំនុំដំបូង យើងបានរកឃើញ នៅក្នុងសម័យ ក្រុមជំនុំអេភេសូរ ពួកគេមានពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹកនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ ហើយ ពួកគេបានធ្វើបុណ្យជ្រមុជទឹកដល់មនុស្ស ហើយពួកគេមាន...ទីសំគាល់ និងការ អស្ចារ្យគ្រប់ប្រភេទគឺដើម្បីអមដំណើរអ្នកជឿ។

52 ហើយរបៀបដែល នៅក្នុងគ្រប់សម័យកាលក្រុមជំនុំ វាចាប់ផ្តើមស្រអាប់។ ជុំ ទីពីរ ជុំទីបី បន្ទាប់មកឆ្លងកាត់សម័យកាលងងឹត។ ហើយពួកគេចេញមកដោយ ឈ្មោះក្លែងក្លាយ ជាមួយនឹងពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹកក្លែងក្លាយ ទាំងសម្រាប់ទឹកនិង ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។

53 ហើយបន្ទាប់មកពួកគេចុះមក សម័យបន្ទាប់ ហើយពួកគេបានភ្លឺឡើងបន្តិច។ ហើយបន្ទាប់មកមានទ្វារមួយ សម្រាប់ការបើក រវាងភិទ្យាជិលភា និងសម័យកាល ក្រុមជំនុំឡៅឌីសេ។

54 ហើយបន្ទាប់មកឡៅឌីសេមិនក្តៅមិនត្រជាក់ ហើយបានចេញពីវាទាំងអស់ រហូតដល់ព្រះបានបណ្តេញវាចេញពីព្រះឱស្ឋរបស់ទ្រង់។ ហ្នឹងហើយ។ នោះជា បទគម្ពីរ។

55 ហើយរាល់ប្រវត្តិវិទូនិងអ្នកជឿគ្រីស្តអូស្សូដក់ទាំងអស់ដឹងថាសម័យកាល ក្រុមជំនុំទាំងប្រាំពីរ ឬ “ជើងចង្កៀងមាសប្រាំពីរ” ដូចដែលព្រះគម្ពីរបាននិយាយ ថា គឺជាសម័យកាលក្រុមជំនុំទាំងប្រាំពីរ។ ដូចជាប្រភេទគម្ពីរសញ្ញាចាស់នៅក្នុង ថ្មីនៅទីនេះ ហើយដូចដែលវាបានចេញមក។

56 ប៉ុន្តែត្រូវតែមានការរង្គោះរង្គើដ៏អស្ចារ្យនិងការរស់ឡើងវិញនៅមុនការបញ្ចប់ នៃ ការកាន់កាប់របស់សាសន៍ដទៃ មុនពេលជនជាតិយូដាវីសវាម្តងទៀត។

57 សូមចាំថា សាសន៍ដទៃមានកំណត់ ចំនួនពេលវេលាសម្រាប់ព្រះគុណ។ ព្រះគម្ពីរបានចែងថា “ពួកគេនឹងជាន់ឈ្នីជញ្ជាំងក្រុងយេរូសាឡឹម” ព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលថា “រហូតដល់ការកាន់កាប់របស់សាសន៍ដទៃត្រូវបានបញ្ចប់។” នោះជាការត្រឹមត្រូវ។ វាមានពេលវេលាកំណត់ច្បាស់លាស់នៃការបញ្ចប់។

58 ហើយយើងរកឃើញអ្វីដែលពួកគេបានធ្វើនៅទីនោះ។ យើងកត់សម្គាល់ ទិសម្តាល់និងការអស្ចារ្យដែលអមដំណើរពួកគេ របៀបដែលព្រះគ្រីស្ទបានប្រាប់ ពួកគេពីរបៀបដែលវាអស្ចារ្យ និងរបៀបដែលពួកគេធ្វើ។ បន្ទាប់មកពន្លឺចាប់ផ្តើម ស្រអាប់ និងស្រអាប់ ចេញទៅ។ ហើយបន្ទាប់មកគ្រាន់តែនៅពេលបិទ វាក៏ជាទ្វារ បើកចំហមួយផ្សេងទៀតសម្រាប់ក្រុមជំនុំ។ ឥឡូវនេះសូមឈប់នៅទីនេះមុនពេល យើងចូលទៅក្នុងវា។ សូមកត់សម្គាល់ សូមលើកយកទំនាយមួយទៀតមកក្នុង គំនិតខ្ញុំ។ ហោរាបាននិយាយថា “នឹងមានថ្ងៃដែលវានឹងមិនយប់ឬថ្ងៃ។”

59 តើខ្ញុំខ្លាំងពេកទេ? ក្រុមជំនុំនិយាយថា “ទេ!”—អដរ។ បើអាច អ្នកអាច ស្តាប់បានបន្តិច... ខ្ញុំដឹងថាវាស្ទុះងើបឡើងវិញ ហើយនោះជាហេតុផលដែលខ្ញុំនិយាយខ្លាំងៗ ដូច្នេះមនុស្សនៅខាងក្រោយនឹងប្រាកដថាបានឮ។ ពីព្រោះ នេះគឺ មានសារៈសំខាន់ណាស់។

60 “ហើយនឹងមានពេលមួយ ថ្ងៃមួយ” ហោរាបាននិយាយថា “ដែលនឹងមិនមាន ទាំងយប់ឬថ្ងៃ។” និយាយម្យ៉ាងទៀត វានឹងមានពន្លឺ ប៉ុន្តែវានឹងមានពពក ឃើញទេ ថ្ងៃមានពពក។ “ប៉ុន្តែនៅពេលល្ងាចវានឹងមានពន្លឺ។” តើរូបភាពនោះស្រស់ស្អាត យ៉ាងណា!

61 ឥឡូវនេះ ពេលព្រឹកព្រលឹមនៅថ្ងៃមានពពកនេះ មានន័យថានឹងមានសង្គ្រាម និងបញ្ហាផ្សេងៗ និងការឡើងចុះ និងសម័យកាន់កាប់ត្រួតត្រា និងព្រះវិហារ និងសាសនា និងអ្វីៗទាំងអស់។ វាមិនមែនជាពន្លឺប្លងងឹតទេ។ វានឹងក្លាយជា ពេលវេលាមួយដែលយើងដឹងថាមានព្រះ ហើយមានដំណឹងល្អ ប៉ុន្តែពួកគេ មិនអាចមើលឃើញតាមរយៈវា។ តើអ្នកដឹងថាខ្ញុំចង់មានន័យអ្វីទេ? ពួកគេនឹង និយាយថា “ព្រះគម្ពីរបាននិយាយថាពួកគេបានធ្វើវានៅទីនោះនៅថ្ងៃបុណ្យទី៥០ ពួកគេបានធ្វើវានៅក្នុងក្រុមជំនុំដំបូង ពួកគេមានទិសម្តាល់និងការអស្ចារ្យទាំងនេះ ប៉ុន្តែ—ក្រុមជំនុំរបស់យើងមិនបង្រៀនបែបនោះទេ។” ឃើញទេ វាមានពពក ទាំង ងងឹតឬថ្ងៃ។ “ប៉ុន្តែ យើង ជឿលើព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ យើងជឿលើការយាងមកជា

លើកទីពីរបស់ទ្រង់ ហើយយើងដឹងថាទ្រង់នឹងយាងមក។”

62 ព្រះគម្ពីរបានចែងថា “វានឹងមិនមែនជាពន្លឺប្លង់ដឹតឡើយ។” អ្នកមិនអាចហៅវាពេលថ្ងៃ ហើយអ្នកមិនអាចហៅវាពេលយប់បានទេ។ ប៉ុន្តែសូមកត់សម្គាល់ “នៅពេលល្ងាចវានឹងមានពន្លឺ” នៅពេលល្ងាច!

63 នៅពេលដែលប្រជាជនភាគខាងកើត...សៀវភៅនេះគឺជាសៀវភៅភាគខាងកើត ជាព្រះគម្ពីរ។ នៅពេលដែលពន្លឺបានរះឡើងនៅលើក្រុមជំនុំដំបូង នៅក្រុងអេភេសូរ យើងជាសមាជិក ហើយបានឃើញអ្វីដែលបានកើតឡើងនៅទីនោះ ពន្លឺនៃព្រះបាននាំមកតាមរយៈព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ដោយការបង្ហូរដំបូងចេញពីព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ វាបានផ្តល់ពន្លឺដល់ពិភពលោកទាំងមូល ហើយបានសរសេរព្រះគម្ពីរ។ តើវាត្រូវទេ?

64 ឥឡូវនេះ ទ្រង់បានសន្យា នៅលោកខាងលិច ព្រះអាទិត្យនៅទិសខាងកើតនៅដើមដំបូងនៃការកាន់កាប់ត្រួតត្រានៃព្រះគុណ ហើយឥឡូវនេះព្រះអាទិត្យកំពុងលិចនៅទិសខាងលិច លើប្រជាជនលោកខាងលិច។ យើងជាមនុស្សលោកខាងលិច។ ហើយទ្រង់បានសន្យាថានឹងមានការផុសផុល ហើយនឹងមានពន្លឺនៅពេលល្ងាច។ យើងនៅទីនេះ។ ពន្លឺគឺជាពន្លឺចែងចាំង “ហើយភាពងងឹតមិនអាចយល់បានទេ។” នោះហើយជាវា។ “មនុស្សស្រឡាញ់អំពើអាក្រក់ជាជាងធ្វើអំពើល្អ។”

65 ប៉ុន្តែគ្រាន់តែជាការជួសជុលដើម្បីទម្លាក់ពីលើជើងមេឃ។ ហើយអ្វីដែលជាពន្លឺតិចតួចដែលយើងមាន សូមកាន់វាចុះ។ មើល វាជាព្រះអាទិត្យដូចគ្នាដែលរះលើជនជាតិយូដា កំពុងកំណត់នៅទីនេះលើសាសន៍ដទៃ។ គ្រប់សម័យកាលនៅទីនេះ ឆ្លងកាត់ពីរពាន់ឆ្នាំនេះ ពួកគេមាននេះ ហើយនោះ និងអង្គការ និងសម័យកាន់កាប់ត្រួតត្រា ហើយនេះនិងនោះ។ ហើយមនុស្សមិនដឹងថាពួកគេកំពុងឈរនៅទីណាទេ។

66 ប៉ុន្តែព្រះគម្ពីរសន្យាថា ព្រះបានធ្វើតាមរយៈហោរាថា “នៅពេលល្ងាចវានឹងភ្លឺ។” វានឹងមានពន្លឺនៅពេលល្ងាច។ ខ្ញុំជឿថាយើងនៅទីនេះ។ ព្រះអាទិត្យកំពុងលិច។ ធម្មជាតិទាំងអស់កំពុងថ្ងូរ យំសម្រាប់ថ្ងៃនោះ។ ចំណាំ។

67 ឥឡូវនេះយើងរកឃើញថា អ្វីដែលពួកគេមាននៅទីនោះនៅគ្រាពួកជំនុំដំបូង

ពួកគេបានទទួលគោលលទ្ធិចម្លែកមួយ។ រឿងដំបូង វាគ្រាន់តែជា “ការប្រព្រឹត្ត”។ ទ្រង់មានបន្ទូលថា “អ្នកស្តាប់ការប្រព្រឹត្តរបស់នីកូឡាស។”

68 ខ្ញុំឆ្ងល់ថាតើនីកូឡាសជាអ្វី? ខ្ញុំដំណើរការវាតាមរយៈ និងតាមរយៈ ប្រវត្តិសាស្ត្រ ម្តងហើយម្តងទៀត តាមរយៈអត្ថាធិប្បាយដ៏ល្អបំផុតដែលខ្ញុំអាច រកបាន ហើយគ្មាននរណាម្នាក់អាចដឹងបានទេ លើកលែងតែវាជាគោលលទ្ធិ ដែលត្រូវបានចាប់ផ្តើមដោយបុរសម្នាក់ នីក នីកូឡាស ដែលត្រូវបានគេសន្មត់ ថាជាសាវ័កម្នាក់ដែលបានរង្វេង។ គាត់បានកំណត់នូវគោលលទ្ធិរបស់គាត់ ឬអ្វី មួយផ្សេងទៀត ហើយពីទីនោះបានចាប់ផ្តើមនីកូឡាស។ វាជាអំពើដំបូង។ ហើយ អ្វីដែលជា “ការប្រព្រឹត្ត” នៅអេភេសូរ នៅក្នុងគ្រាពួកជំនុំបន្ទាប់ក្លាយជា “គោល លទ្ធិ” ហើយបន្ទាប់មកបានចូលទៅក្នុងយុគសម័យដ៏តនៃការបៀតបៀន។

69 ឥឡូវនេះគោលលទ្ធិនីកូឡាសបានដូចគ្នាដែលបានចាប់ផ្តើមនៅទីនេះនៅក្នុង ព្រះវិហារដំបូង បន្ទាប់ពីបីបួនជំងឺដំបូងនៃសាវ័ក វាក្លាយជាទង្វើមួយ។ ពួកគេ ចាប់ផ្តើមគិតថា “ល្អ នេះនឹងក្លាយជាវា។” ឥឡូវនេះអ្នកទាំងអស់គ្នាដឹងពីរបៀប ដែលវាចេញមក ហើយអ្នកអានព្រះគម្ពីរ។

70 ឥឡូវនេះ វាបានចាប់ផ្តើមឡើងនៅក្នុងប្រហែល គ.ស 600 និង...ឬ 306 អ្វីដែលពួកគេហៅថាការប្រព្រឹត្តជឿនៃខនស្ទែនទីន។ ទ្រង់មិនដែលប្រែចិត្ត ឡើយ។ បុរសដែលនឹងធ្វើរឿងកខ្វក់ដែលបុរសនោះបានធ្វើ មិនបានប្រែចិត្តទេ។ ហ្នឹងហើយ។ រឿងតែមួយគត់ដែលគាត់ធ្លាប់ធ្វើ ដែលមាន—សាសនាណាមួយ ចំពោះវាទាល់តែសោះ គាត់បានដាក់ឈើឆ្កាងលើព្រះវិហារលោកសូហ្វ្វិយ៉ា។ តើ នោះមិនមែនជាអ្វីមួយ ដើម្បីទៅស្ថានសួគ៌ទេឬ? ត្រូវហើយ។ គាត់បានប្រាប់ពួក គ្រីស្ទានថា ប្រសិនបើគាត់ឈ្នះសង្គ្រាមនោះ គាត់នឹងក្លាយជាគ្រីស្ទាន។ ហើយ ពួកគេបានអធិស្ឋាន។ ហើយគាត់បានចេញទៅហើយឈ្នះសង្គ្រាម ឬឈ្នះការ ប្រយុទ្ធ ហើយគាត់ត្រឡប់មកវិញហើយនិយាយថា “មែនហើយ ខ្ញុំនឹងចូលរួម ព្រះវិហារ។” ជាប្រភេទដ៏ស្រស់ស្អាតនៃសមាជិកក្រុមជំនុំដែលមិនក្តៅមិនត្រជាក់ សព្វថ្ងៃនេះ។ ហ្នឹងហើយ។ ដាក់ឈើឆ្កាងលើព្រះវិហារ។

71 បន្ទាប់ពីការស្លាប់របស់គាត់...គាត់មានកូនប្រុសពីរនាក់ កូនប្រុសបីនាក់ ខនស្ទែនទីន ខនស្ទែនជីន និងខនស្តង់-ទីណូបល ដែលវាបានចាប់ផ្តើមធ្វើឱ្យ ខាងកើតនិងខាងលិចនៃរ៉ូម ហើយពួកគេបានបំបែក។ ហើយនៅទីនោះ បន្ទាប់មក

ក្លាយជាចក្រភពអូតូម៉ង់ ក្នុងពេលនោះ។

72 ហើយបន្ទាប់មក ពួកគេ ប្រហែលជុំទីពីរ ឬទីបី ជុំទីបួននៃពួកសាវក ហើយបន្ទាប់មក រឿងដំបូងដែលអ្នកដឹង ពួកគេចាប់ផ្តើមច្របូកច្របល់គ្នា ទៅវិញទៅមក។ ហើយពួកគេបានបែកបាក់គ្នាបន្តិច។

73 គ្រប់គ្នា អ្នកយកព្រះវិហារមួយ...នៅទីនោះ នៅពេលដែលក្រុមជំនុំវេសលីមេ តូឌីស្តូស្តិកនៅក្នុងអំណាច នាងមានអំណាចនៅពេលដែលចនវេសលីនៅទីនេះ។ លូធើរៀនគឺនៅក្នុងថ្ងៃរបស់វា និងគ្រប់គ្នា។ ប៉ុន្តែសូមឱ្យស្ថាបនិកស្លាប់ម្តង ហើយ បន្ទាប់មកពួកគេរង្វេង។

74 នៅពេលដែលព្រះអម្ចាស់បានលេចមកជាលើកដំបូង នៅពេលដែលពួកគេ ចង់ឱ្យខ្ញុំចាប់ផ្តើម បង្កើតអង្គការមួយនៅលើនេះ ដូចនេះ។ ខ្ញុំបានឡើងទៅទីនេះ ហើយខ្ញុំបានឃើញកន្លែងដែល ខុយ ម៉ូឌី ស្ថាបនិកដ៏អស្ចារ្យ វិទ្យាស្ថានព្រះគម្ពីរម៉ូ ឌី។ ហើយខ្ញុំបានគិតថា “ប្រសិនបើឌីវីតម៉ូឌីអាចមើលទៅវិទ្យាស្ថានព្រះគម្ពីរនេះ អ្វី ដែលបុរសនោះឈរសម្រាប់ និងអ្វីដែលពួកគេធ្វើឥឡូវនេះ!”

75 មែនហើយ ខ្ញុំបាននិយាយថា “មើលទៅនៅទីនេះ មើល ចុះបើ—ចុះបើវេស លី ខាលវីន ណុក ហ្វីននី សាន់គី ឬហ្វាំងនី ណាមួយក្នុងចំណោមពួកគេ អាច ងើបឡើងនៅថ្ងៃនេះ ហើយមើលព្រះវិហាររបស់ពួកគេនៅកន្លែងណា!” អូ ខ្ញុំអើយ! ឃើញទេ ជុំទីមួយ នៅពេលដែលបុរសនោះកំពុងឈរនៅទីនោះ គាត់កាន់សេចក្តី ពិត។

76 សូមមើលលោកដុកវីនៅទីក្រុងស៊ីយ៉ូន ហេតុអ្វី ថ្ងៃនេះពួកគេសើចចំពោះមុខ ការព្យាបាលដ៏ទេវភាព នៅពេលដែល—ទីក្រុងគឺផ្អែកលើវា។ ប៉ុន្តែនៅពេលដែល ជុំវិញស្លាប់ បន្ទាប់មកមានអ្វីកើតឡើង...បែលក ចន លេក និងពួកគេទាំងអស់។ បន្ទាប់មក រឿងដំបូងដែលអ្នកដឹង គឺនាងបានអរហួសឥឡូវនេះរហូតដល់ក្រុមជំនុំ របស់ព្រះបានចូលទៅក្នុងវា និងជាក្រុមជំនុំផ្លូវការនិងអ្វីគ្រប់យ៉ាង។ ហើយ —ក្រុមជំនុំបានរលត់ទៅ ហើយថយក្រោយ ហើយស្ថិតក្នុងស្ថានភាពដ៏អាក្រក់ មួយ។

77 ដូច្នេះខ្ញុំបានរកឃើញរឿងនេះ ព្រះគម្ពីរបាននិយាយថា “ដារីខ្ញុំបានបម្រើ ព្រះអម្ចាស់យ៉ាងល្អនៅជំនាន់របស់គាត់។”



78 ដូច្នេះខ្ញុំបាននិយាយថា “ព្រះអម្ចាស់ ខ្ញុំមិនចង់បានអង្គការទេ។ សូមឲ្យ ទូលបង្គំបម្រើទ្រង់អស់ពីចិត្ត ខណៈពេលដែលទូលបង្គំនៅទីនេះរស់នៅ។” ហ្នឹងហើយ។ “បន្ទាប់មក អ្នកនឹងមានបុរសម្នាក់ទៀតពេលខ្ញុំទៅ។ អ្នកនឹងមាន នរណាម្នាក់ជំនួសកន្លែងរបស់វា។” ហ្នឹងហើយ។

79 កំព្យាយាមបង្កើតអ្វីផ្សេងទៀត។ អ្នកមិនអាចបង្កាត់ភ្លើងនៅលើដីដដែល បានទេ។ អ៊ីស្រាអែលត្រូវបន្តធ្វើដំណើរ។ នៅពេលដែលពួកគេឈប់ ពួកគេឈប់ ជឿ។ ពួកគេត្រូវបន្តធ្វើចលនារាល់យប់ បង្កើតភ្លើងថ្មីរាល់យប់ គ្រាន់តែបន្តដំណើរ ទៅមុខទៀត។ ហើយនោះជាអ្វីដែលយើងត្រូវធ្វើ។ អ្វីដែលល្អបំផុតមានគឺល្អ នោះ គឺសម្រាប់ថ្ងៃរបស់ល្អបំផុត។ អ្វីដែលវេលាល្អមានគឺល្អ នោះគឺជាថ្ងៃរបស់វេលាល្អ។ អ្វី ដែលបរិសុទ្ធមាន នោះមិនអីទេ នោះគឺជាថ្ងៃរបស់ពួកគេ។ យើងកំពុងរស់នៅក្នុង ថ្ងៃមួយទៀត។ ឥឡូវនេះយើង—យើងកំពុងបន្ត។ ហើយមានថ្ងៃមួយបន្ទាប់ពីយើង វានឹងមកដូចគ្នា។ ប៉ុន្តែចូរយើងដើរក្នុងពន្លឺខណៈពេលដែលពន្លឺនៅទីនេះ។

80 ឥឡូវនេះ ហើយខ្ញុំកត់សម្គាល់រឿងនេះ ថានៅក្នុងនោះគោលលទ្ធិនេះ ក្លាយជា រឿងដំបូងដែលអ្នកដឹង រហូតដល់វាបំបែកទៅជាក្រុមនៃសាសនា បន្ទាប់មករួម បានប្រែចិត្ត។ ឥឡូវនេះ ចក្រភពរ៉ូម៉ាំង ចាប់តាំងពីសម័យ—នៃទីក្រុងរ៉ូមបាន កាន់កាប់ជាលើកដំបូងហើយបានឈ្នះពិភពសាសន៍ដទៃពីក្រិក បន្ទាប់ពីការ ដួលរលំរបស់អាឡិចសាន់ដ៍ដ៏អស្ចារ្យ គឺជាប្រជាជាតិដែលមានឥទ្ធិពលលើ ពិភពលោក ប្រជាជនរ៉ូម៉ាំង សម័យសាសន៍ដទៃ។ ដានីយ៉ែលបាននិយាយ ដូច្នេះ នៅក្នុងនិមិត្ត។ យើងនឹងទៅដល់វា—ក្នុងរយៈពេលពីរបីនាទីទៀត។ ប៉ុន្តែវា តែងតែមានអំណាចត្រួតត្រាលើពិភពលោក ជនជាតិរ៉ូម។

81 ហើយបន្ទាប់មកយើងរកឃើញនៅទីនោះថា ពួកគេបានរៀបចំព្រះវិហារ មួយ។ មនុស្សមួយក្រុមបានប្រមូលផ្តុំគ្នាប្រហែល៦០៦ ហើយហៅខ្លួនឯងថា “ឪពុកដើម” ឪពុកនៃក្រុមជំនុំ។ មនុស្សមួយក្រុមមកជុំគ្នា ហើយរៀបចំក្រុមប្រឹក្សា នៃអ្វីដែលពួកគេត្រូវធ្វើ ហើយពួកគេបានបង្កើតអង្គការមួយ។

82 ហើយអនុញ្ញាតឱ្យខ្ញុំនិយាយនៅទីនេះ មិត្តភក្តិគ្រីស្ទានជាទីស្រឡាញ់របស់ខ្ញុំ ទាំងប្រូតេស្តង់និងកាតូលិក។ ហើយឥឡូវនេះ ខ្ញុំគិតថាខ្ញុំមានមិត្តភក្តិកាតូលិក អង្គុយនៅទីនេះ ខ្ញុំមិននិយាយរឿងនេះធ្វើឱ្យខូចអារម្មណ៍អ្នកទេ។ ពីព្រោះ គ្រាន់តែ រង់ចាំពីរបីនាទី ហើយយើងនឹងទទួលបានរោងឧបោសថប្រាណាហាំនៅក្នុងវាផង

ដែរ ឃើញទេ គ្រាន់តែមួយនាទី។ យើងគ្រាន់តែត្រូវផ្សាយដំណឹងល្អ ដូចដែលវា បានដាក់នៅទីនេះ។ មិនថាកន្លែងណាទេ...ចរន្តនិយាយថា “ពូថាត្រូវបាន គេដាក់នៅប្រសិនដើមឈើ” សូមឱ្យបន្ទះឈើបហោះហើរទៅគ្រប់ទីកន្លែងដែល ពួកគេចង់។ ហ្នឹងហើយ។ គាត់ត្រូវតែកាប់ដើមឈើនិងអ្វីៗ។

83 ប៉ុន្តែមើល នៅទីនោះពួកគេបានរៀបចំព្រះវិហារដំបូង។ ហើយពួកគេបាន ជួបជុំគ្នាហើយរៀបចំព្រះវិហារដំបូងដែលត្រូវបានគេហៅថាព្រះវិហារសកល ឬព្រះវិហារភាគលិកនៅទីក្រុងរ៉ូម។ ហើយភាគលិកនិយាយថាគាត់គឺជា “មេ ព្រះវិហារ” ហើយនោះជាការពិត។ វាជាព្រះវិហាររមនៃអង្គការ។ ត្រឹមត្រូវ។ វាជា លើកទីមួយ ក្នុងប្រវត្តិសាស្ត្រពិភពលោក ថាធ្លាប់មានព្រះវិហាររៀបចំ មិនដែល មានតាំងពីព្រឹកព្រលឹម។

84 តាមរយៈថ្ងៃនៃអ៊ីស្រាអែល ពួកគេមិនមែនជា—ពួកគេមិនមែនជាអង្គការទេ។ ពួកគេជាជាតិសាសន៍ មិនមែនជាអង្គការទេ។ ហើយពួកគេ...ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ មិនដែលរៀបចំព្រះវិហារទេ។ គ្មានសាវ័កណាម្នាក់បានរៀបចំព្រះវិហារទេ។ ហើយ គ្មានពេលឆ្លងកាត់ទេ បន្ទាប់ពីបីបួនជំនាន់បន្ទាប់ពីពួកគេ តើពួកគេធ្លាប់រៀបចំ ព្រះវិហារទេ។ ខ្ញុំចង់ឱ្យអ្នកនាំយកប្រវត្តិសាស្ត្រហើយដាក់ម្រាមដៃរបស់អ្នក... បង្ហាញខ្ញុំពីកន្លែងដែលវានៅ។ ហើយខ្ញុំបានអានយ៉ូសេបនិងប្រវត្តិវិទូឆ្នើមទាំងអស់ ដែលយើងមាននៅក្នុងពិភពលោកសព្វថ្ងៃនេះ ដែលខ្ញុំដឹង ព្រោះខ្ញុំត្រូវតែប្រាកដ។ ខ្ញុំធ្វើសេចក្តីថ្លែងការណ៍នេះនៅចំពោះមុខមនុស្សរាប់ពាន់នាក់ អ្នកត្រូវតែអាច បម្រុងទុកនិងបញ្ជាក់ពីអ្វីដែលអ្នកកំពុងនិយាយ។ ហ្នឹងហើយ។ មិនដែលមាន អង្គការទេ។ ហើយមិនមែន...

85 ហើយលោកពេត្រុសមិនដែលបង្កើតព្រះវិហារភាគលិកទេ។ ខ្ញុំចង់បាន ប្រវត្តិសាស្ត្រមួយ ឬបទគម្ពីរបន្តិច។ ពេត្រុសគឺជាបុរសដែលរៀបការហើយ។ អ្នក បាននិយាយថាគាត់ជាសម្តេចប៉ាប។ គាត់មិនអាចធ្វើជាសម្តេចប៉ាបបានទេ។ ពេត្រុសគឺជាបុរសដែលរៀបការហើយ។ ព្រះគម្ពីរបានចែងថា “ម្តាយរបស់ប្រពន្ធ គាត់ឈឺ—គ្រុនក្តៅ ហើយព្រះយេស៊ូវបានព្យាបាលនាង។” ហើយតាមដែលខ្ញុំដឹង លោកពេត្រុសមិនដែលនៅក្នុងទីក្រុងរ៉ូមទេ។ ហើយគ្មានប្រវត្តិសាស្ត្រណាដែល បង្ហាញថាគាត់នៅទីក្រុងរ៉ូមទេ។ ហើយនោះជាកំហុស។

86 ប៉ុន្តែពួកគេបានរៀបចំនិងប្រមូលផ្តុំព្រះវិហារមួយហៅថាព្រះវិហារសកល។

នៅទីនោះពួកគេបានធ្វើការអធិស្ឋានជាសកល។ ពួកគេមានភាពសុខដុម  
ល្អឥតខ្ចោះ គ្រប់គ្នាត្រូវតែនៅជាមួយគ្នា គ្រប់គ្នានិយាយដូចគ្នា។ ការអធិស្ឋាន  
ដូចគ្នា។

87 ហើយពួកគេបានបង្កើតបទគម្ពីរមួយក្រុម ដោយយកវាចេញពីព្រះគម្ពីរ  
ភាគច្រើននៃពួកគេ ហើយបង្កើតផ្សេងទៀត។ មិនមានការលើកឡើងម្តងណា  
ឡើយនៅក្នុងសៀវភៅដ៏ពិសិដ្ឋទាំងអស់នៃព្រះគម្ពីរ ទេ “ជ័យយោម៉ារី” គ្មានអ្វី  
ដូចនោះទេ។ វាតែងតែផ្ទុយ ប្រឆាំងនឹងវា នៅគ្រប់ទីកន្លែងនៅក្នុងបទគម្ពីរ។  
មិនដែលទេ នៅពេលណាក៏បាន។ ហើយប្រសិនបើអ្នករកឃើញកន្លែងណាមួយ  
អ្នកមានឯកសិទ្ធិមកនៅយប់ថ្ងៃស្អែក ហើយកែតម្រូវខ្ញុំ។ វាមិននៅទីនោះទេ នាំ  
បូជាចារ្យឬគ្រូគង្វាលរបស់អ្នក។ គ្មានកន្លែងណា នៅក្នុងបទគម្ពីរ ជាកន្លែងដែលវា  
ធ្លាប់បានលើកឡើង។

88 សៀវភៅតូចតែមួយគត់ នៃម៉ាកាប៊ី ដែលត្រូវបានបន្ថែមទៅក្នុងនេះ ដែល  
មិនត្រូវបានលើកសម្តែង អ្វីដែលត្រូវបានដាក់នៅក្នុងនេះ ឬយកចេញពីនេះ។  
ព្រះគម្ពីរនេះមានតែមួយ។ នេះ...វាត្រូវបានទទួលស្គាល់ដោយស្ថាបនិកដំបូង ឬ  
អ្នកប្រវត្តិសាស្ត្រក្រុមជំនុំដំបូង ឬពេលវេលាណាមួយនៃសាសន៍យូដាអូស្ត្រូដក់  
ហើយមិនដែលទទួលស្គាល់អ្វីក្រៅពីព្រះគម្ពីរនេះដែលយើងមានសព្វថ្ងៃនេះ។

89 ឥឡូវនេះ បន្ទាប់មក នៅក្នុងនោះ សូមស្តាប់ដោយយកចិត្តទុកដាក់។  
ឥឡូវនេះអ្នកគិតថាពួកកាតូលិកកំពុងទទួលបានជ័យជំនះ? ចាំមួយភ្លែត ឃើញ  
ទេ។

90 ឥឡូវនេះ ពួកគេបានរៀបចំព្រះវិហារកាតូលិក ហើយពួកគេបានចាប់ផ្តើម  
ធ្វើទុក្ខបុកម្នេញ ថាពួកគេនឹង...អ្នកត្រូវតែបង្កើតមនុស្សគ្រប់គ្នា គ្រប់ទីកន្លែង  
ព្រះវិហារនិងរដ្ឋ បានរូបរម្មគ្នា ហើយបាននាំមកពីទីក្រុងរ៉ូម ទៅកាន់ សម្តេចប៉ាប  
រ៉ូម៉ាំង។ និយាយម្យ៉ាងទៀត ពីអបិយជំនឿមិនពិត ពួកគេបានទទួលយកគ្រីស្ទាន  
តាមទម្រង់ផ្ទាល់ខ្លួនរបស់ពួកគេ។ ឃើញទេ? ពួកគេមិនអាចយល់បានទេថា  
ហេតុអ្វីបានជាបុរសនោះឈរហើយអធិស្ឋានដើម្បីអ្វីទាំងអស់។ ពួកគេជាអ្នក  
មិនជឿ ដូច្នេះពួកគេគ្រាន់តែយកភពសុក្រ ហើយដាក់ម៉ារី ពួកគេបានទម្លាក់  
ភពព្រហស្បតិ៍ ដាក់ពេត្រុស ប្រភេទនៃរូបសំណាកមួយចំនួនដើម្បីថ្វាយបង្គំ។  
ឥឡូវនេះ ហើយពួកគេបានថ្វាយបង្គំពីមុននោះ។ ហើយពួកគេបានធ្វើការ

អធិស្ឋានជាសកល បាននិយាយជាភាសាឡាតាំងដូច្នោះវានឹងមិនដែលបរាជ័យ ឡើយ ជាដើម ពួកគេតែងតែនិយាយដូចគ្នា។

91 ហើយអ្នកមិនអាចពិភាក្សាឬជជែកជំពក់ព្រែកជាមួយបូជាចារ្យកាតូលិក ឬគ្មាន កាតូលិកផ្នែកលើមូលដ្ឋាននៃព្រះគម្ពីរបានទេ។

92 មួយអង្គុយ បូជាចារ្យរ៉យក្មេងនេះអង្គុយនៅផ្ទះខ្ញុំថ្មីៗនេះ។ គាត់បាននិយាយ ថា “អ្នកប្រូតេស្តង់ អ្នកអានព្រះគម្ពីរហើយនៅផ្ទះ។ យើងកាតូលិកទៅព្រះវិហារ ហើយថ្វាយបង្គំ។”

ខ្ញុំបាននិយាយថា “ប៉ុន្តែអ្វី? នោះហើយជាវា។ ឥឡូវឆ្លើយមកខ្ញុំ។”  
ទ្រង់មានបន្ទូលថា “ព្រះគង់នៅក្នុងក្រុមជំនុំរបស់ទ្រង់។”

93 ខ្ញុំបាននិយាយថា “គាត់...គ្មានបទគម្ពីរណាមួយនិយាយដូច្នោះទេ។” ខ្ញុំបាន និយាយថា “ព្រះគឺនៅក្នុងព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់។ ទ្រង់មានបន្ទូលថា ‘សូមឲ្យពាក្យ របស់មនុស្សទាំងអស់ក្លាយជាពាក្យកុហក ហើយខ្ញុំពិត។’”

94 គាត់បាននិយាយថា “តើអ្នកមិនគិតថាក្រុមមនុស្សទាំងមូល ការប្រឹក្សា ជាមួយគ្នា តើមានសិទ្ធិអំណាចជាងមនុស្សតែម្នាក់ទេ?”

95 ខ្ញុំបាននិយាយថា “ទេ។ បើមនុស្សតែម្នាក់នៅក្នុងព្រះហឫទ័យរបស់ព្រះ គាត់ មានសេចក្តីពិត។” តែងតែបង្ហាញវា។

96 ដូចយ៉ូសាផាតនិងមីកាយ៉ា មេរៀនដែលយើងទើបតែមានថ្ងៃមុន កាលពី ថ្ងៃអាទិត្យមុន នៅពេលដែលមីកាយ៉ាបានឡើងទៅទីនោះ។ ហើយគ្រូអធិប្បាយបួន រយនាក់ឈរនិយាយថា “ឡើងទៅ! ព្រះអម្ចាស់គង់នៅជាមួយអ្នក។ ឡើងទៅ! ព្រះអម្ចាស់គង់នៅជាមួយអ្នក។”

យ៉ូសាផាតបាននិយាយថា “តើមិនមានម្នាក់ទៀតនៅទីនេះទេឬ?”

គាត់បាននិយាយថា “មានមីកាយ៉ា ប៉ុន្តែខ្ញុំស្អប់គាត់។”

បាននិយាយថា “តោះស្តាប់អ្វីដែលគាត់និយាយ។”

បាននិយាយថា “បន្តទៅមុខទៀត ប៉ុន្តែខ្ញុំបានឃើញអ៊ីស្រាអែលខ្ចាត់ខ្ចាយ ដូចចៀម។”

បាននិយាយថា “តើខ្ញុំមិនបានប្រាប់អ្នកទេឬ?” ឃើញទេ?

97 ដូច្នោះ តើអ្នកណាត្រូវ នៅទីនោះ? ពេលហោរាដែលបានទទួលការ បណ្តុះបណ្តាលបួនរយនាក់ឈរនៅមុខបុរសនោះ ហើយអ្នកសំដែងដ៏បរិសុទ្ធ ចាស់ម្នាក់ដែលឈរនៅខាងក្រោយនោះមានសេចក្តីពិត។ ហ្នឹងហើយ។ នោះជា ការពិត។ គាត់បានធ្វើ។ គាត់មានសេចក្តីពិត។ គាត់បានវាយចំមាត់ហើយវាយ លើវា ប៉ុន្តែគាត់មានការពិត។

98 ដូច្នោះវាមិនសំខាន់ទេថាមានមនុស្សប៉ុន្មាននិយាយ*វិបរន*៖ ឬប៉ុន្មាននាក់ និយាយ*វិបរន*៖ វាជាអ្វីដែលព្រះអម្ចាស់មានព្រះបន្ទូល។ នោះជាការពិត។ អ្នក នឹងត្រូវឈរដោយខ្លួនឯង ជាច្រើនដង នៅពេលដែលអ្នកឈរលើព្រះបន្ទូលរបស់ ព្រះ ប៉ុន្តែត្រូវប្រកាន់ខ្ជាប់នូវអ្វីដែលព្រះអម្ចាស់មានបន្ទូល។

99 ឥឡូវនេះ ពួកគេបានរៀបចំព្រះវិហារនេះ ជារូបកាយដ៏អស្ចារ្យ ព្រះវិហារ កាតូលិក ដែលជាសាសនាធំជាងគេ សព្វថ្ងៃនេះ នៅក្នុងអាណាចក្រគ្រីស្ទាន គឺ សាសនាកាតូលិក។ ប៉ុន្តែពួកគេនិយាយថា “អ្នកមិនត្រូវការ...យើងមិនត្រូវការ...”

100 អ្នកនិយាយថា “តើអ្នកបានពាក្យ ‘មិនបរិភោគសាច់’ នៅឯណា? តើ អ្នកទទួល ‘សង្ឃមិនរៀបការទេ’? តើអ្នកទទួលបានរឿងនេះនៅឯណា?”

101 បាននិយាយថា “យើងមិនបង្រៀនព្រះគម្ពីរទេ។” បាននិយាយថា “ក្រុមជំនុំ គឺជាសំឡេង។ មិនថាព្រះគម្ពីរនិយាយអ្វីទេ វាជាអ្វីដែលក្រុមជំនុំនិយាយ។”

102 ប៉ុន្តែព្រះទ្រង់មានបន្ទូលថា “សូមឲ្យពាក្យរបស់មនុស្សទាំងអស់ក្លាយជាពាក្យ កុហក ហើយពាក្យខ្ញុំជាការពិត។” ឥឡូវអ្នកត្រូវយកជម្រើសរបស់អ្នក។

103 ឥឡូវនេះ នីកូឡែថានបានក្លាយជាគោលលទ្ធិ ហើយបន្ទាប់មកក្លាយជា ការបៀតបៀន។ ឥឡូវនេះ វាចេញមកនៅទីនេះនៅថ្ងៃចុងក្រោយ។ បន្ទាប់មក មានអូរមួយមកតាមរយៈសម័យកាលងងឹតនិងការបៀតបៀន បន្ទាប់មកមានការ អនុញ្ញាត លើកំណែទម្រង់ដំបូងគឺម៉ាទីនលូធើរ។ ម៉ាទីនលូធើរបានតវ៉ាប្រឆាំងនឹង ព្រះវិហារកាតូលិក ដោយសារតែគាត់បានដើរចេញពីទីនោះហើយទទួលយក ការប្រកបគ្នានោះ...

ហើយពួកគេបាននិយាយថា “នេះគឺជារូបកាយរបស់ព្រះគ្រីស្ទ។”

104 គាត់បាននិយាយថា “វាមិនមែនជារូបកាយរបស់ព្រះគ្រីស្ទទេ។ វាជាលក។ នោះហើយជាអ្វីទាំងអស់។”

105 ពួកគេជឿថាវាជាអ្នកគោរពបូជាដ៏បរិសុទ្ធ ដែល “អ្នកគោរពបូជាដ៏បរិសុទ្ធមានន័យថា ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។” ហើយនៅពេលដែលអ្នកយកវាអ្នកយកព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធចូលទៅក្នុងរូបកាយរបស់អ្នក។” ហើយនោះជាការខុស។

ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធគឺជាពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹកនៃព្រះវិញ្ញាណ។

106 មិនមែន “នៅពេលដែលថ្ងៃបុណ្យទី៥០បានមកដល់យ៉ាងពេញលេញ បូជាចារ្យឡើងមក ហើយផ្តល់ឱ្យពួកគេនូវភាពបរិសុទ្ធដ៏វិសុទ្ធ ដែលជាក្រដាសនៅលើអណ្តាតរបស់ពួកគេ។” ឬអត់ “គ្រូអធិប្បាយខ្លះបានដើរឡើងហើយបោះទឹកខ្លះលើពួកគេ ហើយចាប់ដៃពួកគេ” ដែរ។ អត់ទេ។

107 “ប៉ុន្តែមានសំឡេងពីលើមេឃដូចជាខ្យល់បក់បោកយ៉ាងខ្លាំង ដែលពេញផ្ទះដែលពួកគេកំពុងអង្គុយ។” នោះជាបទគម្ពីរ។ នោះហើយជាអ្វីដែលត្រឹមត្រូវ។ នោះហើយជាអ្វីដែលបានកើតឡើងនៅក្នុងព្រះវិហារនោះ ហើយនោះជាអ្វីដែលបានកើតឡើងនៅពេលដែលពន្លឺកំពុងចាំងនៅថ្ងៃនេះ។ មានកន្លែងដែលពន្លឺបានឆ្លងកាត់ទីនោះ ហើយនេះគឺជាកន្លែងដែលពន្លឺឆ្លងកាត់នៅទីនេះ។

108 ឥឡូវនេះប្រសិនបើបទគម្ពីរណាមួយដែលខ្ញុំកំពុងដកស្រង់ត្រូវបានសួរគ្រាន់តែដាក់វានៅលើ...ខ្ញុំនឹងផ្តល់ឱ្យអ្នកនូវកន្លែងដែលវានៅ ឃើញទេ នៅក្នុងបទគម្ពីរ។ ត្រូវហើយ។ ពិតណាស់ ក្នុងរយៈពេលខ្លីបែបនេះ...ជាធម្មតានៅពេលដែលយើងសិតវា យើងចំណាយពេលច្រើនសប្តាហ៍និងច្រើនខែ។ គ្រាន់តែបទគម្ពីរនីមួយៗ រត់វាចុះ មានមនុស្សដែលមានព្រះគម្ពីររបស់ពួកគេ។ ប៉ុន្តែប្រសិនបើវាត្រូវបានសួរ គ្រាន់តែប្រាប់ខ្ញុំ។ ត្រូវហើយ។

109 បន្ទាប់មក ម៉ាទីនលូធើរ។ បន្ទាប់មកបន្ទាប់ពីម៉ាទីនលូធើរមកគឺចនវេសលី។

110 ម៉ាទីនលូធើរចេញមកជាមួយនឹងជំនឿសាសនា និងរឿងជាច្រើន។ គាត់ចេញមកជាមួយពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹក គាត់ចេញមក ផ្តល់បុណ្យជ្រមុជទឹកត្រីឯកដែលមិនដែលត្រូវបានបង្រៀននៅក្នុងព្រះគម្ពីរ មិនដែលបង្រៀននៅក្នុងព្រះគម្ពីរ។ គ្មាននរណាម្នាក់ធ្លាប់ទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកក្នុងព្រះត្រីឯកទេ នៅក្នុងព្រះគម្ពីរ។ បើដូច្នោះ សូមមកបង្ហាញខ្ញុំពីកន្លែងដែលវានៅ។ វាមិននៅទីនោះទេ។

111 វិធីតែមួយគត់ដែលពួកគេត្រូវបានបង្គាប់ឱ្យទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកគឺ “ចូរ

ទៅបង្រៀនគ្រប់ជាតិសាសន៍ ទ្រង់មានបន្ទូលនៅទីនោះថា “ហើយធ្វើបុណ្យ ជ្រមុជទឹកឲ្យពួកគេក្នុងព្រះនាម” មិនមែននៅក្នុងព្រះនាម “ចូលទៅក្នុងព្រះនាម ព្រះវរបិតា ព្រះរាជបុត្រា ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។” ហើយពួកសិស្សបានបែរមកជុំវិញ ហើយធ្វើបុណ្យជ្រមុជទឹកដល់អ្នករាល់គ្នាក្នុងព្រះនាម “ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ” ហើយ បានបង្ហាត់ថា បើអ្នកណាម្នាក់បានទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកតាមវិធីផ្សេងទៀត ត្រូវ មកទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកម្តងទៀត មុនពេលពួកគេអាចទទួលបានព្រះវិញ្ញាណ បរិសុទ្ធ។ ហើយនៅទីនេះព្រះវិហារកាតូលិកចេញមក...

112 ដាក់កន្លែងមួយនៅលើព្រះគម្ពីរដែលជាកន្លែងដែលមនុស្សណាម្នាក់បាន ទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកក្នុងព្រះនាមនៃ “ព្រះវរបិតា ព្រះរាជបុត្រា និងព្រះវិញ្ញាណ បរិសុទ្ធ។” នោះទទេស្នាត មែនទេ? យប់ថ្ងៃសៅរ៍គឺជាយប់សំណួរ ខ្ញុំនឹងទទួល បានវា យើងនឹងតម្រង់វា។ ត្រូវហើយ។ ត្រូវហើយ។ ខ្ញុំចង់បាននរណាម្នាក់ដែល អាចបង្ហាញខ្ញុំពីកន្លែងមួយដែលមនុស្សណាម្នាក់ធ្លាប់ទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹក។ ក្នុងព្រះនាម “ព្រះវរបិតា ព្រះរាជបុត្រា ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ” ខ្ញុំនឹងដើរចេញ ពីវេទិកា ហើយនិយាយថាខ្ញុំជាមនុស្សកំពុត។ ហើយនរណាម្នាក់បានទទួល បុណ្យជ្រមុជទឹកតាមវិធីផ្សេងទៀត ត្រូវតែមកទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកម្តងទៀតក្នុង ព្រះនាម “ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ” ដើម្បីទទួលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ នោះជាការពិត។ នោះហើយជាអ្វីដែលព្រះគម្ពីរបាននិយាយ។

113 ឥឡូវនេះ អ្នកឃើញទេ យើងយកទ្រឹស្តីជំនួសឱ្យសេចក្តីពិត។ ឥឡូវអ្នកមើល បទគម្ពីរ។ កុំនិយាយ នោះ “បងប្រុសប្រាណហាំបាននិយាយ។” អ្នកមើលបទគម្ពីរ ឥឡូវនេះ។ ទទួលបានភាពស្របគ្នារបស់អ្នកហើយមើលវា។ ហើយបន្ទាប់មកឆាប់ ៗនេះ...

114 អ្នកកត់សម្គាល់ សម័យពួកជំនុំនីមួយៗមានព្រះនាមរបស់ទ្រង់ រហូតដល់វា មកដល់សម័យក្រុមជំនុំដ៏ខ្មោងងឹតនេះ។

115 ហើយមើល ការវាយបញ្ចូលនៅក្នុង—នៅក្នុងព្រះវិហារអូស្ត្រាលី។ នៅពេល ដែលយុគសម័យងងឹតបំផុតបានមកដល់ នៃជនជាតិយូដា គឺជាពេលដែលអ័ ហាប់ នៅក្នុងការរីកចម្រើនបន្ទាប់ពី—បន្ទាប់ពីស្តេចដ៏អស្ចារ្យមុនគាត់ ហើយមុន នោះមានអ៊ីស្រាអែលទាំងអស់នៅក្នុងស្ថានភាពដ៏ស្រស់ស្អាត។ ហើយអ័ហាប់ ចូលមកជាអ្នកជឿតាមបន្ទាត់ព្រំដែន ស្ថានភាពមិនក្តៅមិនត្រជាក់ ហើយបានទៅ

រៀបការជាមួយព្រះនាងតូចនេះ យេសេបិល ដែលជាអ្នកថ្វាយបង្គំរូបព្រះ ហើយ បាននាំនាងចូលមក ហើយនាំការថ្វាយបង្គំរូបព្រះចូលទៅក្នុងអ៊ីស្រាអែល។ តើ អ្នកមិនចាំទេឬ? ប្រភេទដ៏ស្រស់ស្អាតណាស់។

116 នៅពេលដែលប្រូតេស្តង់បានរៀបការជាមួយសាសនារ៉ូម៉ាំង ពួកគេបាននាំការ ថ្វាយបង្គំរូបព្រះម្តងទៀតចូលទៅក្នុងគ្រីស្ទាន នៅក្នុងយុគសម័យងងឹត ពិតប្រាកដ —ពិតប្រាកដ ភូមិសាស្ត្រ។

117 ឥឡូវនេះមើលនៅពេលដែលវាចេញមកនៅខាងនេះ។ នៅទីនេះអ្នកទទួល បានអ្វី? ការជំនួសព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ គឺរលក។ ការជំនួសសម្រាប់ពិធីបុណ្យ ជ្រមុជទឹកក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ព្រះវរបិតា ព្រះរាជបុត្រា ព្រះវិញ្ញាណ បរិសុទ្ធ។ ពួកគេបានជំនួសអ្វីៗទាំងអស់។ ខ្ញុំអាចយកនិងបញ្ជាក់ដោយបទគម្ពីរ ជំនួសបន្ទាប់ពីការជំនួស។

118 ហើយម៉ាទីនលូធើបានយល់ព្រមជាមួយវា។ ចនវេសលីមកជាមួយរឿង ដូចគ្នា ហើយយល់ស្របជាមួយវា។ គ្មាននរណាម្នាក់ដែលនៅក្នុងព្រះគម្ពីរ ធ្លាប់ បោះឡើយ។ មិនដែលមានរឿងបែបនេះទេ។ មិនមានរឿងបែបនេះនៅក្នុង ព្រះគម្ពីរ គ្មានកម្រៃឬបញ្ហាសម្រាប់វាទាល់តែសោះ ប៉ុន្តែអ្នកអនុញ្ញាតវា។ នោះជា ការត្រឹមត្រូវ។ អ្នកអនុញ្ញាតឱ្យវា។ ពួកគេចេញមកហើយយកទឹកក្រឡកអំបិល តូចនេះមកបោះលើអ្នក។ ហេតុអ្វី? ព្រះវិហារកាតូលិកបានចាប់ផ្តើមវា ហើយអ្នក ថ្វាយបង្គំវា។ ត្រូវហើយ។

119 មិត្តនិយាយ នៅថ្ងៃផ្សេងទៀត បាននិយាយថា “អ្នកមិនមែនជា...អ្នក អ្នក មិនមែនជាកាតូលិកទេ។ អ្នកគឺ...”

120 ខ្ញុំបាននិយាយថា “អត់ទេ បងប្រុស។ ខ្ញុំជាប្រូតេស្តង់។ ខ្ញុំក៏រឿងនោះ។” ហ្នឹងហើយ។ ក្នុងនាមជាអ្នកបម្រើព្រះនៃដំណឹងល្អ ជាមួយកូនរបស់ព្រះជា បេក្ខជនរបស់ខ្ញុំនៅទីនេះ សម្រាប់ស្ថានសួគ៌ ហើយខ្ញុំនឹងអធិប្បាយសម្រាប់ពួកគេ ហើយអង្គុយនៅមុខពួកគេជាគ្រូដែលមានទីសំគាល់និងការអស្ចារ្យ ខ្ញុំនឹងក្លាយជា មនុស្សលាក់ពុត ប្រសិនបើខ្ញុំមិនឈរលើអ្វីដែលជាការពិត។ ខ្ញុំបាននិយាយថា “បាទ មែនហើយ។ ខ្ញុំនឹងឈរ ប្រសិនបើវាសម្លាប់ខ្ញុំ។ ខ្ញុំនឹងទៅ។ ខ្ញុំ—ខ្ញុំនឹង បង្រៀនអ្វីដែលជាព្រះគម្ពីរ។”



121 ហើយខ្ញុំមានឆន្ទៈគ្រប់ពេលវេលា ដើម្បីពិភាក្សាជាមួយនរណាម្នាក់ ឃើញទេ អនុញ្ញាតឱ្យគាត់ជាសម្តេចប៉ាបនៃទីក្រុងរ៉ូម ឬអាចារ្យ ឬអ្វីក៏ដោយដែលគាត់ជា។ ឃើញទេ? បាទ មែនហើយ។ នោះជាការត្រឹមត្រូវ។ បើខ្ញុំខុសសូមមកបង្ហាញ ខ្ញុំ។ ឥឡូវនេះ ខ្ញុំមិនខុសទេ ព្រោះខ្ញុំកំពុងដកស្រង់បទគម្ពីរ។ អ្នក...ខ្ញុំនឹងមិនយក សៀវភៅសិក្សារបស់អ្នកទេ។ នេះគឺជាសៀវភៅអត្ថបទ នៅទីនេះ។

122 ឥឡូវនេះ បន្ទាប់មក អ្នកសម្គាល់ឃើញថា ពួកគេចាប់ផ្តើមចេញមកជា ផ្លូវការ។

ឥឡូវនេះ នៅថ្ងៃចុងក្រោយ មានការបៀតបៀន។

123 ឥឡូវនេះយើងនិយាយអំពី វិវេណៈជំពូកទី១៣ ឥឡូវនេះ ដើម្បីចាប់ផ្តើម។ ឥឡូវនេះប្រសិនបើអ្នកនឹងកត់សម្គាល់ នៅក្នុងជំពូកនេះ បាននិយាយថា “ខ្ញុំ បានមើល ហើយមើលចុះ កូនចៀមមួយឈរនៅលើភ្នំស៊ីណាយ...” អត់ទេ ខ្ញុំ សូមទោស ខ្ញុំចូលខគម្ពីរខុស ជំពូកខុស ទី១៤។ ជំពូកទី១៣:

...ខ្ញុំក៏ឈរលើខ្សាច់ នៅមាត់សមុទ្រ ហើយខ្ញុំឃើញសត្វ សាហាវៗឡើងចេញពីសមុទ្រមក ដែលមានស្នែង១០ និងក្បាល៧ វិង នៅលើស្នែងវា មានមកុដ១០ ហើយ—នៅលើក្បាលទាំងប៉ុន្មាន នោះ មានឈ្មោះ ជាពាក្យប្រមាថ។

124 តើការប្រមាថជាអ្វី? គឺ “លេងសើច ចំអក និយាយដើម។” ឥឡូវនេះមើល វាមាន “ក្បាលប្រាំពីរ ស្នែងដប់។” ហើយមើលនៅពេលដែលវា “ឡើងមកពី សមុទ្រ។” ឥឡូវនេះ វិវេណៈ ១៧ អ្នកដែលកត់វាចុះ ១៧:១៥ បាននិយាយថា —ថាទឹកតំណាងឱ្យ “ភាពក្រសាសនិងហ្វូងមនុស្ស។” ដូច្នេះសត្វនេះតំណាងឱ្យ “អំណាច អំណាចមិនគោរពព្រះ។” “សត្វនោះបានងើបចេញពីប្រជាជន ហើយវា បានឈរនៅលើខ្សាច់នៃសមុទ្រ។ ហើយខ្ញុំបានឃើញសត្វ...”

សត្វដែលខ្ញុំឃើញនោះ មើលទៅ...ដូចជាខ្លាខិន...ជើងវាដូចជាជើង នៃខ្លាឃ្មុំ...ហើយមាត់វា...ដូចជាមាត់សិដ្ឋៈ នាគក៏ឲ្យប្រទ្ធិ និងបល្ល័ង្ក... របស់វាដល់សត្វនោះ ព្រមទាំងអំណាចយ៉ាងធំដែរ។

125 “នាគ!” យើងមានរឿងពីរដែលកំពុងពិចារណាឥឡូវនេះ។ មើលសត្វនេះ។ វា មានតួអក្សររូនផ្សេងគ្នានៅក្នុងនោះ។

126 ហើយប្រសិនបើអ្នកនឹងយកដានីយ៉ែល៧ អ្នកកត់វាចុះ ដានីយ៉ែល៧។ ដានីយ៉ែលបានឃើញនិមិត្តដូចគ្នា ប្រាំបីរយឆ្នាំមុននេះ បានឃើញនិមិត្ត។ ទ្រង់ បានឃើញសត្វទាំងនោះ ដាច់ដោយឡែកពីគ្នា នៅដើមដំបូងនៃការគ្រប់គ្រងរបស់ សាសន៍ដទៃ។

127 ហើយនៅទីនេះ យ៉ូហានបានឃើញវា ហើយចុងបញ្ចប់នៃការគ្រប់គ្រងរបស់ សាសន៍ដទៃ ទាំងបួននៃសត្វទាំងនោះតំណាងនៅក្នុងមួយ។ ពួកគេដូចគ្នា អារក្ស ចាស់ អារក្សដែលកាន់កាប់អាណាចក្ររ៉ូម៉ាំងនីមួយៗ ឆ្លងកាត់ និងក្រិក ជាដើម តាមរយៈគ្រាកាន់កាប់ត្រួតត្រាសាសន៍ដទៃ បានចុះមក ហើយទាំងអស់បាន ជួបគ្នានៅក្នុងសត្វតែមួយ។ យើងនឹងស្វែងរកគាត់ដោយផ្ទាល់ ហើយមើលថាគាត់ ជានរណា។ ត្រូវហើយ។ ទាំងអស់នោះ ខ្លាខិន តោ ទាំងអស់នោះ នាគ។ តើមាន ប៉ុន្មាននាក់ដែលដឹងថានាគជាអ្វី? នាគតំណាងឱ្យ “ទីក្រុងរ៉ូម”។ បាទ។

128 ចូរ—សូមអានវា។ នោះហើយជាប្រភេទនៃសំណួរនៅក្នុងចិត្តរបស់អ្នក។ សូម ផ្តល់ឱ្យខ្ញុំនូវវិវរណៈដំណាក់កាលទី១២ គ្រាន់តែមួយភ្លែតនៅទីនេះ។ សូមក្រឡេកមើលនៅ ទីនេះ វិវរណៈ ១២។ ឥឡូវនេះមើល។

*រួចមានទីសំគាល់១យ៉ាងធំ នៅលើមេឃ គឺជាស្រ្តីម្នាក់...*

129 តើស្រ្តីតំណាងឱ្យអ្វី? “ព្រះវិហារ” នេះគឺជា—នេះគឺជាពួកក្រុមនៅទីនេះ។ នេះគឺជាព្រះវិហារពិត។

*...គឺជាស្រ្តីម្នាក់ប្រដាប់ខ្លួនដោយព្រះអាទិត្យ មានព្រះចន្ទនៅក្រោម ជើង...*

130 មើល ព្រះច័ន្ទនៅក្រោមនាង... “ព្រះអាទិត្យនៅក្បាលរបស់នាង ព្រះច័ន្ទនៅ ក្រោមជើងរបស់នាង។” ព្រះអាទិត្យគឺជា “ការកាន់កាប់ត្រួតត្រានៃព្រះគុណ។” ហើយព្រះច័ន្ទគឺជា “ការកាន់កាប់ត្រួតត្រានៃច្បាប់។” ស្រ្តីនោះគឺជា “ព្រះវិហារ អូស្សូដក់” ហើយនាងឈរលើច្បាប់។ ច្បាប់បានកន្លងផុតទៅ ពីព្រោះច្បាប់គឺជា ស្រមោលនៃរឿងល្អដែលត្រូវមក។ តើវាត្រូវទេ? ព្រះច័ន្ទគ្រាន់តែជាស្រមោលនៃ ព្រះអាទិត្យឆ្លុះបញ្ចាំងលើព្រះច័ន្ទ (ត្រូវទេ?) បង្កើតព្រះច័ន្ទ។ ហើយច្បាប់ក៏ស្ថិតនៅ ក្រោមជើងរបស់នាង នាងបានរស់នៅពេញមួយថ្ងៃ។ ហើយកត់សម្គាល់ពីរបៀប ដែលនាងស្លៀកពាក់នៅទីនេះឥឡូវនេះ។

...ហើយព្រះចន្ទនៅក្រោមជើង ក៏មានមកុដធ្វើពីផ្កាយ១២នៅលើ ក្បាលដែរ: (ក្រុមជំនុំត្រូវបានបំពាក់ដោយគោលលទ្ធិនៃសារឹកទាំង ដប់ពីរនាក់ ឃើញទេ។)

នាងមានគភ៌ ក៏ស្រែកដោយរៀបនឹងសំរាលចេញ...ទាំងឈឺចាប់នឹង បង្កើតកូនមក។ (នោះគឺជាព្រះវិហារអូស្ស្យដក់។ មើល។)

ឃើញ—មានទីសំគាល់១ទៀត នៅលើមេឃ គឺនាគដ៏ធំមានសម្បុរ ក្រហម ដែលមានក្បាល៧... (មើល ចាំថាប្រាំពីរនៅក្នុងចិត្តឥឡូវនេះ: “ក្បាលប្រាំពីរ” ជានិច្ច)...ក្បាលប្រាំពីរ...និងស្នែង១០ ឯនៅលើក្បាលវា មានមកុដ៧។

ឥឡូវនេះ កន្ទុយវាក៏ទាញផ្កាយនៅលើមេឃ១ភាគក្នុង៣ គ្រវ៉ាត់ ចោលទៅផែនដី: នាគនោះក៏ស្ថិតនៅត្រង់មុខស្រ្តី ដែលរៀបនឹងសំរាល កូននោះ ដើម្បីនឹងលេបកូននាង ក្នុងកាលដែលសំរាលចេញមក។ (មើល!)

នាងសំរាលបានកូនប្រុស ដែលត្រូវឃ្វាលគ្រប់អស់ទាំងសាសន៍ ដោយជំបងដែក: តែព្រះទ្រង់លើកកូននាងទៅ៦ទ្រង់ នឹងដល់បល្ល័ង្ក ទ្រង់វិញ។

131 ព្រះវិហារអូស្ស្យដក់ឈរនៅទីនោះ: ព្រះអាទិត្យចុះមក គោលលទ្ធិរបស់ សារឹកទាំងដប់ពីររូប។ ត្រូវហើយ។ ជាមួយនឹងព្រះចន្ទនៅក្រោមជើងរបស់នាង ច្បាប់ ស្រមោលនៃអ្វីដែលនឹងមក ពន្លឺនៃដំណឹងល្អបានភ្លឺឥឡូវនេះ: ច្បាប់បាន រសាត់ទៅនៅពេលដែលព្រះអាទិត្យចេញមក។

132 “នាងមានការឈឺចាប់ក្នុងការសម្រាលកូន ហើយនាងបានបង្កើតកូនម្នាក់” ដែលជាព្រះគ្រីស្ទយេស៊ូវ “ហើយទ្រង់បានជាប់នឹងព្រះ។ ប៉ុន្តែភ្លាមៗ...” វានៅ ទីនេះ។ “ដរាបណានាគដែលជាអារក្សបានឃើញស្រ្តីត្រៀមខ្លួនជាស្រេចដើម្បី បញ្ជូនទៅ វាបានឈរក្បែរនាងដើម្បីលេបក្រចាក់កូនរបស់ទ្រង់ភ្លាមៗនៅពេល ដែលវាកើតមក។”

133 ហើយនៅពេលដែលព្រះយេស៊ូវបានប្រសូតមក ចក្រភពរ៉ូមបានចេញសេចក្តី ប្រកាសមួយ ដើម្បីសម្លាប់កុមារទាំងអស់ចាប់ពីអាយុពីរឆ្នាំឡើងទៅ ដើម្បីសម្លាប់

ព្រះគ្រីស្ទយេស៊ូវ។ ហើយព្រះបានទាញរោមចៀមដាក់លើភ្នែករបស់គាត់ ហើយ  
យកទ្រង់ចុះនៅប្រទេសអេហ្ស៊ីប ហើយលាក់ទ្រង់ ដូចដែលទ្រង់បានធ្វើដូចលោក  
ម៉ូសេដែរ។

134 មាននាគក្រហម អារក្ស។ តើកន្លែងអង្គុយរបស់គាត់នៅឯណា? នៅក្នុង...  
មិនមែននៅក្នុងប្រទេសរុស្ស៊ីទេ នៅទីក្រុងរ៉ូម! ហើយបាននិយាយថា “អារក្សផ្តល់ឱ្យ  
គាត់នូវកាអីនិងសិទ្ធិអំណាចរបស់គាត់ នាគក្រហម” មិនមែនរុស្ស៊ីទេ។

135 ខ្ញុំព្រះដួមត្រីដ៏អស្ចារ្យនិយាយថា “ជនជាតិរុស្ស៊ីគឺជាមេប្រឆាំងព្រះគ្រីស្ទ។”

136 ហេតុអ្វី ជនជាតិរុស្ស៊ីមិនមានអ្វីដែលត្រូវធ្វើជាមួយមេប្រឆាំងព្រះគ្រីស្ទទេ។  
នោះជាកុម្មុយនិស្ត។ ការក្លែងបន្លំនៃប្រូតេស្តង់និងសាសនាកាតូលិកបានបង្កើត  
លទ្ធិកុម្មុយនិស្ត។ មូលហេតុដែលរុស្ស៊ីបណ្តេញពួកគេចេញពីទីនោះ ព្រោះពួកគេ  
មានលុយទាំងអស់។ ហើយមានការអធិស្ឋានទាំងអស់បាននិយាយទៅកាន់ពួក  
បរិសុទ្ធ ដូច្នេះពួកគេបានសង់អគារដ៏ធំបំផុត ហើយមានទ្រព្យសម្បត្តិទាំងអស់  
របស់ប្រជាជន ហើយបានប្រមូលវាដូចនោះ។ ហើយពួកគេបានឃើញថាពួកគេ  
រស់នៅមិនខុសគ្នា និងមិនខុសពីពិភពលោកផ្សេងទៀតទេ ហើយពួកគេបានដេញ  
វាចេញហើយបង្កើតកុម្មុយនិស្ត។

137 ឥឡូវនេះប្រសិនបើអ្នកនឹងផ្តល់ឱ្យខ្ញុំមួយយប់ទៀត ប្រសិនបើព្រះធ្វើ ខ្ញុំនឹង  
បង្ហាញអ្នកថាកុម្មុយនិស្តកំពុងធ្វើការត្រង់នៅក្នុងដៃរបស់ព្រះដ៏មានមហិទ្ធិបូជ្ជ  
ដើម្បីបំផ្លាញម៉ុង ស៊ី...ហើយចាំថា ខ្ញុំនិយាយនេះជាហោរារបស់ព្រះ ចក្រភព  
រុស្ស៊ីនឹងទម្លាក់គ្រាប់បែកបរមាណូមួយប្រភេទនៅលើបុរីរ៉ាទីកង់ ហើយបំផ្លាញវា  
ក្នុងរយៈពេលមួយម៉ោង។ **នេះគឺជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះអម្ចាស់។** ហើយព្រះគម្ពីរ  
បាននិយាយថា ព្រះបានយកពួកគេជាមនុស្សដែលមានចិត្តឃោរឃៅ ហើយដាក់  
ពួកគេនៅក្នុងព្រះហស្តរបស់ទ្រង់ ហើយពួកគេជាឧបករណ៍នៅក្នុងព្រះហស្តរបស់  
ទ្រង់ “ដើម្បីបំផ្លាញបំណងព្រះហឫទ័យរបស់ទ្រង់” ហើយយកអ្វីដែលនាងបាន  
មករកនាងវិញ។ នោះជាការពិត។ នោះជាព្រះបន្ទូល។

138 បងប្រុស អ្នកគ្រាន់តែមិនដឹងថារឿងទាំងនេះមានល្អិតយ៉ាងណាទេ! សូមចាំ  
ថា ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទបានមានបន្ទូលថាមេប្រឆាំងព្រះគ្រីស្ទនឹងនៅជិតរហូតដល់វា  
នឹងបញ្ឆោតអ្នករើសតាំង។ បាននិយាយថា “ឥឡូវនេះកុំឱ្យនរណាម្នាក់ល្ងង់អ្នក។”  
បាននិយាយថា “កុំធ្វើដូចសាសន៍ដទៃ និយាយការអធិស្ឋានរបស់អ្នកម្តងហើយ

ម្តងទៀត សួស្តីម៉ារី អ្នកមានពរហើយ ពោរពេញដោយព្រះគុណ ហើយមានពរ...” បាននិយាយថា “កុំធ្វើដូចសាសន៍ដទៃ ប្រើពាក្យដដែលៗឥតប្រយោជន៍។” ទ្រង់ មានបន្ទូលថា “ហើយកុំហៅអ្នកណាថា ‘ឪពុក’ នៅផែនដីនេះ ហើយក៏...ដូចដែល អ្នកមានព្រះវរបិតាតែមួយ ហើយនោះគឺនៅស្ថានសួគ៌។”

139 ប៉ុន្តែអ្នកបែរមក មិនអើពើ អ្នកធ្វើវាទោះយ៉ាងណាក៏ដោយ ព្រោះវា ពេញនិយម។ អារក្សតែងតែមានរឿងពេញនិយម។ វាតែងតែមានតាំងពីដំបូង “ទម្រង់នៃសាសនា។” កាអ៊ីនមានរឿងដូចគ្នា។ នេះគឺជាវិញ្ញាណរបស់គាត់កំពុង ធ្វើចលនានៅទីនេះ តាមរយៈមេប្រឆាំងព្រះគ្រីស្ទ ហើយនៅទីនេះអេបិល ដែលជា អ្នកស្លាប់ក៏មកដែរ។ ហ្នឹងហើយ។ សូមកត់សម្គាល់ ហើយឥឡូវនេះមើល។

140 សត្វទាំងអស់នេះ នៅខាងក្រោយទីនោះ ត្រូវបានរុំឡើងជាសត្វតែមួយនៅ ទីនេះ ដែលត្រូវបានគេហៅថា “នាគក្រហម” អារក្ស។

ឥឡូវនេះសូមចាប់ផ្តើមនៅខទី ១៥ នៃជំពូកទី ១៣។

141 អ្នកឃើញទេថាទីក្រុងរ៉ូមគឺជា—គឺជា “អាសនៈរបស់សាតាំង។” សត្វមាន ក្បាល-ប្រាំពីរដែលមានស្នែងដប់ឈរក្បែរកូនបុត្រតូច ព្រះគ្រីស្ទ ដើម្បីលេបត្របាក់ ទ្រង់ភ្លាមៗនៅពេលដែលទ្រង់បានប្រសូត។ តើនរណាជាអ្នកធ្វើវា? ហេរ៉ូឌ ទីក្រុង រ៉ូម តែងតែអញ្ជើង។ យើងនឹងចូលទៅជានិយាយដោយផ្ទាល់ ប្រសិនបើយើងមាន ពេលគ្រប់គ្រាន់ ហើយព្រះអម្ចាស់ជួយយើង ហើយយើងនឹងឃើញ។

142 ដូចនៅគ្រប់ទីកន្លែងនៅក្នុងបទគម្ពីរ តាំងពីដើមកំណើតសាសន៍ដទៃ ត្រឡប់ មកពីលោកុប្បត្តិ ខ្ញុំអាចបញ្ជាក់ថាបាប៊ីឡូនចាប់ផ្តើមនៅក្នុងលោកុប្បត្តិហើយ បញ្ចប់នៅក្នុងវិវរណៈ។ បានចាប់ផ្តើមនៅទីនោះជាមួយនីមុខ ជាកូនរបស់បាំ តាមរយៈការថ្វាយបង្គំរូបព្រះ ដើម្បីនាំយករូបព្រះចូល ដើម្បីថ្វាយបង្គំរូបព្រះ។ ហើយវាមកដល់ភ្លាមៗ ហើយ ដូច្នោះមានល្អិតកលនៅថ្ងៃចុងក្រោយរហូតដល់ វាយកឈ្មោះរបស់គ្រីស្ទាន ហើយនៅតែថ្វាយបង្គំរូបព្រះ!

143 តើសាវកប៉ុលដ៍អស្ចារ្យនៅក្នុងថៃស្យាឡូនីចទី២ បាននិយាយទេឬ? សូមអាន វា មុនពេលយើងទៅមុខទៀត។ ថៃស្យាឡូនីចទី២ ជំពូកទី២ ហើយមើលអ្វីដែល ប៉ុលបាននិយាយនៅទីនេះ។ គាត់ថែមទាំងបានឃើញវានៅក្នុងព្រះវិញ្ញាណ មុន ពេលវាចូលមកក្នុងថ្ងៃដែលយើងកំពុងរស់នៅ។

144 មែនហើយ ខ្ញុំអើយ តើថ្ងៃដែលយើងកំពុងរស់នៅយ៉ាងណា ភាពងងឹតដែលយើងកំពុងរស់នៅ ហើយបុរសនិងស្រ្តីកំពុងប្រមូលផ្តុំគ្នានៅទីនេះក្នុងភាពងងឹតមិនជឿ ហើយមិនដឹងសូម្បីតែវា។ អ្វី—គួរឲ្យអាណិតណាស់! របៀបដែលថ្ងៃនោះ...

145 ប៉ុលបាននិយាយថា “ថ្ងៃនោះមិនគួរមកដល់ទេ លុះត្រាតែមានការធ្លាក់ចេញមុន ហើយមនុស្សបាបត្រូវបានបង្ហាញឱ្យដឹង។” ឥឡូវនេះមើល គាត់ប្រកាសថាគាត់ជាមនុស្ស។ តើវាត្រូវទេ? ប៉ុលបាននិយាយថា “គាត់ជាមនុស្សនៃអំពើបាបដែលប្រឆាំងនឹងខ្លួនឯង លើសជាងអ្វីទាំងអស់ដែលហៅថាព្រះ ដូច្នេះអ្នកដែលត្រូវបានថ្វាយបង្គំជាព្រះ។” បុរសម្នាក់ ថ្វាយបង្គំជាព្រះ បុរសម្នាក់ដែលនឹងត្រូវដាក់នៅទីនេះជាទម្រង់នៃការថ្វាយបង្គំ។ ហើយគាត់បាននិយាយថា “ថ្ងៃនោះមិនអាចមកបានទេ លើកលែងតែមានការធ្លាក់ចេញដំបូង។” តើវាជាអ្វី? ស្ថានភាពមិនក្តៅមិនត្រជាក់នៃក្រុមជំនុំ។ ត្រូវហើយ។

146 ស្តាប់។ អនុញ្ញាតឱ្យខ្ញុំអានវាសម្រាប់អ្នក ប្រសិនបើអ្នកនឹងបើក ថែស្យាឡូនីចទីពីរ។ ត្រូវហើយ។ ប្រសិនបើខ្ញុំអាចទទួលបានកន្លែងត្រឹមត្រូវឥឡូវនេះ ដើម្បីចាប់ផ្តើម ដូច្នេះយើងនឹងមិនចាំបាច់អានច្រើនទេ។ “កុំឲ្យអ្នកណាបញ្ឆោតអ្នកឡើយ” ខទី៣ ថែស្យាឡូនីចទី២ ជំពូកទី២។

*កុំឲ្យអ្នកណាបញ្ឆោតអ្នករាល់គ្នាយ៉ាងណាដែរ: ដ្បិតថ្ងៃនោះមិនមកឡើយ ទាល់តែមានសេចក្តីក្បត់សាសនាមកជាមុន (សម័យក្រុមជំនុំឡៅឌីសេឥឡូវនេះ)...ហើយមនុស្សដែល (ម-ន-ស-ស-ឯកវចន:)...ជាតូបាលនោះបានលេចមក គឺជាមនុស្សដែលត្រូវហិនរិទានវិទាន (ជំនួសឱ្យព្រះរាជបុត្រានៃព្រះ) ជាមនុស្សដែលត្រូវហិនរិទាន*

*អ្នកដែលប្រឆាំងនឹង (អង្គទ្រង់) ដែលទាស់ទង ហើយលើកខ្លួនឡើង ខ្ពស់លើសជាងអស់ទាំងអ្វី ដែលហៅថាព្រះ ឬរបស់អ្វីដែលគេគោរពប្រតិបត្តិផង ដល់ម៉្លោះបានជាវានឹងអង្គុយនៅ ដូចជាព្រះក្នុងវិហារនៃព្រះ ទាំងសំដែងខ្លួនថាជាព្រះផង។ (ទទួលយកការសារភាព!)*

147 កុំប្រាប់ខ្ញុំ មិត្តភាគលិករបស់ខ្ញុំអើយ! តើវាយ៉ាងម៉េច អ្នកនិយាយថាអ្នក “កុំជឿលើអាពាហ៍ពិពាហ៍តែមួយ ព្រះវិហារភាគលិកជាប់នឹងអាពាហ៍ពិពាហ៍តែមួយ។” បើអ្នកមិនមានលុយទេ នោះមិនអីទេ។ ប៉ុន្តែខ្ញុំសូមប្រាប់អ្នក នៅទីនេះនៅក្នុងប្រជាជនរបស់ខ្ញុំផ្ទាល់ ស្រ្តីវ័យក្មេងម្នាក់អង្គុយនៅទីនេះ ម្តាយអង្គុយនៅទីនេះ និង

ឪពុកផងដែរ និងស្រ្តីម្នាក់ទៀតនៅទីនេះជាមួយក្មេងប្រុសតូចនេះ។ ក្មេងស្រីបាន រៀបការជាមួយក្មេងប្រុសប្រូតេស្តង់ ពួកគេបានបែកគ្នាហើយចេញទៅ។ ដូច្នេះ រឿងដំបូងដែលអ្នកដឹង ក្មេងស្រីនឹងរៀបការជាមួយក្មេងប្រុសកាតូលិក ហើយនាង ត្រូវចេញទៅក្រៅហើយចំណាយប្រាក់ច្រើន ហើយត្រឡប់មកវិញ ហើយ “នាង មិនបានរៀបការជាមួយក្មេងប្រុសប្រូតេស្តង់នេះទេ តាំងពីដំបូង។” នេះគឺជាលោក ហូរីដ ប្រជាជនរបស់ខ្ញុំ...

148 មែនហើយ នៅទីនេះ...ខ្ញុំនឹងមិនហៅឈ្មោះទេ។ នាងមាន—នាងមានកូន ស្រីម្នាក់ ហើយកូនស្រីមានអាយុប្រហែលម្ភៃប្រាំមួយឆ្នាំ។ ប្តីរបស់នាង នាងបាន ទុកគាត់ចោលនៅមីលចោទន ហើយរត់ទៅរៀបការជាមួយបុរសកាតូលិកម្នាក់។ ហើយឥឡូវនេះពួកគេបាននិយាយថា “គាត់ត្រូវតែចេញពីព្រះវិហារ។” ដូច្នេះពួកគេ បានចំណាយប្រាក់យ៉ាងច្រើន ដើម្បីត្រលប់មកវិញ “ផ្លាស់ប្តូរនាងត្រឡប់ទៅ ជាព្រហ្មចារីម្តងទៀត” ហើយរៀបការជាមួយបុរសនេះ។ ថមមី្យត! ផ្លាស់ប្តូរនាង ទៅជាព្រហ្មចារី? នាងបានរៀបការនៅចំពោះព្រះភ័ក្ត្រព្រះ ហើយរស់នៅក្នុងអំពើ ជិតក្បត់។ នោះពិតជាត្រឹមត្រូវ។ នោះហើយជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះអម្ចាស់ ផង ដែរ។ ពិត។

149 គួរឲ្យអាម៉ាស់ណាស់! “បងលុយច្រើនណាស់។” នោះហើយជាមូលហេតុ ដែលព្រះវិហារនិងសាលារៀនធំៗទាំងនេះត្រូវបានសាងសង់។ នោះហើយជា របៀប។ ពិភពលោកទាំងមូល...អ្នកមិនដឹងទេ នៅទីនេះនៅសហរដ្ឋអាមេរិក។ អ្នក គួរតែតាមខ្ញុំទៅបរទេសម្តង ហើយអ្នកនឹងរកឃើញ។ បាទ មែនហើយ។ អ្នកទៅ ទីនោះ បងប្រុស ជាកន្លែងដែលពួកគេមានដៃខ្ពស់។

150 ខ្ញុំអាចនាំមកជូនអ្នកនូវរូបភាពពិត បងប្រុស កុប ទើបតែបានយកវា ហើយ ផ្ញើមកខ្ញុំ ដែលជាគ្រូអធិប្បាយប្រូតេស្តង់ គ្រូអធិប្បាយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ដេក នៅតាមផ្លូវ ឡើងខ្ពស់ប៉ុណ្ណោះ គាត់និងប្រពន្ធរបស់គាត់ និងក្មេងស្រីតូចម្នាក់ ហើមឡើងដូចនោះ ពីព្រោះពួកគេបានអធិប្បាយពីព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ជាអំណាច នៃការរស់ឡើងវិញ ហើយមនុស្សអាចត្រូវបានសង្គ្រោះ ហើយទទួលព្រះវិញ្ញាណ បរិសុទ្ធ។ ពួកគេបានសម្លាប់ពួកគេនៅតាមផ្លូវ ហើយមិនអនុញ្ញាតឱ្យពួកគេកប់ទេ ហើយស្មោះទឹកមាត់ដាក់ពួកគេ ពីមួយថ្ងៃទៅមួយថ្ងៃ។ ហ្នឹងហើយ។

151 នៅទីនោះជាកន្លែងដែលបងប្រុសអូសបនត្រូវកាន់ នៅក្រោមកាំភ្លើង ដើម្បី

យកពួកគេចេញ។ ពួកគេបានចុះទៅទីនោះ ហើយមានសង្ឃមួយក្រុម...បាន  
 ប្រមូលផ្តុំគ្នា ហើយសម្លាប់យុវជននេះ។ ហើយប្រពន្ធទើបតែមានកូន។ ហើយ  
 ពួកគេបានដើរតាមផ្លូវបែបនេះដោយមាន—អ្នក—អមដំណើរនាំគាត់ចុះទៅផ្លូវ  
 ដើម្បីបញ្ចុះគាត់។ ហើយម្តាយនេះកំពុងដើរជាមួយកូនតូចយំនៅពីក្រោយប្តីដែល  
 ស្លាប់របស់នាង។ ហើយមនុស្សមើលទៅក្រៅបង្អួច មនុស្សស្មោះត្រង់ បាន  
 និយាយថា “ប្រសិនបើនោះជារបៀបដែលក្រុមជំនុំកាតូលិកមានអារម្មណ៍ យើង  
 បោះបង់ចោលវា។” ហើយបន្តដោយមនុស្សរាប់ពាន់នាក់នៅតាមផ្លូវ។ បងប្រុស  
 អូសបនមានការប្រជុំនៅទីនោះ រហូតដល់ពួកគេមិនអាចដេញគាត់ចេញពីប្រទេស  
 បាន។ មានមនុស្សច្រើនពេក។ ហ្នឹងហើយ។

152 អូ ការលាក់ពុតនោះ! ខ្ញុំដឹងថាវាជារូបភាពអាក្រក់។ គ្រាន់តែអង្គុយស្ងៀម មិត្ត  
 កាតូលិក យើងនឹងទៅដល់ត្រើយម្ខាងទៀត ក្នុងរយៈពេលពីរបីនាទី។ ត្រូវហើយ។  
 ចំណាំ។

153 ឥឡូវនេះយើងនឹងចុះមក កត់សម្គាល់ ឆ្ងាយបន្តិច។ អនុញ្ញាតឱ្យខ្ញុំយកវាទៅ  
 អ្នក។ ប្រហែលជាខ្ញុំអាចមានពេល នៅសល់សាមសិបនាទីទៀត។ មើលឱ្យជិត។  
 ឥឡូវនេះសូមត្រឡប់ទៅវិញ អ្នកអានគ្រប់រូប គ្រាន់តែនៅក្នុងគំនិតរបស់អ្នកមួយ  
 នាទី សម្រាប់រូបភាពផ្លូវចិត្ត។ ពេលណា...

154 អ្នកជឿគ្រីស្ទអូស្ទូដក់គ្រប់រូបនៅទីនេះដឹងថាវាជាកាលសាសន៍ដទៃចាប់ផ្តើម  
 ជាមួយស្តេចនេប៊ូក្លេសា។ តើវាត្រូវទេ? អ្នកជឿព្រះគ្រីស្ទអូស្ទូដក់គ្រប់រូបដឹងរឿង  
 នោះ។ ហើយស្តេចនេប៊ូក្លេសាមាននិមិត្តមួយ ហើយជានិយ័យលបានបកស្រាយ  
 គាត់។ តើវាត្រូវទេ? ហើយវាជាក្បាលមាស ដែលជាចាប៊ីឡូន ទីពីរគឺមេឌីនិងពែរ  
 បន្ទាប់គឺអាណាចក្រក្រិក បន្ទាប់មកចក្រភពរ៉ូម។ ហើយនៅចុងបញ្ចប់នៃចក្រភព  
 រ៉ូម ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទគឺជាផ្ទះដែលត្រូវបានកាត់ចេញពីភ្នំដោយគ្មានដៃ ដែលរៀល  
 ចូលហើយបំបែករូបភាព (ត្រូវទេ?) ហើយគ្របដណ្តប់ផែនដី។ អ្នកណាក៏ដឹងដែរ។  
 អ្នកជឿគ្រប់គ្នាដឹងរឿងនោះ។

155 ហើយដោយរបៀបណា នៅថ្ងៃចុងក្រោយ នៅពេលដែលពួកគេបានបំបែក  
 ចូលទៅក្នុងនគរផ្សេងៗគ្នាជាច្រើន ជាដើម ដល់ម្រាមជើង មានដែកនិងដីឥដ្ឋ។  
 ហើយវាមានន័យថា ហោរាបាននិយាយថា “ដូចដែលអ្នកបានឃើញដែកនិង  
 ដីឥដ្ឋមិនលាយគ្នាទេ អ្នកទាំងនេះក៏មិននៅជាប់នឹងគ្នាដែរ។” ប៉ុន្តែពួកគេនឹង



លាយគ្រាប់ពូជពួកគេ ព្យាយាម...និយាយម្យ៉ាងទៀត ពួកគេនឹងរៀបការជាមួយ  
ពួកគេ ដោយព្យាយាមចិញ្ចឹមកូនរបស់ពួកគេនិងបំបែកសម្រាប់អំណាចដូចនោះ។  
ហើយអ្នកដឹងថានោះជាការពិត។ ប៉ុន្តែ សង្កត់ វាមាន ហើយអ្នកជាមនុស្សគោះវា  
“អូ” និយាយថា “វាអស្ចារ្យណាស់។”

156 សូមក្រឡេកមើលស្ត្រីនិស្សន្ទនេះ តើគាត់មានឈ្មោះអ្វី នៅទីនេះ។ ឥឡូវនេះ...  
របស់គាត់នៅទីនេះ។ តើគាត់ឈ្មោះអ្វី? ខ្ញុំគ្រាន់តែភ្លេច...បុរសនៅទីនេះ ដែល  
បង្កើនភាពច្របូកច្របល់នៅទីនេះ។ ក្រុមជំនុំនិយាយថាឈ្មោះ—អេដ។ បាទ។ អូ  
ខ្ញុំអើយ!

157 សហរដ្ឋអាមេរិកនេះរលួយដល់ស្នូល។ បាទ មែនហើយ។ ខ្ញុំអាចបង្ហាញ  
ដល់អ្នកនៅពេលដែល...ស្ត្រីនេះនៅទីនេះ នៅក្នុងវិវិណៈ១២ នៅពេលដែល...  
កូនប្រុសរបស់នាងត្រូវបានចាប់ឡើងដើម្បីអង្គុយនៅលើបល្ល័ង្ករបស់ព្រះ ហើយ  
នៅពេលដែលវាកើតឡើង ស្ត្រីនោះបានរត់ចូលទៅក្នុងទីរហោស្ថាន ដែលជា  
កន្លែងដែលនាងត្រូវបានគេមើលថែអស់រយៈពេលមួយពាន់ពីររយហុកសិបថ្ងៃ  
ដល់កាលបរិច្ឆេទនៃ ផែមុតរ៉ុក យ៉ាងពិតប្រាកដ ជាកន្លែងដែលក្រុមជំនុំមកទីនេះ  
ដើម្បីស្រីភាពខាងសាសនា ហើយនាងបានបង្កើតឡើងនៅទីនេះ។

158 ហើយយើងនឹងអានបន្តនៅក្នុងជំពូកទី១៣នៃវិវិណៈនៅទីនេះ ហើយមើល  
នៅខទី១៥។ ហើយឥឡូវនេះ គ្រាន់តែមួយនាទី ខ្ញុំចង់ត្រឡប់ទៅមុននោះ  
ហើយយើងឃើញនៅទីនេះដែលជាកន្លែងដែលទ្រង់កំពុងឈរនៅទីនេះរំក្ស  
មាត់សមុទ្រ។ ឥឡូវនេះប្រសិនបើខ្ញុំគ្រាន់តែអាចរកឃើញកន្លែង កន្លែងណា ខទី  
១១។

*ខ្ញុំឃើញសត្វមួយទៀតចេញពីផែនដី (មិនចេញ—ចេញពីទឹក)...*

159 “ចេញពីផែនដី។” បន្ទាប់មក ភាពក្រាស់និងហ្វូងមនុស្សគឺជាទឹក បន្ទាប់មក  
នេះគឺជាកន្លែងដែលគ្មានមនុស្ស សហរដ្ឋអាមេរិក។

*...ហើយគាត់មានស្នែងពីរដូចជាកូនចៀម...*

160 “ស្នែងពីរដូចជាកូនចៀម” មិនមែនជាកូនចៀមទេ។ តើវាជាអ្វី? វាជាក្របី  
អាមេរិករបស់យើង។ ប្រាកដណាស់។ ឃើញទេ គាត់នៅទីនោះ “ស្នែងពីរដូចជា  
កូនចៀម។” ប៉ុន្តែតើគាត់បានធ្វើអ្វី? គាត់មានសេរីភាពខាងសាសនា ទីមួយ គាត់

ធ្វើដូចជាកូនចៀម គាត់និយាយដូចកូនចៀម។ ប៉ុន្តែ សូមចាំថា គាត់មិនដែល ក្លាយជាចៀមពីដើមទេ។ ទ្រង់ជាកូនចៀម។ ប្រទេសនេះមានវ័យត្រឹមតែមួយរយ ហាសិបឆ្នាំប៉ុណ្ណោះ អ្នកដឹងទេ គ្រាន់តែជាកូនចៀម។

...ហើយតែពេលពាក្យដូចជានាគវិញ។

ក៏ប្រព្រឹត្តដោយនូវគ្រប់ទាំងអំណាចរបស់សត្វទី១ នៅមុខនាគនោះ (នាគក្រហម) ទាំងបណ្តាលឲ្យផែនដី និងអស់អ្នកដែលនៅផែនដី បានក្រាប... ថ្វាយបង្គំ ដល់សត្វទី១ដែលមានរបួសដល់ស្លាប់នោះ តែ បានសះជាវិញនោះផង។ (មើល!)

វា—ក៏ធ្វើទីសំគាល់យ៉ាងធំ ដល់ម៉្លេះបានជាធ្វើឲ្យធ្លាក់ទាំងភ្លើង ពីលើ មេឃ... (គ្រាប់បែកបរមាណូ និងអ៊ីដ្រូសែន ធ្លាក់ ប្រជាជាតិធ្លាក់វ៉ៃ ជាដើម ដែលបញ្ឆោតប្រជាជាតិដោយរឿងទាំងនេះ។)

161 សហរដ្ឋអាមេរិកនេះនឹងមកដល់ពេលដែលព្រះវិហារនិងរដ្ឋនឹងរួបរួមគ្នា។ ហើយប្រូតេស្តង់និងកាតូលិកនឹងបោះអ្វីៗរបស់ពួកគេរួមគ្នា ដើម្បីប្រយុទ្ធប្រឆាំង នឹងលទ្ធិកុម្មុយនិស្ត។ ហើយវាពិតជាលេងនៅក្នុងដៃនៃអ្វីដែលព្រះបានមានបន្ទូល នៅទីនេះ។

162 ហើយអ្នកប្រូតេស្តង់កំពុងដេកលក់ អានទស្សនាវដ្តីរឿងស្នេហា ជំនួស ឱ្យព្រះគម្ពីររបស់អ្នក! ចេញទៅក្រៅ លេងសើចជុំវិញកន្លែងណាមួយ ទៅ ពិធីដប់លៀងមួយចំនួន ជំនួសឱ្យការប្រជុំអធិស្ឋាននៅកន្លែងណាមួយ ការ អភិវឌ្ឍន៍ទៅវិញទៅមក អំពីរឿងតូចតាចចាស់ៗដែលមិនសូវសំខាន់។ [ប្រុងប្រុស ប្រាណហាំត្រលាស់ម្រាមដៃរបស់គាត់—អេដ។] អ្នកគួរតែលុតជង្គង់នៅកន្លែង ណាមួយ ប្រសិនបើអ្នកដឹងពីអត្ថន័យនៃភាពអស់កល្ប។

163 សូមកត់សម្គាល់ នៅពេលដែលស្តេចនេប៊ូក្លេសា នៅដើមដំបូង នៅពេល ដែលសម័យសាសន៍ដទៃត្រូវបានចេញ។ តោះមើលពីរបៀបដែលវាចូលមក។ ហើយវិធីដែលវាចូលមក អ្នកនឹងដឹងថាវាចេញទៅតាមរបៀបដូចគ្នា។ យើងដឹងថា មានការចាប់ផ្តើមនៃពេលវេលានៃព្រះគុណសម្រាប់សាសន៍ដទៃ និងការបញ្ចប់នៃ ពេលវេលា។ តើវាត្រូវទេ?

164 ឥឡូវនេះមើល នៅពេលដែលស្តេចនេប៊ូក្លេសា...នៅពេលដែលដានីយ៉ែល

ត្រូវបានបញ្ជូនចុះទៅទីនោះ ជាហោរាដ៏ឆ្លាតម្នាក់ នៅពេលដែលជនជាតិយូដា ទាំងអស់បានបន្ទាបខ្លួន ហើយក្រាបថ្វាយបង្គំជនជាតិរ៉ូម... ឬពួកបាប៊ីឡូន។ ប៉ុន្តែ មានមនុស្សបីបួននាក់ បី (សាដ្រាក់ មេសាក់ និងអ័បឌនេកា) និងដានីយ៉ែល ដែលមានគោលបំណងនៅក្នុងចិត្តរបស់ពួកគេថាពួកគេបម្រើព្រះ។ ហើយ បន្ទាប់មកនៅពេលដែលពួកគេបានបោះសាដ្រាក់ ជាដើម នៅក្នុង...ហើយ ដានីយ៉ែលបានក្លាយជាបុរសដ៏អស្ចារ្យម្នាក់ ហើយនៅចំពោះមុខស្តេចនេប៊ូក្រេសា និងបេលសាសារ ជាដើម។ ពេលគាត់ក្លាយជាមនុស្សអស្ចារ្យ ឥឡូវមើល ស្តេចនេ ប៊ូក្រេសាធ្វើរូបពីមាស ហើយដាក់នៅទីវាល ហើយបាននិយាយថា អ្នករាល់គ្នានឹង ត្រូវក្រាបថ្វាយបង្គំរូបនោះ។

165 តើអ្នកធ្លាប់កត់សម្គាល់ពីភាពគ្មានកំហុសរបស់វាទេ តើរូបភាពនោះត្រូវ បានបង្កើតឡើងដោយនរណា? វាគឺជាដានីយ៉ែលដែលជារូបភាពរបស់មនុស្ស។ ហើយតើគាត់មិនបាននិយាយថា “វិញ្ញាណនៃព្រះ” ទេឬ? ហើយដូចដែលយើង មានសព្វថ្ងៃនេះ មានបីបួនក្នុងចំណោមពួកគេ។ “វិញ្ញាណរបស់ព្រះរស់នៅក្នុង គាត់” ហើយពួកគេបានធ្វើរូបភាពដល់ដានីយ៉ែល។ ហើយគាត់បាននិយាយថា “អស់អ្នកដែលមិនគោរពរូបនោះ នឹងត្រូវបោះទៅក្នុងឡឆ្អឹង”។ អ្នកកត់សម្គាល់ ដានីយ៉ែលនៅក្រៅឆាកនៅពេលនោះ។ ទទួលបានអ្វីដែលខ្ញុំចង់មានន័យ? “ហើយអ្នកណាដែលមិនក្រាបថ្វាយបង្គំរូបនោះ នឹងត្រូវកាត់ជាប់ណែកៗ ឬបោះ ចូលទៅក្នុងរូងតោ ឬដុតនៅក្នុងឡឆ្អឹង ឬអ្វីមួយ ការដាក់ទណ្ឌកម្ម។”

166 នោះជារបៀបដែលការកាន់កាប់របស់សាសន៍ដទៃចាប់ផ្តើម ជាមួយនឹង ទម្រង់នៃការថ្វាយបង្គំសាសនា ជាមួយនឹងការបៀតបៀនដើម្បីធ្វើឱ្យពួកគេគោរព វា។ ហើយព្រះគម្ពីរបានទាយថាវានឹងបញ្ចប់តាមរបៀបដូចគ្នា “បុរសបរិសុទ្ធ” ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ រូបភាពថ្វាយដល់ទ្រង់ ដើម្បីថ្វាយបង្គំវា ជាដើម។

167 អ្នកចាំទេ នៅក្នុងសៀវភៅទុក្ខរបុគ្គលរបស់ហូក ពួកគេបានកាន់លើឆ្អឹង មួយនៅពីមុខពួកគេ ដាក់គោនៅលើដៃនីមួយៗដូចនោះ ហើយនឹងនិយាយថា... ប្រសិនបើអ្នកមិនបោះបង់ចោលទេ បោះបង់ប្រូតេស្តង់ ហើយក្លាយជាកាតូលិក ហើយ “ចើបលើឆ្អឹងនេះ។” ពួកគេនឹងចាប់ផ្តើមគោមួយផ្លូវមួយ និងផ្លូវមួយ ហើយបន្ទាប់មកទាញពួកគេចេញ។ ពួកគេបានដុតវាទៅលើបង្គោល។ ពួកគេ បានធ្វើអ្វីគ្រប់យ៉ាង។ ខ្ញុំបានទៅ ទីបញ្ចុះសពក្រោមដីចាស់ ខ្ញុំដឹងពីអ្វីដែលខ្ញុំកំពុង

និយាយ។ ហើយ ឃើញទេ ហ្នឹងហើយ។ ហើយពួកគេដេកនៅទីនោះ។ ហើយ កត់សម្គាល់ពីរបៀបដែលពួកគេបានឆ្លងកាត់ថ្ងៃនៃទុក្ខវេទនាមុនពេលម៉ាទីន លូធើរ។ យោងទៅតាមព្រះគម្ពីរ ផងដែរ។

168 ឥឡូវនេះសូមកត់សម្គាល់យ៉ាងជិតដល់ម្តងទៀត។ ឥឡូវនេះខ្ញុំចង់ឱ្យអ្នក កត់សម្គាល់រឿងដ៏អស្ចារ្យមួយ។ តើអាណាចក្របាប៊ីឡូនបានបែកបាក់ដោយ របៀបណា? យប់មួយនៅពេលដែលពួកគេបានទៅយកគ្រឿងបរិសុទ្ធរបស់ព្រះ ហើយចាប់ផ្តើមដឹកស្រានៅក្នុងនោះ ចាប់ផ្តើមមានពេលវេលាធំ ហើយមានស្រ្តី មួយក្រុមនៅទីនោះ ប្រពន្ធចុង ហើយកំពុងរាំនិងរីករាយនិងមានពេលវេលាដ៏ធំ មួយ។ តើវាត្រូវទេ? នៅពេលនោះមានការសរសេរដោយដៃនៅលើជញ្ជាំង “ម៉ែ នី ម៉ែនី តេកែល យូធារស៊ីន។” ត្រូវទេ? ហើយពួកគេបានទៅយកជនជាតិខាល់ ដេទាំងអស់របស់ពួកគេ ដែលជាមនុស្សឆ្លាតវៃរបស់ពួកគេ សមាជិកក្រុមជំនុំដែល មិនក្តៅមិនត្រជាក់ ហើយគ្មាននរណាម្នាក់ក្នុងចំណោមពួកគេអាចអានវាបានទេ។ ហ្នឹងហើយ។

169 ប៉ុន្តែពួកគេមានបុរសម្នាក់នៅទីនោះដែលអាចអានភាសាដែលមិនស្គាល់ ហា លេលូយ៉ា អាចបកស្រាយវាបាន។ ឃើញអ្វីដែលខ្ញុំចង់មានន័យទេ? គាត់អាចបក ស្រាយភាសាដែលមិនស្គាល់។ នោះជាវិធីដែលវាបានចេញទៅ។

170 នោះជារបៀបដែលនាងនឹងចេញទៅក្រៅឥឡូវនេះ ដោយអំណាចនៃ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ លើមនុស្សដែលពោរពេញដោយពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹកនៃ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ដែលមានអំណាច និងទីសំគាល់ និងការអស្ចារ្យ។ មាន ក្រុមជំនុំសាសន៍ដទៃ។ មានសំណល់។

171 មានរបៀបដែលវាចូលមក មានរបៀបដែលវាចេញទៅ យ៉ាងពិតប្រាកដ ការឱនក្បាលនិងការបង្ខំដល់សាសនាពាក់កណ្តាល-សាសន៍។ ហើយព្រះបាន ឈានជើងចូលក្នុងម៉ោងដ៏សំខាន់ហើយសរសេរជាភាសាដែលមិនស្គាល់ ហើយ បុរសនោះបកស្រាយវា។ គាត់អាចបកស្រាយបាន។ គាត់មិនស្គាល់ភាសានោះទេ គ្មាននរណាម្នាក់ផ្សេងទៀតស្គាល់វាទេ។ ប៉ុន្តែគាត់មានព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធដូចគ្នា ដែលអនុញ្ញាតឱ្យគាត់បកស្រាយនោះ គឺជាព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធដូចគ្នានៅក្នុង ក្រុមជំនុំសព្វថ្ងៃនេះ។

172 អ្នកហៅវាថា “ភាពជ្រុលនិយម។” ខ្ញុំនឹងសារភាពថាពួកគេបានទទួលវា

ច្រើន។ ប៉ុន្តែ បងប្រុស មានម្នាក់ពិតប្រាកដនៅទីនោះ ផងដែរ។ ត្រូវហើយ ពិតប្រាកដនៅទីនោះផងដែរ។ អារក្សបោះចោលរាល់របស់ក្លែងក្លាយដែលវា អាចធ្វើបាន ដើម្បីបំភាន់អ្នក។ ហើយបើអ្នកមិនគិតពីព្រះជាជាងចុះទៅអាន ព្រះគម្ពីររបស់អ្នក ហើយអធិស្ឋានហើយសូមព្រះ បន្ទាប់មកវាបង្ហាញថាអ្នកមិន ចាប់អារម្មណ៍នឹងព្រលឹងរបស់អ្នកទេ។

173 ផ្លាស់ទីទៅទីនោះហើយនិយាយថា “ព្រះអង្គអើយ ខ្ញុំមិនខ្វល់ថាមាននុយក្អែក ប៉ុន្មានដែលទ្រង់ដាក់នៅទីនោះទេ។ ទូលបង្គំឃើញព្រះគម្ពីររបស់ទ្រង់មានបន្ទូល ហើយទូលបង្គំបានតាំងចិត្ត!” ហ្នឹងហើយ។ “ទ្រង់បានសន្យានឹងខ្ញុំ ជាពូជរបស់អី ប្រាហាំ។”

174 ព្រះបានហៅអ្នក អ្នកនឹងមករកវា ប៉ុន្តែប្រសិនបើអ្នកមិនមែន ខ្ញុំមិនខ្វល់ថា អ្នកកាន់សាសនាប៉ុណ្ណាទេ អ្នកបានទៅបាត់ហើយ ហ្នឹងហើយ អ្នកមិនអាចមក បានទេ។ គ្មានអ្នកណាអាចធ្វើបានឡើយ លើកលែងតែទ្រង់បានហៅអ្នក។ ហើយ ទ្រង់មិនសព្វព្រះហឫទ័យឲ្យអ្នកណាម្នាក់ត្រូវវិនាសឡើយ ប៉ុន្តែអ្នកភាគច្រើននឹង ព្រោះអ្នកមិនខ្វល់ពីវា។

175 ហើយអ្នកនឹងទៅជុំវិញហើយឃើញអ្វីមួយមើលទៅហាក់ដូចជា ជ្រុលបន្តិច មានស្រមោលបន្តិច “មែនហើយ បណ្ឌិត ដូច្នោះ-និង-ដូច្នោះនិយាយដូច្នោះ-និង-ដូច្នោះ ជាដើម។” ហើយបន្ទាប់មកអ្នកដើរ ជុំវិញហើយប្រមាថព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ អ្នកដឹងថាវាត្រឹមត្រូវ ហើយវាមិនត្រូវបាន លើកលែងទោសឡើយ។

176 អ្នកនឹងរកឃើញក្នុងរយៈពេលពីរបីនាទីទៀតថាតើសញ្ញារបស់អារក្សគឺជាអ្វី អ្វី អ្វីដែលជាត្រារបស់អារក្ស ទីសំគាល់របស់សត្វ។ “អ្នកណាដែលនិយាយទាស់ នឹងព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ នោះនឹងមិនត្រូវបានអត់ទោសឲ្យឡើយ ក្នុងលោកនេះ ឬ លោកិយខាងមុខ។” មើលក្រុមជំនុំជំបូងនោះ អ្វីដែលពួកគេបានធ្វើ។ ប្រយ័ត្ន អំពី រឿងនេះ ក្រុមជំនុំទីពីរ! អ្នកអាចបិទខ្លួនអ្នកចេញពីនគរព្រះ និងចូលទៅក្នុងអារក្ស ចេញពីកន្លែងដែលមាន “គ្មានការអត់ទោសទេ នៅក្នុងលោកនេះ ឬមួយនឹងមក។” ពិតប្រាកដ។ ដូច្នោះ ចូរប្រយ័ត្ន ដើរដោយគោរព។ ចូរប្រយ័ត្ននឹងអ្វីដែលអ្នកធ្វើ ព្រោះ អ្នកមិនដឹងថានឹងមានអ្វីកើតឡើងទេ។

177 ឥឡូវនេះ យើងឃើញទាំងអស់នេះឥឡូវនេះធ្លាក់ចុះ។ ខ្ញុំមានពេលម៉ែនាទី។

ខ្ញុំចង់ឲ្យអ្នកបើកជាមួយខ្ញុំទៅជំពូកទី១៧ វិវេណៈ ដើម្បីបញ្ចប់បន្តិចទៀត។ ឥឡូវនេះយើងនឹងទៅបុកផ្លូវទៅផ្ទះ។ ស្តាប់ឱ្យជិត។ អានជាមួយខ្ញុំ។ បើកព្រះគម្ពីររបស់អ្នកហើយត្រៀមខ្លួនដើម្បីអាន។ នេះគួរតែបិទ។

178 ចងចាំថាមានសញ្ញាពីរ មួយគឺជាការក្បត់ជំនឿ មួយទៀតគឺព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ មួយគឺជាទីសំគាល់របស់អារក្ស។

179 សូមចាំថា ខ្ញុំបាននិយាយរឿងនេះថា ព្រះវិហារកាតូលិកដំបូង...ឥឡូវនេះប្រជាជនកាតូលិក អង្គុយគោរពពីរបីនាទី។ ព្រះវិហារកាតូលិកដំបូងបានបង្កើតគំនិតផ្ទាល់ខ្លួនរបស់ពួកគេអំពីរឿងនេះ។ ពួកគេមានគោលលទ្ធិខុសឆ្គង នៃអ្នកគោរពបូជាដ៏បរិសុទ្ធ នៃការទទួលយកក្តីតំណាងជំនួសឱ្យពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹកនៃព្រះវិញ្ញាណ។

180 ប្រូតេស្តង់ចាប់ដៃគ្នា ឬធ្វើការសន្យា ពួកគេទាំងពីរគឺខុស យោងទៅតាមព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ។ នេះគឺជាប្លង់មេ។ ពួកគេមកធ្វើបុណ្យជ្រមុជទឹក “ព្រះវរបិតា ព្រះរាជបុត្រា ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ” នៅពេលដែលវាមិនមែនជាពេលវេលាមួយដែលនរណាម្នាក់បានទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកតាមវិធីនោះ ដែលជាអ្នកមិនជឿបុណ្យជ្រមុជទឹកកាតូលិក។ ហើយពួកគេសារភាពហើយនិយាយថា “អ្នកប្រូតេស្តង់ក្រាបចំពោះពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹករបស់យើង។”

ខ្ញុំបាននិយាយថា “ហេតុអ្វីបានជាអ្នកធ្វើវា?”

181 បាននិយាយថា “ព្រះវិហារកាតូលិកមានអំណាចដើម្បីផ្លាស់ប្តូរទេសភាពណាមួយដែលពួកគេចង់ធ្វើ។”

ខ្ញុំបាននិយាយថា “នោះជាការកុហក។”

គាត់បាននិយាយថា “ហេតុអ្វីបានជាអ្នកថ្វាយបង្គំវាដូច្នេះ?”

182 អេ បន្ទាប់មកអ្នកនឹងបិទមាត់។ មិនមែនខ្ញុំទេ! ខ្ញុំមិនជឿលើវាទេ។ នេះគឺជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ។ ហ្នឹងហើយ។ បើមនុស្សចង់ធ្វើតាម គេត្រូវទៅតែម្នាក់ឯង។ ខ្ញុំត្រូវតែប្រាប់ការពិត។ ហ្នឹងហើយ។

183 សូមកត់សម្គាល់ បន្ទាប់មកពួកគេចេញមកជាមួយទាំងអស់នេះ ព្រះវិហារចូលរួមសាសនាចាស់និងអ្វីៗទាំងអស់នៅទីនោះ។ តើអ្វីទៅជាក្រុមនៃល្វីល្វើនិង

មិនសមហេតុសមផល! ហើយវាបានញាស់ចេញរាប់ពាន់លាននៃមនុស្សមិន  
ស្មោះត្រង់ ហើយជាផ្លូវការត្រជាក់...

184 វាជារបស់អារក្ស នៅដើមដំបូង។ ហើយខ្ញុំអាចបញ្ជាក់ដល់អ្នកថាព្រះគម្ពីរ  
បាននិយាយនៅទីនេះ: “ពិភពលោកទាំងមូលឆ្ងល់ពីអំណាចរបស់សត្វនេះ ដែល  
មិនទាន់មាននៅឡើយ។” តើវាអាចទៅជាយ៉ាងណា “គឺ ហើយមិនមែន”? បាន  
និយាយថា “ពិភពលោកទាំងមូលឆ្ងល់អំពីវា។”

185 នៅពេលដែលទីក្រុងរ៉ូមមិនជឿក្លាយជាសម្តេចប៉ាប រ៉ូម វាមិនដែលឈប់  
ឡើយ។ ប្រព័ន្ធនៃលទ្ធិរ៉ូមម៉ុងបានឈប់ នៅពេលដែលស្តេចថ្មីចូលមក គាត់ទើប  
តែរៀបចំបទបញ្ជាថ្មី។ ប៉ុន្តែនៅពេលដែលពួកគេចូលមកក្នុងទីក្រុងរ៉ូមដែលជា  
អ្នកមិនជឿ តាមរយៈព្រះវិហារកាតូលិក តាមរយៈសាសនាកាតូលិក វាមិនដែល  
បញ្ចប់ឡើយ។ ប្រសិនបើសម្តេចប៉ាបម្នាក់ស្លាប់ ពួកគេបានបង្កើតមួយផ្សេងទៀត  
សម្តេចប៉ាបម្នាក់ស្លាប់ ពួកគេអង្គុយលើមួយទៀត។ “សត្វដែលមានពីមុន ដែល  
មិនមានទៀតឡើយ ដែលនឹងមកវិញ នឹងបាត់ទៅវិញ ដែល...ហើយនឹងត្រូវ  
វិនាស។” ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធមានបន្ទូល តាមរយៈបទគម្ពីរ។

186 ឥឡូវនេះ សូមស្តាប់។ “ហើយមានមួយបានមក...” អ្នកទាំងអស់គ្នាមើល  
ឥឡូវនេះ ជំពូកទី ១៧។

*ទេវតា១ក្នុងពួកទាំង៧នោះ ដែលកាន់បានកន្លែង៧ ក៏មក  
និយាយមកខ្ញុំថា (នោះគឺជាបានចុងក្រោយដែលត្រូវបានចាក់ចេញ)  
ហើយនិយាយជាមួយខ្ញុំចូរមក...ឯណោះ ខ្ញុំនឹងបង្ហាញ...ឲ្យអ្នកឃើញ  
ទោសនៃស្រីសំផឹងដីដី ដែលស្ថិតនៅលើទឹកច្រើន:*

187 សូមមើលវិវិណៈ ១២។ នោះគឺជាស្រ្តីព្រហ្មចារី។ នាងជាស្រ្តីពិត។ តើនាង  
ឈរស្អាតប៉ុណ្ណា!

188 ប៉ុន្តែនៅទីនេះហៅថាស្រីពេស្យា “ស-រ-ស-ដ-ង” មានន័យថាអ្នក  
មិន...តើនោះជាអ្វី? ចូរយើងធ្វើបែបនេះ...ប្តីភាគវា។

189 សូមទោស។ លឿនពេក គិតថាខ្ញុំមានដប់ប្រាំនាទី។ ខ្ញុំនឹងនៅមួយម៉ោងទៀត  
ដូច្នេះសូមនៅស្ងៀម។ [ក្រុមជំនុំនិយាយថា “អាម៉ែន។”—អេដ។]

190 មើល។ ត្រូវហើយ។ មើល ចូរយើងវិភាគចុះ។ នាងគឺជាស្ត្រីអាក្រក់។ តើស្រីសំផឹងជាអ្វី? ខ្ញុំស្អប់ការនិយាយពាក្យនេះ ប៉ុន្តែវាបានសរសេរនៅទីនេះក្នុងព្រះគម្ពីរ។ វាជាស្ត្រីដែលប្រកាសថាជាស្ត្រីល្អ ហើយប្រព្រឹត្តអំពើធិតក្បត់ជាមួយបុរសផ្សេងទៀត។ ឥឡូវនេះ ប្រសិនបើស្ត្រីតំណាងឱ្យក្រុមជំនុំ នោះវាជាព្រះវិហារដែលប្រកាសថាជាគ្រីស្ទាន ហើយប្រព្រឹត្តអំពើធិតក្បត់ជាមួយរបស់ផ្សេងទៀត។ តើវាត្រូវទេ?

191 “ហើយនាងអង្គុយនៅលើទឹកជាច្រើន ក្រាស់និងហូងមនុស្ស។” អាន... អំពីខទី១៥ ហើយអ្នកនឹងឃើញវា ឃើញទេ? ឬទី ១៧ នៅទីនោះ។ យើងនឹងទៅដល់វាក្នុងពេលមួយនាទី។ “ស្ត្រីដែលអង្គុយលើទឹកជាច្រើន ស្រីសំផឹង។” រឿងអី! ឥឡូវនេះប្រសិនបើយើងមានពីមួយថ្ងៃទៅមួយថ្ងៃ ខ្ញុំអាចយកស្ត្រីនោះហើយតាមដាននាងពីការអ៊ីនហ្វេតដល់ការយាងមករបស់ព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវ ហើយបង្ហាញអ្នកថានាងគឺជាអ្នកដំបូងដែលរៀបចំព្រះវិហារ។ នាងគឺជាម្តាយនៃអង្គការ។ មើល “ហើយស្ត្រីដែលអង្គុយលើទឹក។ អង្គុយលើទឹកជាច្រើន។”

ឥឡូវនេះខទី២។

...ដែលពួក (ស-ត-ច)ដែលពួកស្តេចនៅផែនដីបានសហាយស្មន់នឹងវា ហើយអស់អ្នកនៅផែនដីបានស្រវឹង ដោយស្រាបស់សេចក្តីកំផិតនៃវា។

192 នៅក្នុងពាក្យផ្សេងទៀត នាងត្រូវបានប្រកាសថាជាព្រះវិហារគ្រីស្ទាន ខ្ពស់ស្រស់ស្អាត។ សូមមើលពីរបៀបដែលនាងស្លៀកពាក់ ក្នុងរយៈពេលពីរបីនាទីជាមួយនឹងគុជ និងមាស និងថ្ម។ ពួកគេនិយាយថា “តើអ្នកណាដូចនាង?”

193 ហើយនាងមានពែងមួយនៅក្នុងដៃរបស់នាង ពោរពេញដោយ “ស្រានៃការសហាយស្មន់របស់នាង” ភាពកខ្វក់របស់នាង គោលលទ្ធិរបស់នាងដែលនាងបានធ្វើឱ្យស្តេច អូ គ្រាន់តែអធិស្ឋានបន្តិចហើយ “អធិស្ឋានឲ្យអ្នកចេញពីភាពបរិសុទ្ធ” និងរឿងទាំងអស់នេះ។ នោះហើយជាវា។ ហ្នឹងហើយ។ នោះជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះដែលខ្ញុំកំពុងអាន។ មើល “ដូច្នេះគាត់បាននាំខ្ញុំទៅ...” ឥឡូវនេះសូមមើល ហើយធ្វើស្រា...ត្រូវហើយ ខទី៣ឥឡូវនេះ។ ត្រូវហើយ។

ទេវតានោះក៏នាំវិញ្ញាណខ្ញុំទៅឯទីរហោស្ថានៈ នោះខ្ញុំឃើញមានស្ត្រី



ម្នាក់ ជិះនៅលើសត្វ...សម្បុរក្រហម... (“ក្រហម” អ្នកមាន ដែលជា ក្រុមជំនុំដែលមានជាងគេបំផុតនៅលើពិភពលោក។)

194 ពួកគេយំនៅទីនេះ “តើអ្នកណាអាចធ្វើសង្គ្រាមជាមួយនាងបាន?” លើលោក នេះមានមនុស្សតែម្នាក់គត់ មានមនុស្សតែម្នាក់គត់ នៃពិភពលោកទាំងមូល ដែល មានអំណាចដូចការនិមិត្តរបស់ស្តេចនេប៊ូក្លេសា។ ម្រាមជើងទាំងដប់រត់ចូលទៅ ក្នុងគ្រប់...ខ្សែដៃក្បូម្យ៉ាងនោះរត់ចេញនៅគ្រប់ជាតិសាសន៍ក្នុងពិភពលោក។ មិន មានបុរសម្នាក់ផ្សេងទៀតនៅលើពិភពលោកដែលបានទទួលការនិយាយដូច្នោះ ដែលសម្តេចប៉ាបនៃទីក្រុងរ៉ូមមានទេ។ ប្រធានាធិបតីអេស៊ិនហ្គ័រអាចនិយាយនៅ សហរដ្ឋអាមេរិក ហើយវាជាច្បាប់ ប៉ុន្តែមានប្រជាជាតិផ្សេងទៀតដែលគាត់អាច និយាយបាន ហើយវាគ្មានអ្វីសោះ។ ប៉ុន្តែឋានានុក្រមកាតូលិកអាចនិយាយបាន នៅក្នុងទីក្រុងរ៉ូម ហើយគ្រប់ជាតិសាសន៍នឹងទទួលយកវា។ ហ្នឹងហើយ។ នៅ ទីនោះគាត់។ ឥឡូវនេះយើងនឹងមើលថាតើគាត់នៅឯណា ហើយមើលថាតើនោះ ជាគាត់ឬអត់ មើលថាតើគាត់មានរូបភាពនៅទីនេះ។ ត្រូវហើយ។

...នោះខ្ញុំឃើញមានស្ត្រីម្នាក់ ជិះនៅលើសត្វសម្បុរក្រហម (អ្នកមាន)ដែលពេញជាឈ្មោះប្រមាថ...

195 ពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹកក្លែងក្លាយ សេដ្ឋកិច្ចមិនពិត ដឹកនាំមនុស្សដោយងងឹត ងងុល ដោយប្រាប់ពួកគេថាពួកគេអាចមកព្រះវិហារបាន ធ្វើការសារភាព របស់ពួកគេ ជាដើម ធ្វើ “ជ័យយោម៉ារី” ធ្វើទោស។ ភាពល្ងង់ខ្លៅ! មិន សមហេតុសមផល! ខ្ញុំមិនឃើញពីរបៀបដែលមនុស្សដែលមានគំនិតស៊ីវិល័យល្អ អាចជឿរឿងបែបនេះបានទេ។

...មានក្បាលប្រាំពីរ...

196 មានអ្នកម្តងទៀត អារក្សដូចគ្នានេះដែលនៅជុំវិញ នាគក្រហម សត្វនិងអ្វីៗ គ្រប់យ៉ាង មាន “ក្បាលប្រាំពីរ ស្នែងដប់។”

197 “ហើយស្ត្រី” ស្ត្រី ឥឡូវនេះ ក្រុមជំនុំ។ ឥឡូវនេះ សត្វគឺជា “អំណាច” ដែលនាង មាន ព្រះវិហាររ៉ូម្យ៉ាងកាតូលិក ប៉ុន្តែអំណាចរ៉ូម្យ៉ាងកាតូលិក។ ប៉ុន្តែនេះគឺជាក្រុមជំនុំ ដែលនិយាយឥឡូវនេះ។

សំលៀកបំពាក់របស់ស្ត្រីនោះ មានពណ៌ស្វាយ ហើយក្រហម ក៏តែង

ដោយមាស ត្បូងមានជំនឿ ហើយនិងកែវមុក្តា ព្រមទាំងកាន់ពែងមាស  
ដែលពេញ ដោយសេចក្តីស្នេកត្រោក របស់ការកំផិតជ័យគួរខ្លឹមរបស់វា  
ផង :

198 នាងនៅទីនោះ គឺជាព្រះវិហារមួយចំនួន អ្នកដឹងទេ? មែនទេ? ត្រូវតែនៅ  
ទីនោះ នាងត្រូវបានគេមើលឃើញ។ គ្រាន់តែអានចុះហើយយើងនឹងឃើញថានាង  
ជានរណា។

ហើយនៅថ្ងៃសាបាមានកត់ឈ្មោះថា សេចក្តីអាថ៌កំបាំង ក្រុងបាប៊ីឡូ  
នជីជំ ជាម្តាយនៃពួកស្រីសំផឹង និងអស់ទាំងសេចក្តីគួរខ្លឹមនៅផែនដី។

199 មិនអីទេ ប្រូតេស្តង់ នេះគឺជាកន្លែងដែលអ្នកត្រូវច្របាច់។ អ្នកនឹងសារភាពថា  
នាងជាស្រីពេស្យា ប៉ុន្តែនាងគឺជា “ម្តាយ” (អ្វី នៃកូនប្រុស?) “នៃស្រីសំផឹង។” នោះ  
ជាស្រី តើត្រូវទេ? នោះជាក្រុមជំនុំ តើត្រូវទេ? នាងគឺជាក្រុមជំនុំម្តាយ មែនទេ?  
តើម៉ាទីនលូធើមកពីណា? សាសនាកាតូលិក។ តើទាំងអស់នេះចេញពីណា?  
សាសនាកាតូលិក នាំមកនូវគោលលទ្ធិដូចគ្នារបស់ពួកគេ ហើយអ្នកថ្វាយបង្គំវា។

200 ឥឡូវនេះ ស្រ្តីដែលស្រស់ស្អាតបំផុតនៅជេហ្វីសាន់រីលអាចបង្កើតបាន  
ក្មេងស្រីព្រហ្មចារីល្អពិត នោះជាការត្រឹមត្រូវ ហើយនាងអាចទៅត្រង់ប្រសិនបើ  
នាងចង់។ ហើយពួកជំនុំលូធើរៀន មេតូឌីស បាទីស្ទ និងប្រេសប៊ីធើរៀន ជាដើម  
ពួកគេបានទៅត្រង់មួយរយៈ នៅពេលដែល—នៅពេលដែលស្ថាបនិករបស់ពួកគេ  
នៅទីនោះបានផ្សាយដំណឹងល្អដល់ពួកគេ។ ប៉ុន្តែឥឡូវនេះពួកគេទៅកម្មវិធី រ៉ា  
ទូទស្សន៍ ជក់បារី ធ្វើអ្វីៗផ្សេងទៀត (អ្នកដឹងថាវាជាការពិត!) នៅផ្ទះថ្ងៃអាទិត្យ។  
តើវាជាអ្វី? ព្រោះស្រីពេស្យាធ្វើដូចម្តាយរបស់នាង។ នោះជាការពិត។ នោះជា  
ការពិត។

201 ឥឡូវនេះសូមមើលកន្លែងដែលពណ៌បានដាក់។ ព្រះគម្ពីរបាននិយាយថា  
នាងគឺជា “ម្តាយនៃស្រីសំផឹង។” ហើយគ្រប់គ្នាដឹងថានោះជាទីក្រុងរ៉ូម ឬលោកស្រី  
ប៉ាប៉ារ៉ូម ដែលជាព្រះវិហារកាតូលិក។ បន្តិចទៀត ខ្ញុំនឹងបង្ហាញអ្នក ទីតាំងដាក់  
នាងនៅលើផែនដី ជាកន្លែងដែលនាងនឹងអង្គុយ។ ត្រូវហើយ។ កន្លែងដែលនាង  
នៅនិងនាងជានរណា ព្រះគម្ពីរបាននិយាយដូច្នោះ។ មិនមែនខ្ញុំទេ គឺព្រះគម្ពីរ!  
ហើយបាននិយាយថានាងបានបង្កើតក្រុមជំនុំកូនស្រីជាច្រើនបន្ទាប់ពីនាង។ មិន  
អីទេ ឥឡូវនេះ មេតូឌីស និងបាទីស្ទ និងលូធើរៀន ជាដើម អ្នកឃើញកន្លែង

ដែលអ្នកមក “ម្តាយនៃស្រីសំដឹង។” ពួកគេរស់នៅមិនអីទេ ប៉ុន្តែនៅពេលដែលពន្លឺ ចាប់ផ្តើមភ្លឺ...

202 វាដូចជាសត្វកន្ត្រាតនៅរដូវវស្សា។ បើកភ្លើង នៅតាមផ្លូវដែលសត្វកន្ត្រាត កំពុងស៊ីលើពោតចាស់ ឬអ្វីផ្សេងទៀតដូចនោះ ហើយបើកភ្លើងហើយមើលពួកគេ បុកឱ្យខ្លាំងតាមដែលពួកគេអាចធ្វើបាន។

203 អ្នកផ្សាយដំណឹងល្អ ឬពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹកនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ទៅកាន់ ព្រះវិហារផ្លូវការចាស់ៗ ដែលមិនគោរពព្រះ ហើយមើលពួកគេ “យើងមិនជឿលើ រឿងបែបនេះទេ។ ខ្ញុំមិនជឿទេ...” ហេតុអ្វី? អ្នកដឹងថាអ្នកជាអ្វី នៅដើមដំបូង។ ហ្នឹងហើយ។ នោះពិតជាត្រឹមត្រូវ។

204 ខ្ញុំមិននិយាយអ្វីប្រឆាំងនឹងក្រុមជំនុំរបស់អ្នកទេ បងប្រុស អ្នកមានមនុស្សនៅ ទីនោះដែលជាគ្រឿងអលង្ការ។ ខ្ញុំមិននិយាយអ្វីប្រឆាំងនឹងប្រជាជនកាតូលិកទេ។ ខ្ញុំស្រឡាញ់ប្រជាជនកាតូលិកដូចគ្នានឹងខ្ញុំស្រឡាញ់ប្រជាជនរាងខ្មោចចម្រា ណហាំដែរ។ វាមិនមែនជាអ្នកទេ មិត្តអើយ ខ្ញុំកំពុងព្យាយាមនិយាយ។ វាមិនមែន ជាអ្នកទេ មេតូឌីស្តនិងបាទីស្ត និងរាងខ្មោចចម្រាណហាំ។ វាមិនមែនជាអ្នក ទេដែលខ្ញុំកំពុងស្រែក។ វាជាអំពើបាបដែលអ្នកអនុញ្ញាតឱ្យអារក្សដាក់លើអ្នក! ដោយសារតែអ្នកទៅព្រះវិហារ អ្នកគិតថាអ្នកបានសង្គ្រោះ។

ព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលថា “លើកលែងតែមនុស្សកើតពីទឹកនិងវិញ្ញាណ មិន ដូច្នោះទេគាត់នឹងគ្មានប្រាជ្ញាណាចូលនគរព្រះបានឡើយ។” ហើយនៅពេលដែល អ្នកទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ “ទីសំគាល់ទាំងនេះនឹងធ្វើតាម អស់អ្នកដែលជឿ។” នោះគឺត្រង់ពីស្នា បងប្រុស។ ឬវាមិនមែនមកពីស្នាទេ វាត្រង់ ពីព្រះគម្ពីរ។ ព្រះយេស៊ូវមិនដែលមានបន្ទូលថា “ប្រហែលជាទីសំគាល់ទាំងនេះ នឹងកើតឡើងខ្លះ។” ទ្រង់មានបន្ទូលថា “វានឹងធ្វើតាមពួកគេ។”

អូ ពួកគេនិយាយថា “ឥឡូវនេះ ខ្ញុំជឿថានោះគឺសម្រាប់ពួកសាវ័ក។ ខ្ញុំជឿថា មានសាវ័កតែមួយដុំប៉ុណ្ណោះ ហើយវាត្រលប់មកវិញនៅដើមដំបូង។”

205 ហើយមេរៀនដែលយើងមានកាលពីយប់មិញ “ទ្រង់មានផ្កាយប្រាំពីរនៅក្នុង ដៃរបស់ទ្រង់” ហើយផ្កាយនីមួយៗត្រូវបានផ្តល់ឱ្យក្រុមជំនុំនីមួយៗសម្រាប់ពន្លឺ ត្រឹមត្រូវ ដូចគ្នានឹងមានសាវ័កនៅទីនោះដែរ មានសាវ័កម្នាក់នៅទីនោះ មានសាវ័ក

ម្នាក់នៅទីនោះ និងសារីកម្នាក់នៅទីនោះ: “ដែលជាវិញ្ញាណទាំងប្រាំពីរ” នៅក្នុង ការចាប់ផ្តើមនៃមេរៀនរបស់យើង “ឈរនៅចំពោះព្រះ ដែលត្រូវបានបញ្ជូនទៅ សម័យកាលក្រុមជំនុំទាំងប្រាំពីរ។”

206 អូ បងប្រុស អ្នកអាចដើរជុំវិញជាមួយគោលលទ្ធិបាទីស្តបូមេតូឌីស្ត ហើយ ទទួលបានជាមួយវា ប៉ុន្តែអ្នកមើលវា នៅក្នុងការមើលឃើញនៃព្រះគម្ពីរម្តង។ ហ្នឹងហើយ។ អាម៉ែន។ ខ្ញុំមានអារម្មណ៍បែបសាសនាឥឡូវនេះ។ អាម៉ែន។ បាទ មែនហើយ។ មើល។ បងប្រុស អ្នកនៅទីនោះ។ វាជាការកិនមួយ ប៉ុន្តែការវាយ ណាមួយ វាមិនធ្វើឱ្យអ្នកល្អទេ...

207 ម៉ាកអង្គុយនៅទីនោះ នាងធ្លាប់ឲ្យខ្ញុំយកប្រេងល្អុង។ យើងជាក្មេងចាស់។ យើងត្រូវតែញ៉ាំនំប៉័ងពោតនិងសណ្តែក ជារៀងរាល់ថ្ងៃក្នុងសប្តាហ៍ និងថ្ងៃអាទិត្យ ផងដែរ។ ទោះជាយ៉ាងណាក៏ដោយ ខ្ញុំត្រូវលេបថ្នាំច្រើន។ យប់ថ្ងៃសៅរ៍ នាង តែងតែឲ្យខ្ញុំយកប្រេងល្អុង។ ហើយនៅយប់ថ្ងៃសៅរ៍ ខ្ញុំកាន់ច្រមុះរបស់ខ្ញុំ បែបនេះ ខ្ញុំមិននិយាយលេងសើចទេ។ ខ្ញុំកាន់ច្រមុះរបស់ខ្ញុំ ហើយខ្ញុំនិយាយថា “ម៉ាក ខ្ញុំ មិនអាចយកវាបានទេ។ វាធ្វើឱ្យខ្ញុំឈឺណាស់។”

នាងបាននិយាយថា “ប្រសិនបើវាមិនធ្វើឱ្យអ្នកឈឺទេ វាមិនល្អដល់អ្នកទេ។”

208 នេះគឺដូច្នោះ។ កូរអ្នកឡើង! វានឹងទទួលបាន—សរីរាង្គរំលាយអាហាររបស់ អ្នកដំណើរការត្រឹមត្រូវ ដូច្នោះអ្នកពិតជាអាចរំលាយដំណឹងល្អពេញលេញ។

209 លូធើរៀនមកជាមួយការរាប់ជាសុចរិត។ ហេតុអ្វី ពួកគេគ្រាន់តែ...រៀបចំវា ទាំងអស់ចុះ: “បាទ លោក យើងជាក្រុមជំនុំ!”

210 ចនវេសលីបានឃើញការរាប់ជាសុចរិត។ គាត់បាននិយាយថា “ខ្ញុំឃើញថាវា ខុសគ្នា។” ហើយគាត់បាននិយាយថា “មិនអីទេ លូធើរ ប៉ុន្តែនេះគឺវា។” តើគាត់ជា អ្វី? លូធើរគឺជាតារានៃសម័យកាលរបស់គាត់ ប៉ុន្តែនៅទីនេះគឺវេសលី។ ត្រូវហើយ។

211 ឥឡូវនេះ លូធើរៀនទាំងអស់បានត្រឡប់ទៅលើផ្ទៃវិញ ព្រោះពួកគេភ្លេច... មិនបាន...ឥឡូវនេះ មិនមែនទាំងអស់...ខ្ញុំមានន័យថាក្រុមជំនុំលូធើរៀន។ លូធើរ រៀននៅតែមានមនុស្សល្អ ដែលពោរពេញដោយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ ហ្នឹងហើយ។ ប៉ុន្តែឥឡូវនេះពួកគេទាំងអស់បានត្រឡប់ទៅព្រះវិហារវិញ នៅក្នុងសម័យនោះ។ ត្រូវហើយ។

មកជាមួយវេសលី។ គាត់បានយកពួកគេតាមសម័យកាលរបស់គាត់។

212 បន្ទាប់មក រឿងដំបូងដែលអ្នកដឹង មក...បន្ទាប់ពីសម័យវេសលី មកដល់ ពេនទីកុស្ត។ ហើយពួកគេបានទទួលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ដោយនិយាយភាសា ដទៃ។

213 ខ្ញុំ មេតូឌីស និងណាសារិន និងបរិសុទ្ធ និយាយថា “អូ វាជាអារក្ស។” ហើយ អ្នកឃើញអ្វីដែលអ្នកបានធ្វើទេ? អ្នកបានប្រមាថព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ ហើយ មើលថាតើអ្នកនៅទីណានៅថ្ងៃនេះ? ហ្នឹងហើយ។ អ្នកពិតជាអ្វីដែលអ្នកបានធ្វើ។ ប្រាកដណាស់ អ្នកបានធ្វើ។ ហើយអ្នកបានបរាជ័យក្នុងការដើរក្នុងពន្លឺ។

214 ហើយឥឡូវនេះអ្នកពេនទីកុស្តមិនក្តៅមិនត្រជាក់ទេ សម័យក្រុមជំនុំឡេឌី សេនេះ រហូតដល់ព្រះបានបណ្តេញអ្នកចេញពីព្រះឱស្ឋរបស់ទ្រង់។ ត្រូវហើយ។ ហ្នឹងហើយ។

215 អ្នកនិយាយថា “តើអ្នកជឿលើការនិយាយភាសាដទៃទេ?” បាទ មែនហើយ។ “តើអ្នកធ្លាប់និយាយភាសាដទៃទេ?” បាទ មែនហើយ។ ខ្ញុំសរសើរព្រះចំពោះវា។ បាទ មែនហើយ។ ខ្ញុំបាននិយាយភាសាដទៃជាច្រើនដង។ ហើយខ្ញុំជឿថាវាជា អំណាចរបស់ព្រះ។ បាទ។ ខ្ញុំមិនជឿលើភស្តុតាងដំបូងទេ ឥឡូវនេះ កំពុងនិយាយ ភាសាដទៃ។ ប៉ុន្តែខ្ញុំជឿថាមានព្រះចេស្ដានៃព្រះធ្វើឱ្យអ្នកនិយាយភាសាដទៃ ទី សំគាល់ និងការអស្ចារ្យដែលត្រូវធ្វើតាម។ បាទ មែនហើយ។

216 ហើយបន្ទាប់មកអារក្សបានដាក់សត្វក្អែកចាស់នៅទីនោះ នរណាម្នាក់ដែល ចំអក ហើយធ្វើដូចជាពួកគេមានព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ ហើយអ្នកទាំងអស់គ្នា ភ្ញៀវគ្រឹមហូលីណេស និងហូលីណេស និងណាសារិន និងអ្នកទាំងអស់គ្នា ក្រឡេកមើលទៅក្រោយហើយនិយាយថា “អូ ខ្ញុំមិនចង់បានវាទេ។ អូ!”

217 អូ មេតូ! ប្រសិនបើអ្នកមានព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ឬផ្នែកមួយនៃព្រះនៅក្នុងចិត្ត របស់អ្នក បានរាប់ជាបរិសុទ្ធដូចជាអ្នកត្រូវបានគេសន្មត់ថាអ្នកបានទទួលស្គាល់ ថាជាអំណាចនៃព្រះ។ តើព្រះយេស៊ូវមិនបានមានបន្ទូលថា “បើអ្នកបានស្គាល់ លោកម៉ូសេ អ្នកក៏ស្គាល់ខ្ញុំដែរ?” ប្រាកដណាស់។ ប្រសិនបើការរាប់ជាបរិសុទ្ធគឺជា ផ្នែកនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធដែលបានសម្អាត និងញែកអ្នកជាបរិសុទ្ធ ប្រសិនបើអ្នក បានទទួលវា អ្នកនឹងស្គាល់អ្វីដែលនៅសល់នៅពេលវាមកដល់។

218 ដែរនេះស្គាល់ដែរនេះ។ ក្បាលនេះស្គាល់ជើងនេះ។ វាជាផ្នែកមួយនៃរាងកាយ។

219 ហើយព្រះគម្ពីរបាននិយាយថាមានអំណោយទានខាងវិញ្ញាណប្រាំបួន ហោរា គ្រូ អ្នកផ្សាយដំណឹងល្អ និង...ជាដើម និង—និងការបកស្រាយភាសា ការ និយាយភាសាដទៃ ការព្យាបាលជំងឺទេវភាព។ វានឹងទទួលស្គាល់រាល់បន្តិចបន្តួច របស់វា។

220 អូ អ្នកបង្កក “ខ្ញុំមិនចង់ធ្វើអ្វីជាមួយវាទេ។” ឃើ! ទទួលបានភាពកក់ក្តៅនៅ ទីនេះ មែនទេ? នោះជាការពិត។ ហេតុអ្វី? ហេតុអ្វី? អ្នកត្រូវបានរៀបចំឡើង។ ក្រុមជំនុំរបស់អ្នកបាននិយាយដូច្នោះ ហើយនោះជាមូលហេតុដែលអ្នកមិនអាចធ្វើ វាបាន។

221 ប៉ុន្តែអ្នកជាមេតូឌីស្ទជាច្រើនបានចេញមកហើយទទួលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ អ្នករាល់គ្នាជាបាទីស្ទជាច្រើនបានចេញមកហើយទទួលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ បាទ មែនហើយ។ អ្នក និងអ្នករាល់គ្នាជាច្រើន បរិសុទ្ធចេញមកហើយទទួល ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ បាទ។ ហេតុអ្វី? អ្នកមិនខ្វល់ពីអ្វីដែលក្រុមជំនុំនិយាយ ទេ។ អ្នកបានដើរក្នុងពន្លឺ។ អាមែន។ អ្នកមិនខ្វល់ពីអ្វីដែលបានកើតឡើងទេ។ អ្នក បានដឹងថាវាជាប្រះអម្ចាស់ ហើយអ្នកគ្រាន់តែដើរនៅក្នុងវា។

222 សូមឱ្យចាស់—សូមឱ្យស្រ្តីចំណាស់ស្នាក់នៅទីនោះ ម្តាយចាស់របស់ពួកគេ។ នាងកំពុងធ្វើដូចជាម្តាយរបស់នាងនៅខាងក្រោយនោះ ជាស្រីពេស្យា។ នាងបាន រៀបចំ។ នោះជាគោលការណ៍នៃការចាប់ផ្តើមនៃបញ្ហា នៅពេលដែលព្រះវិហារ កាតូលិកបានរៀបចំ។ បន្ទាប់មកព្រះវិហារលូដើរបានរៀបចំបន្ទាប់ពីនាង។ បន្ទាប់មកព្រះវិហារមេតូឌីស្ទបានរៀបចំបន្ទាប់ពីនាង។ បន្ទាប់មកក្រុមជំនុំបាទី ស្ទបានរៀបចំ។ ហើយឥឡូវនេះមានអង្គការប្រាំមួយរយកោសិបប្រាំមួយផ្សេងគ្នា។ ហើយពេនទីកុស្តបានធ្វើដូចគ្នា!

223 សិរីរុងរឿង! តើមានបញ្ហាអ្វី? ព្រះកំពុងបង្ហាញថាទ្រង់មិននៅក្នុងអង្គការទេ។ ទ្រង់គង់នៅក្នុងព្រះវិញ្ញាណ ជាព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ ហាលេលូយ៉ា! ហាលេលូ យ៉ា! បាទ មែនហើយ។

224 គាត់មិនខ្វល់ថាអង្គការរបស់អ្នកជាអ្វីទេ។ វាមិនសមហេតុសមផលទេ។ វា ត្រូវបានភ្ជាប់ជាមួយសាសនាកាតូលិក ហើយត្រលប់ទៅវិញ ហើយនៅក្នុងវា

ហើយអ្នកទទួលបានសញ្ញាដូចគ្នានិងនាង។ តើទេវតាមិនបាននិយាយថា “ចូរ  
ចេញពីនាងមក ប្រជាជនរបស់ខ្ញុំ ហើយកុំធ្វើជាចំណែកនៃអំពើបាបរបស់នាង  
ហើយខ្ញុំនឹងទទួលអ្នក?” “កុំប៉ះរបស់មិនស្អាតរបស់នាង ហើយខ្ញុំនឹងទទួលអ្នក”  
ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធមានបន្ទូល។

225 “ហើយអ្នកណាដែលយកទីសំគាល់របស់សត្វនោះ ឬអក្សរនៃឈ្មោះរបស់  
វា។” សង្ឃឹមថាយើងមានពេលវេលាដើម្បីចូលទៅក្នុងនោះ ពេលវេលារបស់ខ្ញុំ  
ចប់ហើយ។ តើអក្សររបស់គាត់ឈ្មោះអ្វី? ប្រូតេស្តង់។ “ចូរយើងធ្វើរូបដែល  
ស្រដៀងនឹងវា។ ចូរយើងបង្កើតអង្គការមួយ។ ព្រះវិហាររបស់យើងគឺធំដូច  
ព្រះវិហារកាតូលិកដែរ។” ពួកគេបានយករបស់ទាំងអស់នេះ។ “ពួកគេមានព្រះ  
វិហារធំៗ ហើយយើងក៏ធ្វើដែរ។ យើងទទួលបានចំណាត់ថ្នាក់ជាច្រើននៃទីក្រុង  
នៅក្នុងព្រះវិហាររបស់យើង ដូចដែលពួកគេមាននៅក្នុងរបស់ពួកគេ។ ចូរយើងធ្វើ  
រូបសំណាកសត្វ។” ហើយអ្វីដែលព្រះគម្ពីរបាននិយាយ នាងគឺជា “ស្រីសំផឹង”  
ហើយនោះជា “ស្រីសំផឹង” តាមរយៈអង្គការ។

226 ប៉ុន្តែក្រុមជំនុំនៃព្រះដ៏មានព្រះជន្មរស់គឺឥតគិតថ្លៃ។ “អ្នកណាដែល  
ព្រះរាជបុត្រាបានរំដោះ នោះពិតជាមានសេរីភាពមែន។” ចេញពីវា! បំពេញ  
ដោយព្រះវិញ្ញាណរបស់ព្រះ។

ប្រជាជាតិកំពុងបែកបាក់ អ៊ីស្រាអែលភ្ញាក់ឡើង  
ទីសម្គាល់ដែលព្រះគម្ពីរបានទាយ  
គ្រាបស់សាសន៍ដទៃបានរាប់ ដោយមានទុក្ខវេទនា  
“ត្រឡប់ទៅវិញ ឱអ្នកខ្ចាត់ខ្ចាយ ទៅទីផ្ទាល់ខ្លួនរបស់អ្នក។”  
ថ្ងៃនៃការប្រោសលោះជិតមកដល់ហើយ  
ចិត្តរបស់មនុស្សក៏យឺត  
ត្រូវបានពេញដោយព្រះវិញ្ញាណរបស់ព្រះ ចង្អៀងរបស់  
អ្នកមានពន្លឺហើយភ្លឺច្បាស់  
រកមើល! ការប្រោសលោះរបស់អ្នកជិតមកដល់ហើយ។ (អា  
ម៉ែន។)

227 តើមានអ្វីកើតឡើង! ទ្រង់មានបន្ទូលថា នៅថ្ងៃចុងក្រោយ “កុំខ្លាចអី ហ្នឹង  
តូច។ វាជាឆន្ទៈល្អរបស់ព្រះវិបិតារបស់អ្នកក្នុងការផ្តល់ឱ្យអ្នកនូវព្រះរាជាណាចក្រ”

អង្គុយជាមួយគ្នានៅស្ថានសួគ៌។

228 ហើយអ្នកមេតូឌីស្ទ បាទីស្ទ ព្រឹសប៊ីធៀន ដែលបានសើចចំអកនៅពេនទី ក្យូ ស្ត ...

229 ហើយខ្ញុំនិយាយថា ពេនទីកុស្តត្រូវការដំណឹងល្អបែបបុរាណដ៏ល្អ ពីព្រោះ ពួកគេរៀបចំ។ ក្រុមជំនុំរបស់ព្រះបានចូលទៅក្នុង—ដ៏ធំបំផុតនៃពេនទីកុស្ត បានចូលរួមជាមួយក្រុមជំនុំ ដូចជាផ្លូវការនិងព្រងើយកណ្តើយ។ ហើយអ្វីដែល អាក្រក់បំផុតដែលខ្ញុំមិនធ្លាប់ឃើញព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធបានព្យាបាល គឺដោយគ្រូ អធិប្បាយពេនទីកុស្ត។ ដូច្នេះកុំគិតថា ព្រោះអ្នកជាកម្មសិទ្ធិរបស់ក្រុមជំនុំពេនទី កុស្ត អ្នកបានសង្គ្រោះ។

230 អ្នកបានសង្គ្រោះតែនៅពេលដែលអ្នកបានទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកដោយ ព្រះវិញ្ញាណរបស់ព្រះ ដោយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ រូបរួមជាមួយទ្រង់នៅក្នុងអំណាច នៃការរស់ឡើងវិញរបស់ទ្រង់ ចេញទៅដោយទីសំគាល់និងការអស្ចារ្យ តាម ព្រះវិញ្ញាណនោះគ្រប់ទីកន្លែងដែលវាទៅ។ ទីសម្គាល់បានធ្វើតាមពួកហោរា។ ទី សម្គាល់បានដើរតាមព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ ទីសម្គាល់បានធ្វើតាមពួកសាវ័ក។ ទ្រង់ មានបន្ទូលថា “ទីសំគាល់ទាំងនេះនឹងធ្វើតាមពួកគេ” រហូតដល់ទ្រង់ត្រឡប់មកវិញ ម្តងទៀត។

“តើនោះបាននិយាយអញ្ចឹងឬ បងប្រុសប្រាណហាំ?”

231 “ចូរអ្នករាល់គ្នាចូលទៅក្នុងផែនដីទាំងមូល ហើយផ្សាយអំពីអំណាចនិងការ បង្ហាញនេះដល់គ្រប់ជាតិសាសន៍។” ហើយវាខ្វះពីភាគបីនៃវា មិនទាន់បានឮទេ។ “ហើយទីសំគាល់ទាំងនេះនឹងធ្វើតាមពួកគេ។” “ពួកគេ!” “គ្រប់ជាតិសាសន៍!”

232 សិរីរុងរឿង! វ៉ែរ! អូ ខ្ញុំអើយ! ប្រហែលជាអ្នកនឹងគិតថាខ្ញុំឆ្គួតហើយ។ បងប្រុស ខ្ញុំប្រាប់អ្នកថា ខ្ញុំស្រឡាញ់សាសនាបុរាណដ៏ល្អនេះ។ បាទ បោះយុថ្នាអ្នកនៅក្នុង ព្រះគ្រីស្ទ!

233 ឥឡូវអ្នកឃើញទេថាសញ្ញារបស់សត្វនោះជាអ្វី? វាជាសញ្ញានៃការក្បត់ សាសនា។ វាជាមនុស្សម្នាក់ដែល...គ្រាន់តែគិត ថា “ខ្ញុំជាកម្មសិទ្ធិរបស់ក្រុមជំនុំ ហើយខ្ញុំក៏ល្អដូចអ្នកបន្ទាប់ដែរ។ តើខ្ញុំមិនមែនជាកម្មសិទ្ធិរបស់ក្រុមជំនុំនេះទេឬ?”



ហើយអ្នកដឹងថាអង្គការក្រុមជំនុំរបស់អ្នកដែលអ្នកពឹងផ្អែកលើវាមកពីណា? តើអ្នកដឹងទេ?

234 ព្រះគម្ពីរបានចែងថា “អ្នកណាដែលថ្វាយបង្គំសត្វនោះ ទទួលសញ្ញាសម្គាល់ ឬអក្សរនៃឈ្មោះរបស់វា” ឥឡូវនេះមើល “នៅលើថ្ងាសឬដៃ” នោះជាចំណេះដឹងឬទង្វើ។ នោះមិនមានន័យថាអ្នកមានស្នាមសាក់ធំនៅលើមុខរបស់អ្នកទេ។ វាមិនចាំបាច់ជាបែបនោះទេ។ វាមិននិយាយអំពីខាងក្រៅទេ។ វានិយាយអំពីខាងវិញ្ញាណ។

235 ហើយមើលគាត់ហើយមើលអ្វីដែលគាត់ដឹងអំពីបទគម្ពីរ។ ស្តាប់គាត់ហើយមើលកន្លែងដែលគាត់ទៅ។ “បើអ្នកណាមិនមានគោលលទ្ធិនេះទេ នោះគ្មានពន្លឺនៅក្នុងខ្លួនទេ” ព្រះគម្ពីរបានចែង។ ឃើញទេ? ឃើញទេ? មើលកន្លែងដែលគាត់ទៅ។ មើលអ្វីដែលគាត់ធ្វើ។

236 គាត់និយាយថា “មែនហើយ ខ្ញុំ—ខ្ញុំជាកម្មសិទ្ធិ។ ខ្ញុំជាប្រូតេស្តង់។ បាទ មែនហើយ។ ខ្ញុំ—ខ្ញុំជាកម្មសិទ្ធិរបស់ក្រុមជំនុំនេះ។ បាទ មែនហើយ។” ហើយនៅថ្ងៃអាទិត្យអ្នកគ្រាន់តែមានការគោរពគ្រប់គ្រាន់សម្រាប់វាចេញមកក្រៅភ្លៀង។ ទ្រង់ចុះទៅ ជំនួសឲ្យការប្រជុំអធិស្ឋាន អ្នកនឹងបិទព្រះវិហារ ហើយអង្គុយមើលទូរទស្សន៍។ គាត់ចេញទៅទីនេះហើយគាត់ដឹកហើយបន្ត ហើយធ្វើដូចលោកិយទាំងមូល ប៉ុន្តែគាត់ជាកម្មសិទ្ធិរបស់ក្រុមជំនុំ។ សូមចាំថា នោះជាសញ្ញានៃអំពើបាប។

237 ឥឡូវសូមអានបន្តិចទៀត ឲ្យលឿន ហើយបន្ទាប់មកខ្ញុំនឹងបញ្ចប់។ យើងពេលវេលាកន្លងផុតទៅ។ សូមអានឥឡូវនេះខទី៦។

*ខ្ញុំក៏ឃើញស្រ្តីនោះ (ក្រុមជំនុំ) ស្រវឹងនឹងឈាមនៃពួកបរិសុទ្ធ...*

238 “ស្រវឹងដោយឈាមរបស់ពួកបរិសុទ្ធ។” អ្នកដឹងទេ ព្រះគម្ពីរបានចែងថា នៅពេលដែលនាងត្រូវបានបំផ្លាញ គ្រប់ជីវិតមែងស្លាប់នៅលើផែនដី កំហុសត្រូវបានរកឃើញនៅក្នុងព្រះវិហារកាតូលិក។ ពិតប្រាកដណាស់ នៅដើមដំបូង។

*...ហើយនិងឈាមរបស់ពួកអ្នកធ្វើបន្ទាល់ពីព្រះយេស៊ូវ:*

*ហើយ...(យ៉ូហានកំពុងនិយាយឥឡូវនេះ)...លុះខ្ញុំឃើញវាហើយ ក៏មានសេចក្តីអស្ចារ្យខ្លាំង។*

239 យ៉ូហាននិយាយ! ឥឡូវនេះសូមក្រឡេកមើលនៅទីនេះ។ យ៉ូហានបាន  
 និយាយថា “ខ្ញុំបានមើលនាង នាងស្អាតណាស់ ព្រះវិហារធំគួរឱ្យស្រឡាញ់។ នាង  
 មានក្រុមជំនុំទាំងមូលដែលកើតចេញពីនាង ‘ម្តាយរបស់ស្រីពេស្យា’។ ហើយខ្ញុំ  
 បានក្រឡេកមើលទៅខាងក្រោយ ហើយតើស្រ្តីនោះអាច...នាងកំពុងផ្តល់គោល  
 លទ្ធិក្លែងក្លាយនោះ ធ្វើឲ្យស្តេច និងមនុស្សធំៗស្រវឹងស្រា។ ហើយនៅទីនេះ  
 កូនស្រីរបស់នាងកំពុងធ្វើដូចគ្នា។ ប៉ុន្តែ ខ្ញុំបានមើលនាង នាងស្អាតណាស់!”

240 កន្លែងមួយនៅក្នុងបទគម្ពីរបាននិយាយថា “ខ្ញុំអង្គុយជាមហាក្សត្រី ហើយមិន  
 ត្រូវការអ្វីទាំងអស់។” ឃើញទេ?

241 ហើយបន្ទាប់មកគាត់ បាននិយាយថា “ខ្ញុំកោតសរសើរនាង។ ខ្ញុំមើលនាង  
 ហើយមើលដោយការកោតសរសើរយ៉ាងខ្លាំង។ ខ្ញុំកោតសរសើរនាង។”

*នោះទេវតាសួរខ្ញុំថា ហេតុអ្វីបានជាអ្នកមានសេចក្តីអស្ចារ្យដូច្នោះ? ខ្ញុំ  
 នឹងប្រាប់ឲ្យអ្នកដឹង...ពីសេចក្តីអាថ៌កំបាំងរបស់ស្រ្តីនោះ ហើយនឹងសត្វ  
 ដែលវាជិះនោះ ដែលមានក្បាល៧ និងស្នែង១០ដែរ។*

242 ឥឡូវនេះសូមមើលថាតើយើងនិយាយត្រូវឬអត់។ ប្រសិនបើយើងមាន  
 សាសនាភាគល្អិតត្រឹមត្រូវ នោះអ្នកដឹងថាប្រូតេស្តង់កំពុងធ្វើតាមវា។ ដូច្នោះ  
 អ្នកមាន...អ្នក អ្នកមានបញ្ហាគ្រប់គ្រាន់ដើម្បីដឹង ឃើញទេ? មើល។

*ឯសត្វដែលអ្នកបានឃើញនោះ...ពីដើមវានៅ ឥឡូវនេះបាត់ទៅ  
 ហើយ...*

243 “សត្វសាហាវ។” ឥឡូវនេះមើល។ ឥឡូវនេះអ្នកនឹងកត់សម្គាល់នៅទីនេះ  
 វាបាននិយាយថាតើមានស្តេចប៉ុន្មានអង្គនៅទីនោះ របៀបដែលត្រូវបានធ្លាក់ចុះ  
 ត្រូវតែមក។

*...ក៏រៀបនឹងឡើងចេញពីជង្គុកជមកវិញ...*

244 មិនមែននៅក្នុងព្រះគម្ពីរទេ! ចេញពីក្រុមនៃអបិយជំនឿវាត្រូវបានបង្កើត  
 ឡើង។ មិនមានប្រវត្តិសម្រាប់វាទេ។ តើអ្នកទទួលបាន “ភាពបរិសុទ្ធ” នៅទីណា?  
 តើអ្នកទទួលបាន “មិនមែនសាច់” និង “បូជាចារ្យមិនរៀបការ” និងអ្វីៗផ្សេងទៀត  
 ដែលពួកគេធ្វើ “ការសារភាព”? តើអ្នកទទួលបានវានៅណា? គ្មានកន្លែងណា

អាចរកវាយឃើញទេ? វាចេញពីនរក។ ព្រះគម្ពីរបាននិយាយដូច្នោះ។ វាចេញមក  
សត្វ អំណាច គោលលទ្ធិដែលវាមាន “ចេញពីរណ្តៅគ្មានបាត។”

...ហើយរួចវានឹងត្រូវវិនាសបាត់ទៅ...

245 តើ “វិនាស” នៅឯណា? ឋាននរក។ ត្រលប់ទៅកន្លែងដែលវាមកវិញ។

...ឯអស់អ្នកនៅផែនដី គេនឹងមានសេចក្តីអស្ចារ្យ ដែល  
គ្មានឈ្មោះកត់ទុកក្នុងបញ្ជីជីវិត តាំងពីកំណើតលោកីយ៍មក  
ដោយឃើញសត្វដែលពីដើមនៅ ឥឡូវនេះ...បាត់ តែនឹងត្រឡប់  
មានឡើងវិញនោះ។

246 ឥឡូវនេះ ក្រុមជំនុំប្រូតេស្តង់និយាយថា “មែនហើយ តើវាអាចទៅជា  
យ៉ាងណា នៅពេលដែលពួកគេនិយាយថា ‘ខ្ញុំជឿព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ ទ្រង់ជា  
ព្រះអង្គសង្គ្រោះផ្ទាល់ខ្លួនរបស់ខ្ញុំ?’ អារក្សក៏ជឿដែរ បងប្អូន។

247 វាត្រូវតែមានការបង្កើតឡើងវិញ កំណើតថ្មី កើតជាថ្មី។ ហើយនៅពេល  
ដែលអ្នកបានកើតជាថ្មី ឈ្មោះរបស់អ្នកត្រូវបានដាក់នៅក្នុងសៀវភៅជីវិតរបស់  
កូនចៀម។

248 អ្នកនិយាយថា “ខ្ញុំតែងតែឆ្ងល់។ មែនហើយ តើខ្ញុំមិនល្អដូចអ្នកផ្សេងទេឬ?  
តើខ្ញុំមិនល្អដូចក្រុមរបស់អ្នកទេឬ? ខ្ញុំឆ្កាតណាស់។ ខ្ញុំមានពួកគេនៅក្នុង...ខ្ញុំមាន  
សញ្ញាប័ត្រ។ ខ្ញុំចេញពីមហាវិទ្យាល័យ។ ខ្ញុំមកពីគ្រួសារល្អ។ ប្រជាជនរបស់ខ្ញុំគឺជា  
សមាជិកក្រុមជំនុំមុនខ្ញុំ។ តើខ្ញុំមិនល្អដូចអ្នកទេឬ?”

249 វាបាននិយាយថា “ពិភពលោកទាំងមូល” ប្រូតេស្តង់និងទាំងអស់ “មាន  
សេចក្តីអស្ចារ្យ “ ទាំងអស់លើកលែងតែឈ្មោះដែលត្រូវបានសរសេរនៅក្នុង  
សៀវភៅ។

250 ហេតុអ្វីបានជាឈ្មោះត្រូវបានសរសេរ? ពួកគេជាពូជរបស់អ័ប្រាហាំ “ហើយ  
ជាអ្នកទទួលមរតកតាមការសន្យា ដែលបានជ្រើសរើសតាំងពីមុនកំណើត  
ផែនដី។” នោះហើយជាមូលហេតុដែលពួកគេមិនមានសេចក្តីអស្ចារ្យ។ សូម  
កត់សម្គាល់នៅទីនេះ ឥឡូវនេះមើលអ្វីដែលគាត់និយាយ។ សូមមើលទាំងនេះ  
នៅក្នុងសៀវភៅជីវិតរបស់កូនចៀម។

នេះហើយជាកំនិតដ៏មានប្រាជ្ញា។

251 ឥឡូវនេះខ្ញុំចង់សួរអ្នកពីអ្វីមួយ។ តើប្រាជ្ញាជាអំណោយទានមួយនៃ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធឬ? [ក្រុមជំនុំនិយាយថា “អាមែន។”—អដ។] តើវាត្រូវ ទេ? តើមានមនុស្សប៉ុន្មាននាក់ដែលជឿព្រះគម្ពីរ កូរិនថូសទី១ ១២ បង្រៀនថា អំណោយទាននិងអ្វីៗទាំងអស់នៅក្នុងក្រុមជំនុំ គឺជាប្រាជ្ញា សូមមើល អំណោយ មួយ? មែនហើយ តើអ្នកអាចនិយាយថាគ្មានការនិយាយភាសាដទៃដោយ របៀបណា? តើអ្នកនិយាយថាគ្មានការបកស្រាយភាសាយ៉ាងដូចម្តេច? តើអ្នក អាចនិយាយយ៉ាងដូចម្តេចថា គ្មានការព្យាបាលដ៏ទេវភាព? សម្រាប់រូបកាយ ដូចគ្នា... បើខ្ញុំជារូបកាយ មានដៃនៅខាងនេះ ហើយដៃនៅខាងនេះ ហើយជើង នៅទីនោះ តើអ្នកអាចនិយាយថាដៃមិនមែនជាជើងដោយរបៀបណា? តើអ្នក មិនឮអ្វីដែលប៉ុលបាននិយាយទេឬ?

252 ឥឡូវនេះមើល គាត់កំពុងនិយាយនៅថ្ងៃចុងក្រោយ ដោយផ្ទាល់ទៅកាន់ រាងកាយថា “នេះគឺសម្រាប់អ្នកដែលមានប្រាជ្ញា។” អូ ខ្ញុំចូលចិត្តរឿងនេះ។ អូ ខ្ញុំអើយ! នេះជាអ្វីដែលនឹងធ្វើឱ្យអ្នកភ្ញាក់ផ្អើល។ ស្តាប់រឿងនេះ។ ត្រូវហើយ។ “នេះគឺជាគំនិតដែលមានប្រាជ្ញា។” ប្រសិនបើអំណោយទានព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ទាំងនោះមិនបានចុះមកគ្រប់សម័យកាល ហេតុអ្វីបានជាគាត់និយាយបែបនេះ សម្រាប់ថ្ងៃចុងក្រោយ? ប្រសិនបើនឹងមិនមានអំណោយទាននៅក្នុងក្រុមជំនុំ នៅថ្ងៃចុងក្រោយ ហេតុអ្វីបានជាគាត់ដឹកនាំរឿងនេះដល់ថ្ងៃចុងក្រោយ? “នេះគឺ សម្រាប់អ្នកដែលមានប្រាជ្ញា។”

...ឯក្បាលទាំង៧ នោះជាក្នុង គឺជាកន្លែងដែលស្រ្តីនោះអង្គុយនៅ។

253 តើមានភ្នំប៉ុន្មាន? តើមានទីក្រុងប៉ុន្មាននៅលើផែនដីដែលព្រះវិហារអង្គុយ នៅលើភ្នំប្រាំពីរ? តែមួយ។ តើនោះនៅឯណា? បុរីវ៉ាទីកង់នៅទីក្រុងរ៉ូម។ ត្រូវទេ? [ក្រុមជំនុំនិយាយថា “អាមែន។”—អដ។] ព្រះគម្ពីរបាននិយាយថាស្រីសំផឹងដ៏ អាក្រក់នេះដែលបានធ្វើឱ្យពិភពលោកទាំងមូលប្រព្រឹត្តអំពើសហាយស្មន់ ហើយ បាននាំកូនស្រីតូចៗមួយក្រុមមកបង្រៀនអំពីរឿងដូចគ្នាដែលនាងបានធ្វើ ពួកគេ មិនអាក្រក់ដូចនាងទេ ប៉ុន្តែពួកគេជាស្រីពេស្យា។ បានបង្រៀនពួកគេដូចគ្នា។ បាននិយាយថា “ការចាប់ផ្តើមរបស់វានឹងក្លាយជាស្រ្តី” ឬព្រះវិហារមួយ “អង្គុយ នៅលើភ្នំប្រាំពីរ” នៅទីក្រុងរ៉ូម។ ខ្ញុំបានមើលជំរឿនពិភពលោក ប្រាប់ខ្ញុំពីកន្លែង ដែលវានៅ “ព្រះវិហារមួយអង្គុយនៅលើភ្នំប្រាំពីរ។” ឥឡូវនេះខ្ញុំកំពុងអានវាចេញពី

ព្រះគម្ពីរ។

ក៏មានស្តេច៧អង្គ ៦៥អង្គបានដួលហើយ...

254 ប្រសិនបើយើងយកប្រវត្តិសាស្ត្រ ហើយត្រឡប់ទៅវិញហើយបង្ហាញៗ ដែល ជាកន្លែងដែលស្តេចបានធ្លាក់ចុះ នៅទីក្រុងរ៉ូម ចាប់តាំងពីនគរបាបីឡាន។

...មាន១អង្គនៅសព្វថ្ងៃ (នីវ៉ូ) ហើយ១អង្គទៀត...នោះនឹងនៅមិនយូរ ប៉ុន្មានទេ (ប្រហែលប្រាំមួយខែ) កាលណាស្តេចនោះបានមកហើយ។

255 “ហើយសត្វ...” អូ! មើលនេះ។ ឥឡូវនេះអំណាចនឹងយកកន្លែងមិនជឿ។

វិសត្វដែលពីដើមមាន តែឥឡូវនេះបាត់ នោះជាស្តេច...ទី៨ (ឥឡូវនេះមើល) ដែលកើតមកពីស្តេច៧អង្គនោះ...

256 អ្នកទាំងអស់គ្នាដឹងពីអ្វីដែលជាស្តេចដ៏គួរឱ្យភ័យខ្លាច។ គាត់ហា...គាត់បាន ចងម្តាយរបស់គាត់ទៅនឹងដើមឈើសេះមួយហើយចាក់ថ្នាំនាងតាមផ្លូវ ហើយ ដុតទីក្រុង ហើយឆេះឡើងលើភ្នំ។ នោះជាប្រភេទដូចគ្នានៃវិញ្ញាណដែលត្រួតត្រា ក្រុមជំនុំដែលតាំងនៅក្នុងកន្លែងមិនជឿ។ “ទីប្រាំបីដែលជាក្នុងចំណោមប្រាំពីរ។ ហើយបន្ទាប់មកគាត់គឺជា ហើយមិនមែន ហើយគឺ និងមិនមែន ហើយគឺ និង មិនមែន” នៅលើចុះក្រោម។

...ហើយត្រូវវិនាសបាត់ទៅវិញ។

257 ធ្លាក់ចុះរហូតដល់ពេលនៃការយាងមករបស់ព្រះអម្ចាស់ ហើយគាត់ត្រូវបាន គេបោះចូលទៅក្នុងនរក។

៦ស្នែង១០ដែលអ្នកឃើញ នោះជាស្តេច១០អង្គ ដែលមិនទាន់ ទទួលរាជ្យនៅឡើយ តែនឹងទទួលអំណាចជាស្តេច នៅតែ១យ៉ាង ប៉ុណ្ណោះ ជាមួយនឹងសត្វនោះ។

258 អូ ប្រសិនបើយើងទើបតែមាន...“មិនទាន់បានទទួលអំណាចនៅឡើយទេ។” ពួកគេមិនមែនជាស្តេចទេ។ ពួកគេមិនមាន...ពួកគេមិនអាចទេ។ ស្នែងមិនមាន មកដទៃ។ “ពួកគេបានទទួលអំណាចដូចជាស្តេច។” តើវាជាអ្វី? មេដឹកនាំផ្តាច់ការ មិនមែនស្តេចគ្រងរាជ្យទេ។ មេដឹកនាំផ្តាច់ការ! អូ ខ្ញុំអើយ!

259 ឥឡូវនេះ អូ ពេលខ្ញុំអានរឿងនេះ ពេលខ្លះបេះដូងខ្ញុំលោតដោយអំណរ មិនអី ទេ នៅពេលដែលខ្ញុំគិតពីរបៀបដែលយើងកំពុងរស់នៅទីនេះនៅថ្ងៃចុងក្រោយ។

ឯស្នែង១០ដែលអ្នកឃើញ នោះជាស្តេច១០អង្គ ដែលមិនទាន់ទទួល  
រាជ្យនៅឡើយ តែនឹងទទួលអំណាចជាស្តេច នៅតែ១ម៉ោងប៉ុណ្ណោះ  
ជាមួយនឹងសត្វនោះ។

ស្តេចទាំងនោះនឹងមានគំនិតតែ១ ដើម្បីនឹងប្រគល់កំឡាំង និង  
អំណាចខ្លួនដល់សត្វនោះ។

គេនឹងច្បាំងទាស់នឹងកូនចៀម តែកូនចៀមនឹងឈ្នះគេ...

260 មានសមរក្សមិហាម៉ាគេដូនមកដល់ ត្រៀមខ្លួនជាស្រេចសម្រាប់  
សហស្សវត្សរ៍។

...ពីព្រោះទ្រង់ជាព្រះអម្ចាស់លើអស់ទាំងព្រះអម្ចាស់ ហើយជាស្តេច  
លើអស់ទាំងស្តេច... (កុំភ្លោះភ្លើ) ...ឯពួកអ្នកដែលនៅជាមួយនឹងទ្រង់  
នោះជាអ្នកដែលទ្រង់បានហៅ បានរើស...

261 មិនមែនអ្នកទេ គាត់មាន។ អ្នកមានព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ អ្នកគួរតែស្រែកពី  
ជ័យជំនះ។ ព្រះបានជ្រើសរើសអ្នកមុនកំណើតពិភពលោក។ ប្រសិនបើអ្នកមិន  
អាចមើលឃើញពន្លឺនៃដំណឹងល្អទេ វាដោយសារតែអ្នក—អ្នកគ្រាន់តែខ្វាក់។

...បានរើស ហើយជាអ្នកស្មោះត្រង់ទាំងអស់គ្នា។

ទេវតាក៏ប្រាប់ខ្ញុំថា ឯទឹកដែលអ្នកបានឃើញ ជាកន្លែងដែល  
ស្រីសំផឹងអង្គុយនោះ គឺជាប្រជាជន...និងមនុស្សផងទាំងឡាយ គ្រប់  
សាសន៍ គ្រប់ភាសា។

262 នៅក្នុងពាក្យផ្សេងទៀត ស្ត្រីម្នាក់នេះអង្គុយនៅទីនេះ ព្រះវិហារ នឹងផ្តល់  
គោលលទ្ធិរបស់នាងដល់គ្រប់មនុស្ស គ្រប់មនុស្ស និងគ្រប់ភាសា។ នៅទីនោះ  
នាង។ នាងគ្រប់គ្រងលើពួកគេ។ នាងកំពុងអង្គុយលើពួកគេ អំណាចគ្រប់គ្រង  
លើពួកគេ។ នាងកំពុងអង្គុយនៅលើភ្នំប្រាំពីរ ស្លៀកពាក់ពណ៌ក្រហម ជាអ្នកមាន  
បំផុតនៅលើពិភពលោក។ នៅទីនោះនាង។

ស្នែងទាំង១០ដែលអ្នកឃើញ ព្រមទាំងសត្វនោះផង...

263 មើលឥឡូវនេះ អ្នកកំពុងចូលទៅក្នុងអំណាចនៃកុម្មុយនិស្ត។

...នោះនឹងស្តាប់ដល់ស្រីសំផឹង ហើយនិងបំផ្លាញវាទៅ ទាំងធ្វើឲ្យវា  
នៅអាក្រាត រួចនឹងស៊ីសាច់វា ហើយដុតវានៅក្នុងភ្លើង។

ដ្បិតព្រះទ្រង់បានបណ្តាលចិត្តគេ ឲ្យធ្វើតាមគំនិតទ្រង់ ហើយឲ្យគេ មូលគំនិត និងប្រគល់វាជូនគេ ដល់សត្វនោះ ទាល់តែព្រះបន្ទូលនៃ ព្រះ...បានសំរេច។

264 ហាលេលូយ៉ា! “ផ្ទៃមេឃនិងផែនដីនឹងរលាយបាត់ទៅ ប៉ុន្តែព្រះបន្ទូលរបស់ ព្រះនឹងមិនកន្លងផុតទៅឡើយ។” មើល!

...ឯស្រ្តីដែលអ្នកបានឃើញ...

...នោះគឺជាទីក្រុងដ៏ធំ ដែលមានអំណាចលើស្តេចទាំងប៉ុន្មាននៅ ផែនដី។

265 បង្ហាញខ្ញុំពីទីក្រុងមួយនៅក្នុងពិភពលោកដែលគ្រប់គ្រងលើស្តេចនៅលើ ផែនដី តាមវិធីដែលអ្នកចង់ធ្វើ នៅខាងក្រៅឋានានុក្រមកាតូលិកនៅទីក្រុងរ៉ូម អង្គុយនៅលើភ្នំប៉ាពី។ មិនមែនទីក្រុងមួយ និងមិនធ្លាប់មាន និងមិនធ្លាប់មាន នៅខាងក្រៅទីក្រុងថ្មីដែលមកពីស្ថានសួគ៌។ ហ្នឹងហើយ។

266 ឥឡូវនេះ គ្រាន់តែចាំបន្តិច។ ខ្ញុំចង់បង្ហាញអ្នកម្តងទៀត ដូច្នេះព្រះអម្ចាស់ មានគំនិត ហើយប្រទានពរដល់យើងទាំងអស់គ្នានៅពេលយើងអានរឿងនេះ។ ត្រូវហើយ។ មើលនៅទីនេះ ខ្ញុំកំពុងអានជំពូកទី១៣។ ខ្ញុំចាប់ផ្តើមនៅខទី១៥។

ក៏មានអំណាចបានប្រគល់ឲ្យវា នឹងធ្វើឲ្យរូបសត្វនោះ...

267 នោះគឺនៅក្នុងសហរដ្ឋអាមេរិក ដែលយើងបានឃើញឡើងមក អ្នកឃើញទេ រូបភាពមួយ។

...មានខ្យល់ដង្ហើម ដើម្បីឲ្យបានចេះនិយាយ ហើយអំណាចនឹងធ្វើឲ្យ ពួកអ្នក ដែលមិនព្រមក្រាបថ្វាយបង្គំរូបសត្វនោះ ត្រូវស្លាប់ផង។ (នោះ ជាការធ្វើពហិការ។)

វាក៏បង្ខំមនុស្សទាំងអស់ ទាំងធំ ទាំងតូច ទាំងមាន ទាំងក្រ ហើយ ទាំងអ្នកជា និងបាវតែ ឲ្យទទួលទិសគាល់នៅដៃស្តាំ ឬនៅ...-ថ្ងាសគេ រៀងខ្លួន។

ហើយមិនបើកឲ្យអ្នកណាមានច្បាប់នឹងទិញ ឬលក់អ្វីបានឡើយ លើកតែអ្នកដែលមានទិសគាល់នោះចេញ គឺជាឈ្មោះរបស់សត្វនោះ ឬជាលេខឈ្មោះរបស់វា។

268 ឥឡូវនេះ មើល ឥឡូវនេះ យ៉ាងយកចិត្តទុកដាក់ ឱ្យជិតឥឡូវនេះ យកចិត្តទុកដាក់ឱ្យមែនទែន មុនពេលយើងបិទ។ ខទី១៨។ ស្តាប់។

នេះហើយជាប្រាជ្ញា។

269 ឃើញព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធត្រាស់ហៅអ្នកជឿនៅថ្ងៃចុងក្រោយទេ? ក្រុមតូចនោះនៅទីនោះ និយាយ ហៅទៅក្រុមតូចនៅថ្ងៃនេះ “នេះគឺសម្រាប់អ្នកដែលមានប្រាជ្ញានៅក្នុងក្រុមជំនុំ។ សូមឱ្យគាត់យល់ពីរឿងនេះ។”

...អ្នកណាដែលមានយោបល់ ឲ្យអ្នកនោះរាប់លេខនៃសត្វនោះចុះ៖  
ដ្បិតលេខនោះជាលេខរបស់មនុស្ស (មិនមែនជាប្រជាជាតិ) របស់  
មនុស្ស ដ្បិតលេខនោះជាលេខរបស់មនុស្សគឺ៦៦៦។

270 ហើយឡើងលើបុរីវ៉ាទីកង់...កុំប្រាប់ខ្ញុំឥឡូវនេះ ខ្ញុំមានសេចក្តីពិតនៃជំនឿរបស់យើង ហើយទាំងអស់ ឃើញទេ? ឡើងលើបុរីវ៉ាទីកង់ ហើយសម្តេចប៉ាបឈរជា “អ្នកបម្រើនៃព្រះរាជបុត្រានៃព្រះ។” ខ្ញុំមានមិត្តភាពលិកអង្គុយនៅទីនេះ នោះគឺជាកាតូលិក អង្គុយនៅទីនេះ ហើយដឹងថានោះជាការពិត។ ប្រជាជនរបស់ខ្ញុំប្រហែលជា មុនខ្ញុំ ក៏មានកាតូលិកដែរ។ ឃើញទេ?

271 ពួកគេបានហៅលោកជាទ្រឹកថាជាកាតូលិក ហើយគាត់មិនដែលក្លាយជាកាតូលិកទេ។ បាននិយាយថាចូននៃឆ្នាំជានិច្ចគឺជាពួកបរិសុទ្ធ ហើយពួកសង្ឃបានដុតនាងដូចជាមេធ្មប់។ កុំឆ្ងល់ថាព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលថា “អ្នកលាបផ្លូវរបស់ពួកហោរាពណ៌ស ហើយអ្នកដាក់វានៅទីនោះ ជញ្ជាំងពណ៌ស។” ហ្នឹងហើយ។

272 មើល វាជាលេខរបស់មនុស្ស។ ហើយឡើងលើសម្តេចប៉ាបនៃទីក្រុងរ៉ូម វាបានសរសេរថា “វីការី ហ្វីលីដេ។” វាត្រូវបានសរសេរជាអក្សររ៉ូម៉ាំង។ គ្រាន់តែសរសេរវាដោយខ្លួនឯង ថ្ងៃស្អែក។ វី ខ្ញុំ ស៊ី អាយ អេ អូ គ្រាន់តែទុកវាចេញជាអក្សររ៉ូម៉ាំង ហើយគូសបន្ទាត់របស់អ្នកហើយបន្ថែមវាឡើង ហើយមើលអ្វីដែលអ្នកទទួលបាន៖ ប្រាំមួយរយបុកសិបប្រាំមួយ។ តើគាត់អង្គុយនៅឯណា? “នៅលើភ្នំប្រាំពីរ។”

273 ហើយចេញពីទីនោះមានអង្គការនៃសាសនា ដែលបានបង្រៀនគោលលទ្ធិជំនួសឱ្យព្រះគម្ពីរ។ ហើយពួកប្រូតេស្តង់បានផ្ទុះឡើង ហើយកំពុងធ្វើដូចគ្នាដែលពួកគេមាន ព្រោះវាបាននិយាយថានាងជា “ស្រីសំដឹង” ហើយពួកគេជា “ស្រីសំដឹង។” នាំចេញមកជាមួយនឹងពិធីបុណ្យជមុជទឹកក្លែងក្លាយ



ជាមួយនឹងសាសនាមិនពិត ជាមួយនឹងទស្សនៈខុសឆ្គងនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ  
ជាមួយនឹងគំនិតខុសឆ្គងនៃឋាននរក និងរឿងទាំងអស់នេះដូចនោះ និងប្រូតេស្តង់  
ដើរតាមគន្លង។

ប៉ុន្តែវានឹងមានពន្លឺនៅពេលល្ងាច  
ផ្លូវនៃសិរីល្អអ្នកប្រាកដជានឹងរកឃើញ (ត្រូវហើយ។)  
...ផ្លូវ គឺជាពន្លឺថ្ងៃនេះ  
កប់ក្នុងព្រះនាមដ៏វិសេសរបស់ព្រះយេស៊ូវ។  
ទាំងចាស់ទាំងក្មេង ចូរប្រែចិត្តពីអំពើបាបទាំងអស់របស់អ្នក  
ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធប្រាកដជានឹងចូល  
ពន្លឺពេលល្ងាចបានមកដល់  
វាគឺជាការពិតដែលថាព្រះនិងព្រះគ្រីស្ទគឺតែមួយ។ (អាម៉េ  
ន!)

274 បងប្រុស ខ្ញុំកំពុងប្រាប់អ្នក វាជាពេលល្ងាចពន្លឺកំពុងចាំង។ គោលលទ្ធិ  
សាវ័កដូចគ្នា ពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹករបស់សាវ័កដូចគ្នា ការបំពេញសាវ័កដូចគ្នានៃ  
ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ទីសម្គាល់សាវ័កដូចគ្នានិងការអស្ចារ្យ កំពុងឆ្លងកាត់ដល់  
សាសន៍ដទៃ ដូចជាពួកគេបានធ្វើជនជាតិយូដា នៅទីនោះនៅពេលព្រឹកព្រលឹម  
នៅទីនេះវាស្ថិតនៅក្នុងព្រះអាទិត្យលិច។

មានមនុស្សស្ទើរតែគ្រប់ទីកន្លែង  
ដូងចិត្តរបស់ទាំងអស់គ្នាកំពុងឆេះ  
ជាមួយនឹងភ្លើងដែលបានធ្លាក់នៅថ្ងៃបុណ្យទី៥០  
ដែលសំអាត ហើយធ្វើឲ្យពួកគេស្អាត  
អូ វាកំពុងឆេះនៅក្នុងចិត្តខ្ញុំ  
អូ ថ្វាយសិរីល្អដល់ព្រះនាមទ្រង់!  
ខ្ញុំរីករាយណាស់ដែលខ្ញុំអាចនិយាយថាខ្ញុំជាម្នាក់  
ក្នុងចំណោមពួកគេ។  
ម្នាក់ក្នុងចំណោមពួកគេ ខ្ញុំជាម្នាក់ក្នុងចំណោមពួកគេ  
ខ្ញុំរីករាយណាស់ដែលខ្ញុំអាចនិយាយថាខ្ញុំជាម្នាក់  
ក្នុងចំណោមពួកគេ

ម្នាក់ក្នុងចំណោមពួកគេ ម្នាក់ក្នុងចំណោមពួកគេ  
ខ្ញុំរីករាយណាស់ដែលខ្ញុំអាចនិយាយថាខ្ញុំជាម្នាក់  
ក្នុងចំណោមពួកគេ។

ពួកគេបានប្រមូលផ្តុំគ្នានៅបន្ទប់ខាងលើ  
ទាំងអស់អធិស្ឋាននៅក្នុងព្រះនាមទ្រង់  
ពួកគេត្រូវបានជ្រមុជដោយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ  
ហើយអំណាចសម្រាប់ការបម្រើបានមក  
ឥឡូវនេះអ្វីដែលទ្រង់បានធ្វើសម្រាប់ពួកគេនៅថ្ងៃនោះ  
ទ្រង់នឹងធ្វើសម្រាប់អ្នកដូចគ្នា  
ខ្ញុំរីករាយណាស់ដែលខ្ញុំអាចនិយាយថាខ្ញុំជាម្នាក់  
ក្នុងចំណោមពួកគេ។ (មែនទេ?)

សូមអញ្ជើញមក បងប្អូនរបស់ខ្ញុំអើយ សូមស្វែងរកពរជ័យ  
នេះ

នោះនឹងសំអាតចិត្តរបស់អ្នកពីអំពើបាប  
វានឹងចាប់ផ្តើមកណ្តឹងរីករាយ  
ហើយនឹងរក្សាព្រលឹងរបស់អ្នកឱ្យឆេះ  
អូ វាកំពុងឆេះនៅក្នុងចិត្តខ្ញុំ  
អូ ថ្វាយសិរីល្អដល់ព្រះនាមទ្រង់  
ខ្ញុំរីករាយណាស់ដែលខ្ញុំអាចនិយាយថាខ្ញុំជាម្នាក់  
ក្នុងចំណោមពួកគេ។

275 អូ សម្រាប់ដំណឹងល្អដ៏រុងរឿងនេះ!

វាស្រក់ក្នុងឈាម បាទ វាស្រក់ក្នុងឈាម

276 រាប់ការចំណាយ! “ប្រសិនបើគាត់នឹងមកតាមខ្ញុំ អនុញ្ញាតឱ្យគាត់បដិសេធ  
ខ្លួនឯង លើកឈើឆ្កាងរបស់គាត់” ការស្លាប់ “ហើយមកតាមខ្ញុំ។”

ដំណឹងល្អព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធកំពុងស្រក់ដោយឈាម  
ឈាមរបស់សិស្សដែលបានស្លាប់ដើម្បីសេចក្តីពិត  
ដំណឹងល្អនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធបានស្រក់មកដោយ  
ឈាម។

អ្នកទីមួយបានស្លាប់សម្រាប់ផែនការព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ  
គឺលោកយ៉ូហានបាទីស្ទ ប៉ុន្តែគាត់បានស្លាប់ដូចជាបុរស  
ម្នាក់

បន្ទាប់មកព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវពួកគេបានក្លាយទ្រង់  
ទ្រង់បានអធិប្បាយពីព្រះវិញ្ញាណនឹងសង្គ្រោះមនុស្សពី  
អំពើបាប។

មានពេក្រុសនិងប៉ូលនិងយ៉ូហានដទៃទៀត  
ពួកគេបានលះបង់ជីវិតរបស់ពួកគេដើម្បីឱ្យដំណឹងល្អនេះក្លី  
ពួកគេបានលាយឈាមរបស់ពួកគេ ជាមួយនឹងហោរាពី  
បុរាណ

ដូច្នេះព្រះបន្ទូលពិតរបស់ព្រះអាចត្រូវបានប្រាប់ដោយ  
ស្មោះត្រង់។

ហើយពួកគេគប់ដុំថ្មលើស្មៅជាន គាត់បានអធិប្បាយ  
ប្រឆាំងនឹងអំពើបាប

ទ្រង់បានធ្វើឱ្យពួកគេខឹងយ៉ាងខ្លាំង ពួកគេបានបំផ្លាញ  
ខួរក្បាលរបស់គាត់

ប៉ុន្តែគាត់បានស្លាប់នៅក្នុងព្រះវិញ្ញាណ គាត់បានលះបង់  
ហើយបានទៅចូលរួមជាមួយអ្នកដទៃ ដែលជាម្ចាស់ផ្ទះផ្តល់  
ជីវិតនោះ។

វាស្រក់ដោយឈាម បាទ វាស្រក់ដោយឈាម  
ដំណឹងល្អនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធនេះបានបន្តស្រក់ដោយ  
ឈាម

ឈាមរបស់សិស្សដែលបានស្លាប់ដើម្បីសេចក្តីពិត  
ដំណឹងល្អនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធនេះបានបន្តស្រក់ដោយ  
ឈាម។

ព្រលឹងនៅក្រោមអាសនៈកំពុងយំ “រយៈពេលប៉ុន្មាន?”  
ដ្បិតព្រះអម្ចាស់នឹងដាក់ទោសអស់អ្នកដែលបានធ្វើខុស  
(ធ្វើឱ្យសប្បាយ ឃើញទេ? អូ ខ្ញុំអើយ!)

ប៉ុន្តែវានឹងមានច្រើនជាងនេះដែលនឹងផ្តល់ឈាមដល់ជីវិត  
របស់ពួកគេ  
ដ្បិតដំណឹងល្អនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធនិងជំនន់ពណ៌ក្រហម  
របស់វា។


វាត្រូវបានស្រកមកដោយឈាម បាទ វាត្រូវបានស្រកមក  
ដោយឈាម  
ដំណឹងល្អព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធនេះបន្តស្រក់ដោយឈាម  
ឈាមរបស់សិស្សដែលបានស្លាប់ដើម្បីសេចក្តីពិត  
ដំណឹងល្អនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធបានស្រក់មកដោយ  
ឈាម។

277 សូមដាក់មកចាប់ដៃគ្នាឱ្យរនះ។

វាត្រូវបានស្រកមកដោយឈាម បាទ វាត្រូវបានស្រក់មក  
ដោយឈាម  
ដំណឹងល្អព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធកំពុងស្រក់ដោយឈាម  
ឈាមរបស់សិស្សដែលបានស្លាប់ដើម្បីសេចក្តីពិត  
ដំណឹងល្អនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធបានស្រក់មកដោយ  
ឈាម។

278 តើអ្នកស្រឡាញ់ព្រះអម្ចាស់ទេ? ព្រះអម្ចាស់ប្រទានពរអ្នក។

279 ឱព្រះវរបិតាអើយ យើងអធិស្ឋានសូមឲ្យទ្រង់ប្រទានពរដល់ទស្សនិកជន  
នេះ ហើយសូមឲ្យពួកគេត្រឡប់ទៅផ្ទះវិញដោយរីករាយ។ សូមឲ្យពួកគេមកដល់  
ប្រភពទឹកដែលពោរពេញដោយឈាម ចេញពីសរសៃរបស់អេម៉ាញូអែល។  
សូមឲ្យពួកគេបោះបង់ចោលក្រុមជំនុំចាស់ទាំងអស់ ហើយមកទទួលព្រះវិញ្ញាណ  
បរិសុទ្ធ។ យើងអធិស្ឋាននៅក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ។ អាម៉ែន។

ព្រះប្រទានពរអ្នក។ រាត្រីស្ងួត។ ព្រះគង់នៅជាមួយអ្នក។ 

54-0513 ទីសំគាល់របស់សត្វ  
រោងឧបោសថប្រាណហាំ  
ជេហ្វឺសាន់វីល, អ៊ីនឌៀរាយណា ស.ហ.រ

KHMER

©2024 VGR, ALL RIGHTS RESERVED

VOICE OF GOD RECORDINGS

P.O. Box 950, JEFFERSONVILLE, INDIANA 47131 U.S.A.

[www.branham.org](http://www.branham.org)

## សេចក្តីជូនដំណឹងស្តីពីការរក្សាសិទ្ធិ

រក្សា រ សិទ្ធិ គ្រប់យ៉ាង។ សៀវភៅនេះអាចត្រូវបានបោះពុម្ពនៅលើម៉ាស៊ីនបោះពុម្ព នៅផ្ទះសម្រាប់ប្រើប្រាស់ផ្ទាល់ខ្លួន ឬត្រូវបានផ្តល់ឱ្យដោយឥតគិតថ្លៃ ជាឧបករណ៍ សម្រាប់ផ្សព្វផ្សាយដំណឹងល្អនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ សៀវភៅនេះមិនអាចលក់ ផលិតឡើងវិញក្នុងទ្រង់ទ្រាយធំ បង្ហោះនៅលើគេហទំព័រ រក្សាទុកក្នុងប្រព័ន្ធទាញ យកមកវិញ បកប្រែជាភាសាផ្សេងទៀត ឬប្រើសម្រាប់ការរស្មីសំឡេងនិមិត្តដោយ គ្មានការអនុញ្ញាតជាលាយលក្ខណ៍អក្សរពី Voice Of God Recordings®។

សម្រាប់ព័ត៌មានបន្ថែម ឬសម្រាប់សម្ភារៈផ្សេងទៀត សូមទាក់ទង៖

VOICE OF GOD RECORDINGS  
P.O. Box 950, JEFFERSONVILLE, INDIANA 47131 U.S.A.  
[www.branham.org](http://www.branham.org)